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بی تفاوت بخشی از مردم به قیمت جان دیگران تمام می شود

میزان رعایت شیوه نامه های بهداشتی در استان در حالی بسیار کاهش یافته است که برخی از شهرستان ها در وضعیت قرمز و بسیار پرخطر 
همه گیری بیماری کووید ۱۹ قرار دارد

گرمابه نقاشی با قدمتی ۶۰۰ ساله در خیابان مسجد علی و محله 
علیا خوراسگان قرار دارد. حمامی که به عنوان مهم ترین و زیباتری 
جاذبه تاریخی خوراسگان قلمداد می شود و مردم هنوز به رسم 

قدیم در آن استحمام می کنند.
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نمایش مستند زندگی 
خواهران منصوریان در 

آمریکا سرکنسول فدراسیون روسیه در اصفهان:

لغو روادید ایران و 
روسیه گام بزرگی در 

 توسعه گردشگری
 ۲ کشور است

فرشید طالبی از شرایط مطلوب این روزهای 
طلایی پوشان اصفهانی می گوید

خون تازه در رگ های 
سپاهان با محرم و 

ساکت

 سالمندان
 و بحران تنهایی

 محیط بان مضروب
 پارک ملی و پناهگاه 

حیات وحش قمیشلو به 
دیار باقی شتافت

 فولاد مبارکه عضو هیئت مدیره بورس
 کالای ایران شد

تأمین بخشی از برق 
 موردنیاز فولاد مبارکه 

از بورس انرژی
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 ۱۳۹۳ خردادمـاه  نوزدهـم  روانشـید|  حسـن 
خبرگـزاری ایرنـا در گزارش مسـرت بخشـی اعلام کرد 
دو کارخانـه در غـرب اصفهـان یعنی منطقـه فلاورجان 
پارافیـن موردنیـاز کشـور را تأمیـن می کننـد کـه یکـی 
تولیدکننـده وازلیـن جامـد،  اولیـن  به عنـوان  از آن هـا 
پارافیـن مایـع بـرای داروهـای بهداشـتی و صنعتـی، 
ژلـه کابل هـای مخابراتی، امولسـیفایر، سـدیم پترولیوم 
سـولفات، گرانـول واکـس و پارافین ژله ای بـرای تولید 
شـمع های تزیینـی کشـور از سـال ۷۰ فعالیت های خود 
را آغـاز کـرده اسـت. ایـن واحـد صنعتـی کـه کمـک 
می کنـد تـا مـاده خـام بـه تولیـد تبدیـل شـود کار خود 
را بـا ۷ نیـرو آغـاز و در آن زمـان ۳۰۰ نفـر پرسـنل 
بـر  عـلاوه  را  خـود  محصـول  می توانسـت  و  داشـت 
تأمیـن نیازهـای کشـور بـه 5۰ نقطـه از جهـان صـادر 
کنـد. پارافیـن کـه از مشـتقات اول نفـت اسـت بـه دو 
شـکل جامـد و مایـع بـه دسـت می آیـد تـا در صنایـع 
شمع سـازی و واترپـروف کـردن پارچه و کاغـذ، صنایع 
لاستیک سـازی و تولیـد محصولات بهداشـتی کاربری 
داشـته باشـد و بااین حـال ۷۰ درصـد تولید نیز مـازاد بر 
نیـاز کشـور بـوده و صـرف صادر می شـود. البتـه بازهم 
هسـتند کارخانه هـا و کارگاه هـای متعددی کـه به تولید 
محصـولات پایین دسـتی مبـادرت می ورزنـد امـا اصرار 
در ایـن روزهـا بـه خام فروشـی بـرای صـادرات می رود 
تـا اینگونـه صنایـع را از رونـق تولیـد دور کنـد زیـرا 
پتروشـیمی ها در بخـش عمومـی و خصـوص ترجیـح 
می دهنـد مـواد خـام و اولیه خـود را تبدیل بـه ارز کنند 
و کارخانه هـای داخلـی در ایـن زمینـه هـم اگـر قصد و 
نیـت بقـا دارنـد نیـاز خـود را به مـواد خـام از بـازار آزاد 
تهیـه و بالطبـع قیمـت را به فـوب جهانی گـره بزنند تا 
هـر ایرانـی عادت کنـد ضمن دریافـت درآمـد و حقوق 
خـود بـه ریـال امـا ضروریـات را بـر اسـاس ارز خارجی 
خریـد نمایـد! مدت زمانـی اسـت عرضـه قطره چکانـی 
روغن پایـه از طریق تولیدکنندگان آن بر اسـاس مصوبه 
سـتاد تنظیـم بـازار بـرای پیـدا کـردن قیمـت پایـه به 
بـورس کالا سـپرده شـده درحالی کـه این شـرکت های 
تولیدکننـده موظـف  شـده اند ضمـن تأمیـن نیازهـای 
داخلـی به عرضه مسـتمر بـا رعایت کـف هفتگی برای 
مصـرف بلندینـگ و تصفیـه اول اقدام نماینـد. اما آن ها 
بـه عرضـه قطره چکانـی در بـازار می پردازند کـه وقتی 
به انـدازه نیاز نباشـد، رقابت در بورس اثرگذارتر می شـود 
کـه ایـن امـر نه تنهـا در قیمت هـای داخلـی بلکـه بـر 
ارزش صادراتـی آن  هـم تأثیـر خواهـد داشـت. هرچنـد 
ممکـن اسـت تصور شـود صـادرات روغن پایـه ارزآوری 
بالایـی خواهد داشـت اما تولیدکننـدگان داخلی معتقدند 
ارزآوری محصـولات نهایـی تنهـا ۳۰ درصـد بیشـتر از 
خـام فروشـی روغن پایـه می باشـد. چالشـی کـه اکنون 
وجـود دارد یـک تضـاد منافـع در بازار بین شـرکت های 
کوچـک و چهـار شـرکت بـزرگ روغن سـازی یعنـی 
»بهـران، سـپاهان، ایرانـول و پـارس« اسـت کـه قصد 
دارنـد بـا انحصـار روغن پایـه، بـازار روغن موتـور را در 
دسـت خودشـان نگه دارنـد. ایـن چهـار شـرکت بـرای 
قیمـت روغن پایـه علی رغـم فشـار سـتاد تنظیـم بـازار 
بـر  آن  فـروش  کـه  کرده انـد  انتخـاب  را  عـدد  یـک 
اسـاس نـرخ دلار از بـازار جهانـی و منطقه هـم گران تر 
اسـت. بـرای مثال قیمـت پایـه را 8 هزار تومـان تعیین 
کـرده درحالی کـه بـا کنتـرل عرضـه، متأسـفانه یـک 
بـرای  کوچـک  شـرکت های  بیـن  تنگاتنـگ  رقابـت 
خریـد ایـن محصـول ایجـاد شـود به طوری کـه قیمـت 
در بعضـی روزهـا حتـی تـا 25 الـی ۳۰ درصـد گران تر 
بـوده کـه هیچ سـقفی برای آن گذاشـته نشـده اسـت! 
بـا ایـن وصـف و قیمت گذاری ها توسـط چهار شـرکت 
معضـل  تـا  کـرد  ایجـاد  رقابـت  بـازار  در  نمی تـوان 
عرضـه و تقاضـای خـودرو اینجـا هـم تکرار نشـود که 
نتیجـه اش حـذف شـرکت های کوچـک در ایـن زمینـه 
اسـت تـا انحصـار بـه وجـود آیـد. همانگونه که شـاهد 
بودیـم دو کارتـل بـزرگ ده هـا خودروسـاز پراکنـده در 
کشـور را طـی این سـال ها به محاق تعطیلی کشـاندند! 
آن هـا روغن هـای پایـه بـا کیفیت بـالا را بـه اماراتی ها 
می دهنـد تـا تولیـد نهایـی را به اسـم خودشـان عرضه 
کننـد. بـا ایـن وصـف تولیدی هـای کوچـک، هـم بازار 
دسـت  از  را  خـود  داخلـی  مشـتریان  هـم  و  جهانـی 
می دهنـد کـه مشـکل در ایـن زمینـه و مثـل همیشـه 
سـازمان اسـتاندارد می باشـد تـا در ادامـه صادرکننـده 
را مجبـور بـه نصـب مهـر مؤسسـه اسـتاندارد ایـران بر 
روی محصـولات می نماینـد درحالی کـه امـارات اجـازه 
می دهـد تولیدکننـدگان در آن کشـور از پرچـم و نشـان 
دیگـر کشـورهای صنعتی بهـره  جویند تـا از این طریق 
فروشـندگان را درزمینـه بازاریابـی کمـک کرده باشـند. 
امـا آنچـه در ایـن میان اتفـاق می افتد حکایـت دیگری 
دارد کـه مـاده اولیـه ایـران بـه کام خارجی هاسـت تـا 
بجـای داخل کشـور رونـق تولید و اشـتغال به خـارج از 
مرزهـا برده شـود. مدیرعامل یکی از این چهار شـرکت 
در  روغن پایـه  اینکـه عرضـه  بـه  واکنـش  در  مطـرح 
بـورس به انـدازه کافی نیسـت و به صـورت قطره چکانی 
اتفـاق می افتـد می گویـد: »ما سـهمیه تعیین شـده خود 
را در بـورس عرضـه کرده ایـم و اگـر تخلفـی هسـت 
دلایـل دیگـری دارد!«. آن ها اصـولًا اینگونه صادرات را 
خـام فروشـی نمی داننـد درحالی که یکی از کارشناسـان 
سـتاد تنظیـم بـازار در خصـوص مشـکلات و مدیریـت 
تأمیـن خـوراک واحدهـای تولیـدی می گویـد: »تنظیم 
بازار محصولات پتروشـیمی و قوانین بالادسـتی کشـور 
قانونـی مهـم و کلی اسـت که صنایع بالادسـتی فروش 
داخلـی خـود را بایـد در بورس انجـام دهنـد«! و اصولًا 
نبایـد بـه پیامدهـای آن کـه صنایـع تبدیلـی از نفت در 

ورطـه نابـودی اسـت اعتنـا کرد!
ادامه دارد

تسهیل عبور و مرور در 
گلوگاه های منطقه ۳ شهرداري 

اصفهان
به گفته مدیر منطقه سه شهرداری اصفهان با توجه به 
تسهیل در عبور و مرور شهروندان همچنین امدادرسانی در 
مواقع بحران، عملیات آزادسازی طرح گلوگاه های سطح منطقه 

در سه سال گذشته حدود شش هزار مترمربع بوده است.
حسین کارگر با اشاره به بافت فرسوده و عواقب آن به 
ایمنا گفت: شکل گیری برخی از محلات و مناطق شهری بنا 
به دلایل متعدد به گونه ای است که با ضوابط و معیارهای 
به ویژه در کلان شهر اصفهان  امروز  شهرسازی و معماری 
فرسوده تر  زمان  مرور  به  بافت  این  افزود:  او  دارد.  مغایرت 
شده و علاوه بر فرسودگی ابنیه، شبکه تأسیسات شهری آنها 
نیز فرسوده و کارکردهای شهری خود را از دست می دهند؛ 
دلایل زیادی وجود دارد که مردم ترجیح می دهند منازل خود 
را در این بافت ها نوسازی نکنند، نوسازی و بهسازی این نوع 
بافت ها، توجه و اهتمام ویژه دولت و شهرداری ها و همکاری 
مردم را می طلبد. مدیر منطقه سه شهرداری اصفهان ادامه داد: 
در اقدام اولیه شهرداری به منظور تسهیل در عبور و مرور و 
خدمت رسانی بهتر به این محله ها اقدامات شایسته ای را در 
طول سال های متوالی انجام داده است که همین امر باعث 
شده مالکان برخی از محلات به مرمت بناهای تاریخی ترغیب 
شوند. کارگر تصریح کرد: در منطقه سه به دلیل اینکه در بافت 
مرکزی شهر اصفهان واقع شده و سه دوره حکومتی دیملیان، 
سلجوقیان و صفویه را در تاریخچه خود دارد لذا از بناهای 
تاریخی و فرسوده زیادی برخوردار است. او تأکید کرد: به همین 
دلیل در راستای به روز شدن محلات قدیمی و خدمت رسانی 
مطلوب به شهروندان همچنین امدادرسانی به ساکنان این 
محلات، منطقه سه طی سالیان گذشته اقدامات بسیاری انجام 
داده است که می توان به ساماندهی گذرهای قدیمی، آزادسازی 
و مرمت بناهای ارزشمند تاریخی که ریزش آن باعث تهدید 
جان رهگذران می شد و آزادسازی و ساماندهی گلوگاه هایی که 
تردد در آن گذرها با مشکلات عدیده ای روبرو بوده، اشاره کرد. 
مدیر منطقه سه شهرداری اصفهان اظهار کرد: رفع گلوگاه های 
ترافیکی منطقه به طول شش هزار مترمربع با هزینه ای بیش 

از۷۰میلیارد ریال طی سال متوالی انجام شده است.

وضعیت آب شرب استان 
بحرانی است

به گفته نماینده خمینی شهر در مجلس شورای اسلامی در 
حال حاضر تأمین آب شرب استان در وضعیت بحرانی قرار دارد 
زیرا میزان ذخیره پشت سد زاینده رود به حد کافی نبوده و لازم 

است که مدیریت منابع آبی استان دقیق باشد.
محمدتقی نقدعلی در مورد بازگشایی آب زاینده رود به 
ایمنا گفت: در هفته های گذشته بازگشایی به میزان مصرف 
کشاورزان غرب اصفهان به منظور آبیاری باغات غربی استان 
انجام شده و طی رایزنی های صورت گرفته، شهرستان برخوار 
به عنوان مقصد پایانی خواهد بود که آب به آنجا می رسد. او 
افزود: در حال حاضر تأمین آب شرب استان در وضعیت بحرانی 
قرار دارد؛ زیرا میزان ذخیره پشت سد زاینده رود به حد کافی 
نبوده و لازم است که مدیریت منابع آبی استان دقیق باشد. 
نماینده خمینی شهر در مجلس شورای اسلامی خاطرنشان 
کرد: بازگشایی مجدد آب زاینده رود با هدف حفظ باغات استان 
بود زیرا اگر درختان براثر مشکلات کمبود آب از بین می رفت، 

جبران این خسارات در کوتاه مدت امکان پذیر نبود.

اجراي طرح زراعت چوب در 
۲۳ هکتار از مزارع فریدن

به گفته رئیس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری فریدن طرح 
زراعت چوب، از سال گذشته تاکنون، در 2۳هکتار از مزارع 

فریدن با کاشت گونه های اصلاح شده صنوبر اجرا شد.
حسین کرکوندی به ایرنا گفت: در هر هکتار از این طرح، 
هزار و ۱۰۰اصله نهال ریشه دار صنوبر در مزارع حاشیه رودخانه 
پلاسجان فریدن، به دلیل رطوبت مناسب و کافی کاشته شد. 
به گفته او، در این طرح، گونه های اصلاح شده صنوبر به 
شرط دارا بودن زمین مساعد و توانایی تأمین آب، در اختیار 
متقاضیان قرار می گیرد. کرکوندی افزود: این گونه ها در مقایسه 
با گونه های بومی بسیار سریعتر رشد می کند و پس از 8 تا 
۱۰سال آماده بهره برداری می شود. رئیس اداره منابع طبیعی و 
آبخیزداری فریدن اضافه کرد: در این طرح، به ازای هر هکتار 
تسهیلات هفت میلیون تومانی با بهره ۱۳درصد به متقاضیان 
اعطا می شود، همچنین برای آن دسته از متقاضیان که در 
سطوح کمتر از یک هکتار مبادرت به کاشت می کنند نیز نهال 
رایگان اختصاص می یابد. کرکوندی، حفاظت از جنگل تا و 
تولید چوب موردنیاز کشور را از مهمترین اهداف طرح مزبور 
بیان کرد و افزود: صنوبرها پس از بهره برداری، بازار بسیار 
خوبی دارد و سریع فروش می رود. رئیس اداره منابع طبیعی 
و آبخیزداری فریدن افزود: در زمان حاضر، پساب فاضلاب 
شهرها، بهترین گزینه برای تأمین آب موردنیاز طرح زراعت 
چوب با توجه به استمرار خشکسالی است. او با بیان اینکه 
پایین دست تصفیه خانه  از زمین های  به ۶۰ هکتار  نزدیک 
فاضلاب شهری فریدن، محدوده بسیار مناسبی برای اجرای 
این طرح است، گفت: با توجه به اینکه کشت گونه های باغی 
و زراعی در این محدوده برای کشاورزان ممکن نیست و از 
طرفی پساب نیز به هدر می رود، به نظر می رسد کاشت صنوبر 
سوددهی  و  اشتغال زایی  سرسبزی،  بر  علاوه  شده  اصلاح 
مناسبی نیز خواهد داشت و با توجه به افزایش حجم سالانه 
دائمی  نیز  این طرح  پساب تصفیه خانه، منبع آب موردنیاز 
فریدن  آبخیزداری  و  منابع طبیعی  اداره  رئیس  بود.  خواهد 
اظهار امیدواری کرد که با هم افزایی و چاره اندیشی نهادهای 
مرتبط از جمله فرمانداری، نماینده مجلس، نماینده کشاورزان و 
مسئولان آب و فاضلاب شهری و استان، امکان اجرای طرح 
 زراعت چوب برای کشاورزان فریدن در این محدوده فراهم 

شود.

بهداشت  مرکز  بهداشت محیط  گروه  مدیر  گفته  به  بنا 
اصفهان میزان رعایت شیوه نامه های بهداشتی در استان در حالی 
بسیار کاهش یافته است که برخی از شهرستان ها در وضعیت 

قرمز و بسیار پرخطر همه گیری بیماری کووید ۱۹ قرار دارد.
سید مهدی میرجهانیان بدون اشاره به آخرین آمار میزان 
رعایت پروتکل های بهداشتی در استان اصفهان، به ایرنا گفت: 
با توجه به قرمز شدن وضعیت چند شهرستان در استان اصفهان، 
اجرای محدودیت های مربوط به طرح مدیریت هوشمند کرونا 
از  الزامی است اما شاهد کم توجهی تعدادی  در این مناطق 
مردم و واحدهای صنفی و کم کاری برخی از مدیران در این 
زمینه هستیم. او با بیان اینکه آخرین تغییرات طرح مدیریت 
هوشمند کرونا در شرایط مختلف مربوط به 25 اردیبهشت 
امسال است، اظهار داشت: هر یک از دستگاه های اجرایی و 
واحدهای صنفی ملزم به رعایت مفاد آن در رنگ بندی های 
مختلف کرونایی هستند. میرجهانیان به برخی از نمونه های 
بی توجهی به محدودیت های کرونایی در شرایط قرمز اشاره 
و اضافه کرد: عده ای مراسم و جشن های با تعداد نفرات زیاد 
تا 5۰۰ نفر می گیرند، برخی از آموزشگاه ها و مدارس اقدام به 
برگزاری کلاس های فوق العاده یا تابستانه کردند و تعدادی از 
باشگاه های سربسته با وجود ممنوعیت، فعالیت می کنند. او با 
تأکید بر اینکه گروه بهداشت محیط مرکز بهداشت در این 
روزها علاوه بر کرونا درگیر مسائل دیگری مانند بهداشت 
آب و واکسیناسیون نیز هست، تصریح کرد: ما از مردم تقاضا 

داریم که همه توصیه ها و محدودیت ها را جدی بگیرند زیرا 
آنها برای حفظ سلامتی خودشان است. مدیر گروه بهداشت 
محیط مرکز بهداشت اصفهان خاطرنشان کرد: در شرایط قرمز 
کرونایی، اماکن و پاساژهای سربسته باید تعطیل باشد، برگزاری 
هرگونه اجتماع ممنوع است و مراسمی مانند نماز جماعت نباید 
در فضای سربسته انجام شود. میرجهانیان تأکید کرد: همه موارد 

مربوط به محدودیت ها و پروتکل های بهداشتی در شهرهای 
قرمز از سوی وزارت بهداشت به دستگاه های اجرایی ابلاغ شده 
و لازم است که آنها با دقت و حساسیت اجرا شود. بر اساس 
آخرین رنگ بندی همه گیری بیماری کرونا در استان اصفهان، 
شهرستان های اصفهان، کاشان، اردستان، خمینی شهر و آران و 
بیدگل در وضعیت قرمز و بسیار پرخطر قرار دارد. طبق آخرین 

آمار دانشگاه علوم پزشکی اصفهان در زمان حاضر هزار و ۱۳5 
بیمار دارای علائم کرونا در بیمارستان های استان )به جز کاشان 
و آران و بیدگل( بستری هستند که ۱5۷ نفر آنها بدحال بوده 
و تحت مراقبت های ویژه قرار دارند. همچنین در دو شبانه روز 
گذشته از هزار و ۴۹۰ نمونه تست کرونا در استان، 5۴۴بیمار 

مبتلا به کووید ۱۹ شناسایی شدند.

بی تفاوت بخشی از مردم به قیمت جان دیگران تمام می شود

افت شدید رعایت پروتکل های بهداشتی در اصفهان

به اعتقاد عضو شــورای مرکزی حزب مردم ســالاری 
رئیس جمهور منتخب در انتخاب کابینه خود باید فراجناحی 
عمــل کند و اصل وحدت، کارآمدی و شایسته ســالاری را 

ملاک قرار دهد.
علی بختیار درباره این موضوع که رئیس جمهور منتخب 
برای انتخاب کابینه باید چه معیارهایی را در نظر بگیرد، به 
ایسنا گفت: ابراهیم رئیسی حرف بسیار ارزشمندی را عنوان 
کرد که بنده یک انســان مستقل هستم و مقابل جناح های 
سیاسی نیستم، بلکه مقابل فساد و ناکارآمدی خواهم ایستاد. 
باید دو ویژگی ســلامت و کارآمــدی مدنظر رئیس جمهور 
منتخب برای انتخاب کابینه قرار گیرد. او افزود: در واقع این 
فکر که چون جریان اصولگرا من را به قدرت رســاند پس 
نباید از جریان های دیگر در اداره کشور استفاده کنم اندیشه 
اشتباهی است که بدن شــک ابراهیم رئیسی این تفکر را 
ندارد. بحث استفاده افراد شایسته در کابینه موضوع مهمی 
است که اگر به آن توجه شــود مسائل کشور سر و سامان 
خواهد یافت. این فعال سیاسی اصلاح طلب، گفت: هر زمانی 
کشور و وزارتخانه ها دارای افراد شایسته بودند امور روبه جلو 
رفته و مشــکلات تا حد زیادی رفع شده است. برای مثال 
در حوزه علم و فناوری در دوره دولت فعلی به این دلیل که 
فرد شایسته ای بر مسند مربوطه قرار داشت کارهای بسیار 
ارزشمندی در کشــور انجام شد و صنعت دانش بنیان رشد 

پیدا کرد. در وزارتخانه ها نیز در همین شرایط نابسامان کشور 
برخی وزرا نمره قبولی گرفتند. بختیار ادامه داد: بنابراین استفاده 
از شایستگان و شایسته سالاری در کابینه آینده اصلی است که 
باید موردتوجه ویژه قرار گیرد. مطمئن هستم رئیس جمهور 
منتخب در انتخاب کابینه خود نگاه فراجناحی خواهد داشت 
و به کارآمدی توجه ویژه خواهد کرد و به شکل علمی عمل 
می کند. باید همه موضوعات در سیاســت داخلی و خارجی، 
اقتصاد، فرهنگ، اجتماعی و ...را با نگاه علمی پیش ببریم. 

او تصریح کرد: در بعد اقتصادی باید بر اســاس علم روز دنیا 
حرکت کنیم نه اینکه چند کلیدواژه را سر هم کنیم و برنامه 
اقتصادی بدهیم. یکی دیگر از موضوعاتی که رئیس جمهور 
منتخب را در انتخاب کابینه موفق می کند اســتفاده از تمام 
افکار و اندیشه ها است. باید اجازه دهیم که تمام افکار به منصه 
ظهور برسند و حتی افکار افرادی که به ایشان رأی ندادند یا 
رأی سفید انداختند باید جذب دولت شوند. این عضو شورای 
مرکزی حزب مردم ســالاری با بیان اینکه باید از توده مردم 

بهره برد، گفت: به اندیشمندان و نخبگان برای پیشرفت کشور 
نیاز داریم. همچنین در انتخاب کابینه باید اصل وحدت در نظر 
گرفته شود. رئیس جمهور، منتخب تمام ملت ایران است و 
نباید افرادی به خود اجازه دهند که برای ملت و دیگر جناح ها 
خط ونشان بکشند. آفت بزرگ برای رئیس جمهور منتخب این 
است که به جای تمرکز برای حل علمی مشکلات وارد این 
حاشیه ها و درگیری ها شــود. در برابر این رویکرد باید رویه 
وحدت و انسجام مدنظر باشد. بختیار در پاسخ به این سؤال 
که دولت جدید باید چه رویکردی را در سیاست خارجی خود 
لحاظ کند، اظهار کرد: همان طور که ابراهیم رئیسی تأکید 
کرد باید سیاســت خارجی کشور مبتنی بر تنش زدایی باشد 
به طوری که یک سیاســت خارجی تعاملی با سایر کشورها 
برقرار کنیم. این نوع سیاست خارجی توانسته کار را در بقیه 
حوزه ها تسهیل کند. اقتصاد و ... به سیاست داخلی و خارجی 
کشور گره خورده است و نگاه تعاملی رئیس جمهور منتخب 
در سیاست خارجی امیدوار کننده است و در ارتباط با غرب نیز 
باید بر اساس سه اصل عزت، حکمت و مصلحت گام برداریم. 
این فعال سیاسی اصلاح طلب، افزود: جمهوری اسلامی در 
سیاست خارجی خود هیچ گاه دچار وادادگی نشده است و در 
موضوع هسته ای نیز رئیس جمهور منتخب بر این باور است 
که باید سیاست تنش زدایی را پیش ببریم که در این صورت 

بسیاری از مشکلات نیز حل می شود.

عضو شورای مرکزی حزب مردم سالاری:

رئیس جمهور منتخب در انتخاب کابینه فراجناحی عمل کند

به گــزارش پارما از یــگان حفاظت محیط زیســت 
اســتان اصفهان محیط بان رضا قلی خســروی که اوایل 
خرداد ماه گذشته توسط شــکارچیان غیر مجاز مضروب 
و مجروح شــده بود، به رحمت ایزدی پیوســت و خانواده 
 محیط زیســت اســتان اصفهان را  ســوگوار ســاخت.
بر اساس این گزارش بعد از ظهر شنبه ۱۹ تیر ماه  محیط 
بان رضا قلی خســروی در حال انتقال به بیمارستان و بی 
نتیجه ماندن عملیات احیا، توســط کادر اورژانس، دارفانی 
را وداع گفــت. علت فوت این محیــط بان صدیق که در 
آســتانه بازنشستگی بود، پس از اعلام  نظرات کارشناسی 
پزشکی قانونی، از طریق رســانه ها به آگاهی دوستداران 

محیط زیست خواهد رسید.

دادســتانی عمومی و انقلاب اصفهان دستور توقف 
فرآیندهــای مربوط بــه اقدامــات وزارت صمت ناظر 
 بــه واگذاری معادن در اســتان اصفهــان را صادر کرد.

بــه گزارش فــارس ، در پی وصول گزارشــات مربوط 
بــه نحوه کارشناســی، قیمت گذاری و مزایــده معادن، 
دبیر شــورای حفــظ حقوق بیــت المال و دادســتان 
عمومــی و انقــلاب مرکــز اســتان دســتور توقــف 

فرآیندهــای مربوط بــه اقدامــات وزارت صمت ناظر 
 بــه واگذاری معادن در اســتان اصفهــان را صادر کرد.

علی اصفهانی ضمن تاکید بر ضرورت صیانت از حقوق 
بیت المال بــه ایراداتی نظیر عدم اخــذ موافقت ادارات 
کل منابع طبیعی و حفاظت از محیط زیســت در برخی 
واگذاری ها اشاره کرد و عنوان داشت: ابعاد کلان موضوع 

در سطح دادستانی کل کشور در حال پیگیری است.

 بـه گفتـه فرمانـدار آران و بیدگل بهار امسـال ۱۰5 واقعه 
ازدواج در ایـن شهرسـتان ثبـت شـد کـه نسـبت بـه مـدت 
مشـابه سـال قبـل کاهـش پنج درصـدی را نشـان می دهـد.

نشسـت  در  بایبـوردی  اسـماعیل  ایرنـا،  گـزارش  بـه 
سـاماندهی امور جوانان شهرسـتان آران و بیدگل با اشـاره به 
فرارسـیدن سـالروز ازدواج امام علی)ع( و حضرت فاطمه)س( 
و بزرگداشـت روز ازدواج افـزود: سـال گذشـته، 55۹ واقعـه 
ازدواج در دفترخانه هـای شهرسـتان آران و بیدگل ثبت شـده 
اسـت کـه ۱۱۱ مـورد ثبت ازدواج مربوط به سـه ماه نخسـت 
سـال ۱۳۹۹ بـوده اسـت. او ادامـه داد: جمعیت جـوان آران و 
بیـدگل حـدود 2۹ هـزار و 2۶۰ نفـر اسـت کـه از ایـن تعداد 
۱۴ هـزار و ۷۱۶ نفـر مـرد و ۱۴ هـزار و 5۴۴ نفر زن هسـتند. 
فرمانـدار آران و بیـدگل با بیـان اینکه ترویج فرهنـگ ازدواج 
آگاهانـه، عاقلانه، آسـان و پایـدار در بین جوانـان ایران زمین 
ضـرورت دارد، اظهـار داشـت: بـه نظر می رسـد بیـن عوامل 
اقتصـادی و ازدواج زودهنـگام و بـه موقـع جوانـان رابطـه 
معنـاداری وجـود دارد. او، هفتـه بزرگداشـت ازدواج را فرصتی 
برای ترویج ازدواج آسـان و آگاهانه جوانان شهرسـتان آران و 
بیدگل برشـمرد و افزود: مسـئولان دسـتگاه های اجرایی این 
شهرسـتان بـا راه انـدازی آموزش هـای رایـگان در حوزه های 
فنی وحرفـه ای و ارائـه تخفیـف از سـوی دفترخانه هـای ثبت 
ازدواج بـه مزدوجـان در هفته بزرگداشـت ازدواج کمک کنند. 
بایبـرودی بـا تأکید بر ارائه تسـهیلات بانکی از سـوی دولت 

و کمـک بـه امـر ازدواج جوانـان آران و بیدگل بـا بهره گیری 
از ظرفیـت خیـران این شهرسـتان بـه مزدوجـان کم بضاعت 
گفـت: تسـهیل امـر ازدواج در بیـن جوانـان، دغدغـه اصلـی 
مسـئولان و اعضای ستاد سـاماندهی امور جوانان شهرستان 
اسـت. فرمانـدار آران و بیـدگل نقـش جوانـان را در توسـعه 
و پیشـرفت کشـور و ایـن شهرسـتان مهـم خوانـد و افـزود: 
جوانـان و بـه خصـوص جوانـان دارای تحصیـلات عالیـه و 
دارای مهـارت، فرصت بزرگی برای کشـور و این شهرسـتان 
محسـوب می شـوند. او، شـاخصه اقتدار یک کشـور، اسـتان 
و یـا یـک شهرسـتان را جـوان بـودن آن مجموعـه ارزیابـی 
کـرد و گفـت: کارایـی و توانمنـدی یـک جامعـه و برعکس، 
ناتوانـی و عدم شایسـتگی  یک جامعه به جوانـان آنان ارتباط 
پیـدا می کند. بایبوردی، جوانان را سـنگ بنای جوامع بشـری 
ذکـر کـرد و گفـت: جوانـان، ثروت هـای حقیقـی و سـتون 
فقـرات همـه جوامع بشـری محسـوب می شـوند. او تصریح 
کـرد: بایـد نهضـت تحول آفرینـی آران و بیـدگل بـه دسـت 
جوانـان این شهرسـتان رقم بخورد. فرمانـدار آران و بیدگل با 
بیـان اینکـه باید به نقـش جوانان در تحقـق حکمرانی خوب 
بـاور داشـته باشـیم، اظهار داشـت: باید برای فرصـت بودن و 
فرصـت پنداشـتن جوانان برنامه   ریـزی و چاره اندیشـی کنیم. 
شهرسـتان آران و بیـدگل بـا جمعیـت افـزون بـر ۱۰۳ هـزار 
نفـر در فاصلـه نزدیـک بـه 2۱5 کیلومتـری شـمال اصفهان 

دارد. قرار 

محیط بان مضروب پارک ملی و پناهگاه حیات 
وحش قمیشلو به دیار باقی شتافت

صدور دستور توقف فرایند مزایده های اخیر 
 معادن استان اصفهان

در بهار سال جاری صورت گرفت

 ثبت ۱۰۵ واقعه ازدواج 
در آران و بیدگل

گروه رویداد| حدود هزار زندانی زندان مرکزی اصفهان با 
حضور گروه جهادی شهید ردانی پور از خدمات دندانپزشکی 

بهره مند شدند.
در راســتای اجرای ســند تحول قضایی در کشــور و 
فعالیت های جهادی در زندان ها، گروه جهادی شهید ردانی 
پــور با حضور در زندان مرکزی اصفهــان به درمان و رفع 

مشکلات دندانپزشکی زندانیان پرداختند. علیرضا مهتری، 
معاون مدیرکل زندان های اســتان با اعلام این خبر اظهار 
داشت: بسیاری از مددجویان محبوس در زندان ها به دلیل 
مشــکلات مالی و عدم پرداخت هزینه های دندانپزشکی 
نیازمند کمک و مساعدت در این خصوص هستند که این بار 
با حضور گروه جهادی شهید ردانی پور حدود هزار نفر از این 

خدمات بهره مند شدند. او گفت: این گروه جهادی زکات علم 
خود را برای کمک به نیازمندان و زندانیان در نظر گرفته اند و 
طی دو روز استقرار در زندان، با رعایت پروتکل های بهداشتی 
در خصوص ترمیم، عصب کشی، کشیدن دندان و رفع دیگر 
مشکلات مربوط به دندان زندانیان با حرکتی خودجوش و 
جهادی، باری از توشــه و رضایت الهی را برای خود مهیا 

کردند. معاون سلامت و اصلاح و تربیت زندان های استان در 
پایان ضمن قدردانی، اعلام آمادگی مجموعه زندان ها استان 
را از حضور تمامی گروه های جهادی استان در زمینه های 
پزشکی، دندانپزشکی، فرهنگی، مذهبی، آموزشی، اشتغال 
و هرآنچه که برای زندانیان و خانواده های آنان مؤثر است، 

اعلام داشت.

ارائه خدمات دندانپزشکی به هزار زندانی اصفهان
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اصفهان
    شهر   استان

سالن اصلی مرکز 
همایش های بین المللی 

اصفهان تکمیل شده است
به گفته مدیر پروژه مرکز همایش های بین المللی 
اصفهان سالن اصلی این پروژه با ۱۰۰درصد پیشرفت 
فیزیکی در حال انجام اقدامات نهایی همچون نصب 

صندلی ها و موکت است.
محسن ترابی با اشــاره به اقدامات انجام شده 
در دکوراتیو بدنه پروژه مرکز همایش ها با پیشرفت 
فیزیکی ۹۶ درصد، به ایمنــا گفت: اجرا و تکمیل 
دکوراتیو جایگاه تماشــاچیان، اجــرای گلس های 
ورودی اصلــی و فرعــی و تکمیــل نورپــردازی 
ورودی ســالن اصلــی و جایگاه تماشــاچیان در 
دکوراتیو بدنه انجام شده اســت. او با بیان این که 
مراحل نورپردازی عمومی پروژه شــامل مهندسی 
و خریــد چراغ جهــت نورپردازی عمومی ســالن 
اصلی انجام گرفته اســت، از پیشرفت ۹۷ درصدی 
افزود:  نــازک کاری فضای کنکورس خبــر داد و 
اقداماتــی نظیــر تکمیل ســنگ کف کنکورس، 
میانی،  راهروی طبقه  نصب شیشه های گلس وال 
مهندســی و تکمیل زیرســازی دکوراتیو ســر در 
ورودی ســالن اصلــی در این بخش انجام شــده 
اســت. مدیر پروژه مرکــز همایش های بین المللی 
اصفهان بــا بیان این که احــداث دفاتر اداری این 
پروژه پیشرفت ۹5 درصدی دارد، تأکید کرد: نصب 
درهای چوبی دفاتر اداری، اجرای کامپوزیت دفاتر 
اداری جنوبی، تکمیل اجرای سنگ کف و بدنه در 
این بخش انجام شده است. او با اشاره به اقدامات 
انجام شــده در محوطه سازی این پروژه، ادامه داد: 
محوطه سازی پروژه با پیشرفت ۹8 درصد در حال 
انجام اســت و تکمیل عملیات اجرایی سنگ مسیر 
ویژه VIP و پــلازا، تکمیل چراغ هــای ۴ متری 
محوطه ویلاها، تکمیل چراغ های بلاردی محوطه، 
نصب و سربندی تابلوهای برق پارکینگ، نصب و 
سربندی تابلوهای برق محوطه اقداماتی است که در 
محوطه سازی شده است. ترابی با بیان این که روزانه 
بیــش از ۴2۰ نفر نیرو کارهای اجرایی پروژه مرکز 
همایش های بین المللی اصفهان را انجام می دهند، 
 گفت: قراردادهای جاری و در حال اجرای پروژه نیز

 ۳۳۰ میلیارد تومان است.

ایجاد 7۳۰۰ شغل دائم در 
حوزه ساختمانی و مشارکتی 

شهر
به گفته معاون مالی و اقتصادی شهردار اصفهان 
در چهار ســال گذشته هفت هزار و ۳۰۰ شغل دائم 
در بخش فعالیت ساختمانی و مشارکتی ایجاد کردیم 
که موجب رونق فعالیت های اقتصادی در شهر شده 

است.
مرتضــی طهرانی به ایمنا گفت: در چهار ســال 
گذشته بیشترین سرمایه گذاری در بخش ساختمان 
بــوده به طوری کــه بیش از ۴2۰ هــزار متر مربع 
مشارکت انجام شده و پروژه ها در حال ساخت وساز 
است. او با اشاره به اشتغال حاصل از این فعالیت های 
اقتصادی، تصریح کرد: بر اســاس اطلاعات و آمار 
به ازای هر 5۷ متر ســاختمانی کــه به جریان افتد 
یک اشــتغال ثابت ایجاد و 2۰ شــغل غیرمستقیم 
مرتبط با ساختمان ســازی فعال خواهد شد. معاون 
مالی و اقتصادی شــهردار اصفهان خاطرنشان کرد: 
در چهار ســال گذشته هفت هزار و ۳۰۰ شغل دائم 
در بخش فعالیت ساختمانی و مشارکتی ایجاد کردیم 
که موجب رونــق فعالیت های اقتصادی در شــهر 
شــده اســت. او ادامه داد: بر اساس آمار اعلام شده 
از سوی استانداری، اصفهان جز شهرهایی است که 
میزان بیکاری در آن کاهش یافته که شــاید بخشی 
از آن حاصل فعالیت های اقتصادی شهرداری باشد. 
طهرانی گفت: علاوه بر مشــارکت ها، سال گذشته 
بیش از پنج هزار میلیارد تومان در پروژه های عمرانی 
شهر هزینه شده و بالطبع موجب رونق اقتصادی در 
شــهر شده است. او با بیان اینکه در چهار سال اخیر 
هزار و 8۳۰ میلیارد تومان پروژه مشارکتی با بخش 
خصوصی منعقد شده که این حرکت باید با سرعت و 
ظرفیت بیشتری ادامه پیدا کند، تصریح کرد: در سال 
جاری بیش از  هزار میلیــارد تومان در بودجه برای 
مشارکت ها پیش بینی کردیم که در سه ماه نخست 
سال به یک چهارم مشارکت ها دست یافته و از برنامه 
 عقب نیفتادیم و امیدواریم در ۹ ماه دیگر ســال نیز

 محقق شود.

فوت 4 مبتلا به کرونا در 
اصفهان

در دو شــبانه روز گذشته، 5۴۴ در استان اصفهان 
)غیر از کاشان و آران و بیدگل( به کرونا مبتلا شدند.
صداوســیما،  گزارش خبرگــزاری  بــه 
ســخنگوی دانشــگاه علوم پزشــکی اصفهان با 
 بیــان اینکــه در ۴8 ســاعت گذشــته، ۱5۳ نفر
 در مراکز درمانی بســتری شــدند، گفت: در حال 
حاضر در مراکز درمانی 22شهرســتان استان، هزار 
و ۱5۳نفر بســتری هستند. آرش نجیمی با اشاره به 
اینکه هم اکنون ۱5۷نفر در بخش مراقبت های ویژه 
بســتری اند، افزود: در دو شبانه روز گذشته، ۱۱نفر با 
علائم مشکوک به کرونا فوت کردند که به طورقطع، 

علت فوت چهار نفر آن ها کرونا بوده است.

ارتقای نخستین عضو هیأت 
علمی رشته کامپیوتر واحد 

مبارکه به دانشیاری
گروه اســتان: به گفته رئیس دانشگاه آزاد اسلامی 
واحد مبارکه عضو هیأت علمی دانشــگاه آزاد اسلامی 
واحد مبارکه موفق شــد به عنوان نخســتین اســتاد 
رشــته مهندســی کامپیوتر از بین دیگر اعضای هیأت 
علمی این دانشــگاه مرتبه علمی خود را از اســتادیاری 
به دانشیاری ارتقا بخشــد. جلیل عمادی اظهار داشت: 
محمدرضا رمضانپور عضو هیأت علمی گروه مهندسی 
کامپیوتر دانشــکده فنی مهندسی دانشگاه آزاد اسلامی 
واحد مبارکه در بین اعضای هیأت علمی این دانشــگاه 
با تلاش و کوشــش های علمی، پژوهشی خود توانست 
نه تنها اولین نفر دارای این مرتبه علمی دانشــیاری در 
رشته مهندســی کامپیوتر در واحد مبارکه باشد بلکه در 
دانشگاه های آزاد اسلامی استان اصفهان نیز این رتبه را 
به خود اختصاص داده است. او در ادامه افزود: محمدرضا 
رمضانپور متولد سال ۱۳۶۴ به عنوان عضو هیأت علمی 
واحد مبارکه توانســته پس از اخذ مدرک کارشناسی از 
دانشــگاه کاشان، کارشناسی ارشــد از دانشگاه اراک و 
دکترای تخصصی مهندســی کامپیوتر از دانشگاه علوم 
تحقیقات تهران با رتبه ممتــاز، ۳۳ مقاله ISI و علمی 
پژوهشــی در مجلات معتبر بین المللی به چاپ برساند 
و ۴۱ مقاله در کنفرانس های مختلف بین المللی داخلی 
و خارجی ارائــه نماید. همچنین این عضو هیأت علمی 
موفق شــده است دو کتاب در زمینه مهندسی کامپیوتر 

تألیف و یک اختراع ثبت نماید.

دستگیری ۵ شکارچی 
متخلف در کاشان و نطنز

رئیــس اداره حفاظــت محیط زیســت کاشــان از 
دســتگیری پنج نفر از متخلفان حرفه ای و سابقه دار در 

شهرستان های کاشان و نطنز خبر داد.
اله یــار دولتخــواه با اشــاره به گــزارش دریافتی 
محیط بانان کاشان مبنی بر حضور یک گروه متخلف در 
مرز بین منطقه کاشان و نطنز به ایرنا گفت: با هماهنگی 
و حضور 2 یگان حفاظت محیط زیست نطنز و کاشان در 
موقعیت موردنظر و حدود 2 شــبانه روز تعقیب سرانجام 
در پایان روز دوم این یگان ها موفق به دستگیری گروه 
پنج نفره شکارچیان شد. او تصریح کرد: سه قبضه سلاح 
شکاری شامل یک قبضه اسلحه گلوله زنی 2۷۰ و یک 
قبضه اسلحه ســاچمه زنی قاچاق از نوع پنج تیر، یک 
قبضه اســلحه تک لول ســاچمه به همراه سایر ادوات 
شکار، لاشه یک رأس قوچ وحشی از گونه های حمایت 
شده و یک رأس بز وحشی از شکارچیان کشف و ضبط 
شــد. رئیس اداره حفاظت محیط زیست کاشان حضور 
گشت مشترک یگان حفاظت محیط زیست دو شهرستان 
کاشــان و نطنز را تأکید و اضافه کرد: با استناد به مفاد 
قانون شــکار و صید متخلفان به جرم شــکار غیرمجاز 
گونه های حمایت شــده و وحشی و حمل اسلحه قاچاق 
به مراجع قضایی برای تشکیل و رسیدگی پرونده معرفی 
شدند. کاشان با گستره چهار هزار و ۳۹2 کیلومترمربع، 
یک منطقه حفاظت شــده با نام قمصــر و برزک دارد. 
منطقه حفاظت شــده قمصر و برزک با وسعت ۶۰ هزار 
هکتار، دارای تنوع گیاهی و جانوری بالایی اســت و از 
ســال 8۹ جزو مناطق حفاظت شــده کشور قرار گرفته 
اســت. شهرستان کاشان با جمعیت افزون بر ۳۶8 هزار 
نفر، در فاصله نزدیک به 2۰۰ کیلومتری شمال اصفهان 
و شهرســتان نطنز با بیش از ۴۷ هــزار نفر جمعیت در 
فاصله نزدیک به ۱25 کیلومتری شــمال اصفهان قرار 
دارد. منطقه حفاظت شــده کرکس با وسعت ۱۱۴ هزار 
هکتار بخشی از جنوبی ترین منطقه کوهستانی کرکس 
در اســتان اصفهان است که شهر نطنز در دامنه شرقی 
آن قرار دارد و راه ارتباطی این شهر به کاشان و اصفهان 
به ترتیب از شرق و جنوب آن می گذرد. منطقه کرکس 
از ســمت جنوب شــرقی به کویر بزرگ اردستان و از 
سمت غرب و جنوب غربی به بیابان حدفاصل شهرهای 
اصفهان و میمه مشرف است؛ این منطقه در منتهی الیه 
شمال شرقی اســتان اصفهان و همجوار با اکوسیستم 
بیابانی و نزدیک به پارک ملی کویر قرار گرفته اســت. 
استان اصفهان دارای یک اثر طبیعی ملی، 2 پارک ملی، 
پنج پناهگاه حیات وحش، چهار منطقه حفاظت شده، ۱۱ 

منطقه شکارممنوع و یک تالاب بین المللی است.

سر در غربی مسجد جامع 
اردستان مرمت شد

به گفته رئیــس اداره میراث فرهنگی شهرســتان 
اردســتان تعمیر و مرمت ســر در غربی مسجد جامع 

اردستان انجام شد.
مهدی مشهدی به مهر گفت: مسجد جامع اردستان 
دارای پنــج در ورودی اصلی اســت که ســر در غربی 
این مجموعه به دلیــل وجود موریانه دچار از بین رفتن 
و ریزش شــده بود که با تهیه چوب مناســب و با کار 
حدودا ســه هفته ای همکاران اداره مرمت و بازســازی 
شــد. او افزود: این مسجد به شــماره ۱8۰ به تاریخ ۱8 
تیرماه ۱۳۱۱ در فهرست آثار ملی کشور به ثبت رسیده 
است. مشــهدی خاطرنشان کرد: بر اساس بررسی های 
باستان شناسی، این مسجد بر روی ساختمان های بزرگ 
خشــتی که احتمالا از دوره ساسانیان است ساخته شده 
است. رئیس اداره میراث فرهنگی اردستان تصریح کرد: 
این مجموعه شامل مسجد جامع، آب انبار، بازار، حمام 
زنانه و مردانه، خانه عالم، کاروانسرا و حسینیه است که 
در دوره های اولیه اسلامی به دستور عبدالعزیز آل ابودلف 

ساخته شده است.

گــروه اصفهان| بنا به گفته شــهردار اصفهان 
پروژه های متعدد شهر اصفهان از عید قربان تا عید غدیر 

رونمایی و افتتاح می شود.
قدرت ا... نوروزی اظهار کــرد: برنامه افتتاحیه های 
هفتگی شهرداری اصفهان، با سرعت جلو می رود و این 
روزهــا به دلیل تعدد پروژه های آمــاده بهره برداری، در 
فاصله عید تا عید )اعیاد قربان تا غدیر( هر روز رونمایی 

و افتتاحیه هایی پیش بینی شده است.
Á  ساخت ۱۰ ورزشگاه در 4 سال اخیر در*

شهر 
او ادامــه داد: برخــی از این طرح هــا در قالب های 
رســانه ای به شــهروندان تقدیم و برخی هم با حضور 
محدود دست اندرکاران در فضای باز بهره برداری می شود 
و در کل بر اساس ابلاغیه های ستاد کرونا عمل خواهیم 
کرد. شهردار اصفهان تصریح کرد: از جمله این طرح ها 
بهسازی و نوسازی 5 ورزشگاه از سوی سازمان فرهنگی 
– اجتماعی ورزشی شــهرداری اصفهان است تا سرانه 
فضاهای ورزشی شــهر در نقاط مختلف افزایش یابد و 
در تابســتان زمینه بهره برداری از اوقات فراغت ســالم 
و امکانات ورزشــی – تفریحی بــرای کودکان، جوانان 
و نوجوانان فراهم شــود. او ادامه داد: ســال گذشته هم 
2۰ورزشگاه در نقاط مختلف شهر، تجهیز و نوسازی شد 
و ۱۰ورزشــگاه هم در این چهار سال در نقاط مختلف 
شهر بویژه مناطق کمتربرخوردار از جمله زینبیه ساخته 

شد.
Á  رونمایی از پلاک های پستی جدید شهر

اصفهان
نــوروزی بیان کــرد: در هفته جــاری، پلاک های 

پســتی شــهر اصفهان با همکاری اداره کل پست و 
شــهرداری اصفهان رونمایی خواهد شد، این پلاک ها 
دارای امکاناتی مانند کدخوان دیجیتال است و امکان 
دریافت کد پســتی و اطلاعات دیگر از طریق بارکدها 
وجود دارد. او افزود: این طرح به ساماندهی پلاک های 
پســتی، زیبایی چهره شــهر و همسان شدن پلاک ها 
کمــک می کند که همزمان بــا رونمایی نصب آن در 

منطقه هشت آغاز می شود.

Á  و پروژه های تصفیــه، ذخیره  مجموعه 
انتقال آب خاکستری بهره برداری می شود

شــهردار اصفهان با بیان اینکه همچنین مجموعه 
پروژه های مهمی که در مناطق در حوزه آب خاکستری 
اجرا شده بود به صورت همزمان افتتاح می شود، گفت: این 
طرح ها شامل مجموعه پروژه های تصفیه، ذخیره و انتقال 
آب خاکستری و استفاده از آن برای آبیاری فضای سبز 
است که از سوی معاونت خدمات شهری اجرا شده است. 

او افزود: همچنین پروژه های بزرگی مانند میدان شهدای 
هسته ای و سه خیابان اطراف آن به عنوان یک اقدام ویژه 
در منطقه چهار شهرداری اصفهان در هفته های آینده در 
خدمت شهروندان قرار می گیرد. نوروزی گفت: به علت 
شیوع کرونا و دستور ســتاد مقابله با کرونا، همه مراکز 
گردشگری شــهرداری اصفهان تا اطلاع ثانوی تعطیل 
 شــده تا با آســیب کمتری از پیک پنجم این بیماری 

عبور کنیم.

شهردار اصفهان خبر داد:

رونمایی از پلاک های پستی جدید شهر

بنا به گفته مدیرعامل سازمان فاوا شهرداری اصفهان 
امروز در ادامه برنامه »هر یکشنبه، یک افتتاح«، پروژه های 
حــوزه فناوری اطلاعات و ارتباطات شــهرداری اصفهان 
با اعتبــاری بیــش از ۱۰۰میلیارد ریال بــه بهره برداری 
می رســد. ســید حمیدرضا ابطحی به ایمنا گفت: سازمان 
فناوری اطلاعات و ارتباطات شهرداری اصفهان به عنوان 
یک ســازمان دانش محور، پایه و اســاس تحقق شــهر 
الکترونیکی و هوشــمند بوده و علی رغم پایین بودن اعداد 
و ارقام بودجه آن نســبت به پروژه های عمرانی تأثیرگذار 
در تحقق اهداف و برنامه های مدیریت شــهری بســیار 
چشمگیر است. او افزود: در این راستا در سال گذشته حدود 
۳۰پروژه به مرحله پایانی و بهره برداری رســید و در ادامه 
از ۱۴پروژه مهم این سازمان رونمایی می شود. مدیرعامل 
سازمان فاوا شهرداری اصفهان با اشاره به رونمایی از فاز 
دوم طراحی و راه اندازی اتاق مانیتورینگ نظارت تصویری 
حراست شهرداری، تصریح کرد: این پروژه با هدف تأمین 
تجهیــزات موردنیاز و نصب و راه اندازی سیســتم نظارت 
تصویری  همه دوربین های نصب شــده در ساختمان های 
مختلف شــهرداری اجرا شده است. او ادامه داد: طراحی و 
راه اندازی تالار هوشــمند شورای اسلامی شهر اصفهان با 
هدف اصلاح وضع موجود سالن جلسات شورای اسلامی 
شهر و تبدیل آن به یک تالار هوشمند از دیگر پروژه های 
آماده افتتاح است. ابطحی با اشــاره به تأمین و راه اندازی 
اتصال برق و شبکه داخلی تجهیزات باکس های فیبرنوری 
۷2 نقطه ترافیکی، گفــت: این پروژه با هدف نگهداری و 
پشتیبانی از شبکه فیبرنوری شهرداری و برقراری ارتباطات 
این شــبکه با دوربین ها، کنترلرهــا و تجهیزات ترافیکی 
۷2تقاطع سطح شهر و معاونت حمل ونقل و ترافیک اجرا 
می شود. او با اشاره به فاز نخست یکپارچه سازی سامانه های 
حوزه معاونت مالی، اقتصادی شــهرداری اصفهان، افزود: 
این طرح با هدف تسهیل و شفاف سازی همه فرایندهای 
حــوزه معاونت مالی، اقتصــادی و ارتباط ســامانه جامع 
درآمد شــهرداری با سایر ســامانه های این معاونت نظیر 

مالی و امــور قراردادها بهره برداری می شــود. مدیرعامل 
سازمان فاوا شــهرداری اصفهــان در خصوص ســامانه 
یکپارچه بودجه و اعتبارات )ســیبا(، اظهــار کرد: با هدف 
مدیریت اطلاعات و فرآیندهای مربوط به تدوین، تصویب، 
تفکیک و تخصیص بودجه و تأمین اعتبارات شــهرداری 
به منظور توزیع عادلانه منابع مالی، پیش بینی نیازهای آینده 
و شناسایی، جذب و بهره برداری از منابع موجود شهرداری، 
سامانه یکپارچه بودجه و اعتبارات )سیبا( رونمایی می شود. 
او با بیان این که ســامانه مناقصات شــهرداری به نشانی 
EtEndEr.ISfahan.Ir با هدف مکانیزه کردن فرآیندهای 

مربوط به امور قراردادها و امکان برقراری ارتباط با ســایر 
ســامانه های معاونت مالی، اقتصادی شــهرداری از دیگر 
پروژه های آماده رونمایی سازمان فاوا است، تصریح کرد: 
فاز دوم ســامانه کنتــرل عملیات و مدیریــت پروژه های 
شــهرداری اصفهان به منظــور یکپارچه ســازی گردش 
اطلاعــات و مدیریت پروژه ها در راســتای تحقق اهداف 
و سیاســت های اسناد راهبردی شــهرداری از جمله سند 
چشــم انداز اصفهان و استقرار اســتاندارد مدیریت پروژه 
)پی. ام. باک )PMBOK(( اجرا شده است. ابطحی گفت: 
سامانه هوشــمند و مکان مند قراردادهای خدمات شهری 

و فضای ســبز و نگهداری و تعمیرات با هدف ایجاد یک 
نظام سازمانی مکانیزه و خودکار به منظور کنترل و نظارت 
بر عملکرد پیمانکاران دو حوزه مدیریت خدمات شــهری 
و ســازمان پارک ها و فضای سبز راه اندازی خواهد شد. او 
با بیان اینکه درگاه جامع الکترونیکی شــهرداری اصفهان 
به نشــانی www.ISfahan.Ir با تأکید بر سیاست های 
آشکار و صریح، بروکراسی شــفاف، پاسخگویی در قبال 
فعالیت ها و مشــارکت فعال مردم در امور اجتماعی آماده 
رونمایی است، تصریح کرد: فاز نخست تأمین سامانه میز 
خدمت شــهرداری به نشــانی My.ISfahan.Ir به منظور 
ارائه خدمات غیرحضوری، کاهش مراجعات، ارتقا رضایت 
و افزایش اعتماد شــهروندان به خدمات شهرداری و ثبت 
درخواست های الکترونیکی شــهروندان همچنین سامانه 
پروفایل شهروندی به نشــانی PrOfIlE.ISfahan.Ir با 
هدف مدیریــت یکپارچه اطلاعات شــهروندان اصفهان 
در ارائه خدمات از دیگر پروژه های ســازمان فاوا به شمار 
می آید. مدیرعامل سازمان فاوا شــهرداری اصفهان اظهار 
کرد: با هدف تســهیل مدیریت اطلاعات متقاضیان انجام 
فعالیت های داوطلبانه و اســتفاده کنندگان از آن فعالیت ها 
در سازمان های مردم نهاد، سامانه هر شهروند یک داوطلب 
به نشانی daVtalaB.ISfahan.Ir رونمایی می شود. او 
خاطرنشــان کرد: فاز دوم نقشه ۱:2۰۰۰ دیجیتال حاشیه 
شــهر اصفهان با هدف تهیه نقشه یک دوهزارم دیجیتال 
در مناطــق دو، هفــت، ۱۱ و ۱2 تــا انتهــای محدوده 
عکس برداری شــهر به منظور پاسخگویی به شهروندان و 
ارائه تحلیل ها و گزارش های آماری مکان مبنا، تهیه نقشه 
پایه و تمرکز کلیه فعالیت های مکانی شهرداری تهیه شده 
است. ابطحی ادامه داد: سامانه خدمات نقشه ای به نشانی 
MaPSErVIcE.ISfahan.Ir بــا هدف افزایش شــفافیت 
اطلاعات، حذف رانت های اطلاعاتی و دسترســی آسان 
مخاطبان به اطلاعات نقشــه های وضع موجود، تصاویر 
ماهواره ای سال های 85، 88، ۹۱ و ۹5 و نقشه های هوایی 

دیجیتال سال ۹2 نیز آماده رونمایی است.

نوبت به رونمایی از پروژه های حوزه فناوری شهر رسید

بهره برداری از ۱4پروژه سازمان فاوا شهرداری اصفهان

مدیرکل مدیریت بحران اســتانداری اصفهان با اشاره به 
اجرای طرح ملی مدرســه آماده در اصفهــان گفت: اجرای 
این طرح فرصت خوبــی برای آمادگی همه مدارس در برابر 
حوادث اســت،  این طرح در 5 هزار فضای آموزشی استان 

اجرا می شود.
منصور شیشــه فروش با اشاره به طرح ملی مدرسه آماده 
به تسنیم گفت: با توجه به اهمیت مدارس این طرح با هدف 
ارتقای آمادگی ایمنی و توانمندســازی مدارس اجرا می شود. 
او افــزود: آمادگی مهارت چهار گــروه ذی نفع مدارس یعنی 
مدیران، معلمان، کارکنان، دانش آموزان و اولیا  در راســتای 
پیشگیری از سوانح و مخاطراتی همچون سیل، زلزله، طوفان 
و حریق هدف اجرای این طرح است. مدیرکل مدیریت بحران 
استانداری اصفهان با بیان اینکه ارتقای ایمنی مدارس از طریق 
بررسی اجزای غیر سازه ای مدارس و میزان خطرپذیری آنها 
در برابر ســوانح طبیعی و شــهری از دیگر اهداف این طرح 
اســت، گفت: سامانه ای به نام  »مدرســه آماده«  رفتارهای 
صحیــح فردی و گروهی مورد انتظار از هر یک از گروه های 
مســتقر در مدارس آمادگی و مقابله را ارائه می کند، هر کاربر 
بر اساس نقش خود می تواند وارد صفحه آموزش  خود شود، 
با توجه به شیوع بیماری کرونا آموزش های مدیریت کرونا نیز 

در این سامانه ارائه شده است. او ادامه داد: در این طرح مدیر، 
معلم و کارکنان مدارس میزان خطرپذیری اجزای غیر سازه ای 
مدارس را در برابر ســیل، زلزله، طوفان و آتش سوزی  را در 
کاربرگ های مختلف بررسی کرده و در سامانه وارد می کنند، 
پس از اعــلام نتایج ضمن اینکه میزان خطرپذیری مدارس 
در برابر حوادث مشخص می شود، راهکارهای افزایش ایمنی 
در برابر خطرات مشــخص می شود که می توان آن  را عملی 
کرد. شیشه فروش افزود: مدیران مدارس باید آدرس اینترنتی 
ســامانه را به نحو مقتضی در اختیــار گروه های هدف قرار 
دهند و  فراگیری آموزش های لازمه توسط افراد ذی نفع  را 
پیگیری کنند. او بــا بیان اینکــه برنامه ریزی های لازم در 
راستای اجرای این طرح در استان انجام شده است، بیان کرد: 
کمیته دائمی این طرح در اداره کل آموزش وپرورش اســتان 
تشکیل شــده و در کارگروه چهارگانه  با محوریت مدیریت 
بحران در راســتای تحقق اهداف این طرح در حال فعالیت 
اســت. مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان با اشاره 
به وقوع حوادثی در مدارس خاطرنشان کرد: اجرای این طرح 
فرصــت خوبی برای آمادگی همه مــدارس در برابر حوادث 
اســت، استان اصفهان ۹۰۰ هزار دانش آموز دارد و  این طرح 

در 5 هزار فضای آموزشی استان اجرا می شود.

مدارس اصفهان در برابر حوادث ایمن می شوند

اجرای طرح ملی مدرسه آماده در ۵هزار فضای آموزشی

۱۰ ورزشگاه در دوره پنجم مدیریت شهري اصفهان ساخته شده است
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   نوبت دوم

 کوتاه از کشور  کوتاه از اصفهان

نیاز به حمایت خیران برای سالمندان و بحران تنهایی
افزایش پایگاه های انتقال 

خون
به گفته مدیرکل انتقال خون اصفهان در کلان شهر 
اصفهان تنها 2 پایگاه انتقال خون در میدان خواجو و 
عاشق اصفهانی برپاست و افزایش تعداد پایگاه ها با 
کمک و حمایت خیران و دیگر نهادها ضروری است.
علی فتوحی به ایرنا گفت: این در حالی است که در 
مرکز جامع اهــدای خون خواجو غیر از خون گیری 
ســنتی، پلاســما فرز و پلاکت فرز که روش های 
جدید جمع آوری فرآورده های خونی است نیز انجام 
می شــود. مدیرکل انتقال خــون اصفهان افزود: بر 
این اســاس نیاز است تا در محدوده جنوب و غرب 
این کلان شهر نیز پایگاه های انتقال خون جدیدی 
احداث شــود. او با اشاره به اینکه اعتبارات دولتی با 
توجه به تحریم ها و تورم مناسب نیست از خیران و 
سازمان های حامی درخواست کرد که برای احداث 
این پایگاه ها و تجهیــزات لازم آن به یاری انتقال 
خون استان بشــتابند. فتوحی یادآور شد: در دیگر 
شهرستان های استان در مقایسه با کلانشهر اصفهان 
کمبودی به لحاظ پایگاه های انتقال خون احساس 
نمی شود. او همچنین با اشاره به اینکه اکنون میزان 
ذخیره خون و فرآورده های خونی در پایگاه ها و مراکز 
انتقال خون استان به پنج روز رسیده است گفت: این 
میزان مطلوب نیســت و باید این عدد به هفت روز 
برســد. مدیرکل انتقال خون اصفهان گفت: این در 
حالی اســت که با ورود به پیک های جدید بیماری 
کووید ۱۹ با کاهش آمــار مراجعه کنندگان مواجه 
می شــویم و نگران تأمین خون سام برای نیازهای 
بیمارستانی، جراحی ها و بیماران خاص هستیم. او با 
اشاره به راه اندازی مرکز جراحی قلب باز بیمارستان 
الزهرا)س( و افزایش تخت های بیمارســتانی، اتاق 
عمل هــا و جراحی هــای جدید کــه نیازمند خون 
هستند گفت: با توجه به اینکه جایگزینی برای خون 
وجود ندارد همچنان وابســته به خون های اهدایی 
هســتیم. فتوحی میانگین اهدای خون را در استان 
اصفهان در طول سال حدود ۱2۰ هزار واحد عنوان 
کرد و گفت: در سه ماه اول  امسال بیش از ۳۰ هزار 
واحد خون اهدا شد که  با توجه به نیاز مداوم مراکز 
درمانی و بیماران خاص کم و نیازمند اقبال بیشــتر 
اهداکنندگان است. او همچنین پلاسما درمانی برای 
بیماران کووید ۱۹ را به عنوان یک انتخاب درمانی 
با توجه به پدید آمدن درمان های جدید نســبت به 
گذشــته با تقاضای کمتر عنوان کرد و گفت:  این 
شــیوه درمانی به طور کامل منتفی نشده و محدود 
به زمان های خاص یعنی چند روز اول تشخیص و 
برای بیماران دارای اختلال در سیستم ایمنی بیشتر 
اســتفاده می شــود و در مرکز انتقال خون اصفهان 
برای تأمین پلاســمای کووید ۱۹ مشــکلی وجود 
ندارد. استان اصفهان دارای پایگاه ها و مراکز ثابت 
انتقال خون در شهرســتان های کاشــان، خوانسار، 
شهرضا، نجف آباد، خمینی شهر، گلپایگان و نایین و 
2 مرکز در کلانشهر اصفهان شامل خواجو و عاشق 

اصفهانی است.

آزادی ۱8۰ نفر از 
محکومان مالی و جرائم 

غیرعمد
رئیس کل دادگستری استان اصفهان گفت: طی سه 
ماه ســال جاری ۱8۰ نفر از زندانیان مالی و جرائم 

غیر عمد آزاد شدند.
به گزارش مهــر، محمدرضا حبیبی گفت: با تلاش 
ستاد دیه استان و همه افراد خیر و نیکوکار و شورای 
حل اختلاف مســتقر در زندان در سه ماهه نخست 
ســال جاری ۱8۰ نفر از محکومــان مالی و جرائم 
غیرعمد شــامل ۶ نفر زن و ۱۷۴ نفر مرد با بدهی 
حدود ۶5 میلیارد تومان از زندان آزاد شدند. او افزود: 
این آمار در مقایســه با مدت مشــابه سال قبل 22 
درصد رشد داشته است و طلبکاران حدود ۴۰ میلیارد 
تومــان از طلب خود را گذشــت کردند. رئیس کل 
دادگستری اســتان اصفهان افزود: همچنین تلاش 
مجدانه کمیســیون استانی عفو 5۴۰ نفر از زندانیان 
اســتان به مناسبت ولادت امام رضا )ع( و هفته قوه 
قضائیه مشــمول عفو و یا تخفیــف مجازات مقام 
معظم رهبری قرار گرفتند که بیش از ۱۰ درصد کل 

مشمولان کشور را شامل می شود.

فراخوان واکسیناسیون 
کرونای7۰ تا ۶۵ ساله ها 

آغاز شد
افراد بین ۶5 تا ۷۰ ســال، پــس از دریافت پیامک، 
برای تزریقِ واکســن به مراکز واکسیناسیون استان 

اصفهان مراجعه کنند.
بــه گزارش خبرگزاری صداوســیما مدیــر مرکز 
بیماری های واگیر مرکز بهداشــت استان اصفهان 
با بیان اینکه واکسیناســیون این گروه از پنجشنبه 
گذشته آغاز شــده است، گفت: حدود ۱5۰ هزار نفر 
در استان اصفهان در این گروه سنی قرار دارند. رضا 
فدایی درباره ۷۰ ساله ها و بالاتر که واکسن دریافت 
نکرده اند، گفت: این افــراد می توانند برای دریافت 
واکســن به مراکز واکسیناســیون مراجعه کنند. او 
گفت: عمده واکسن تزریق شده، سینوفارم، واکسن 

چینی است.

آغاز ثبت نام نوآموزان 
پیش دبستانی در سامانه پادا

مدیرکل دفتــر فناوری اطلاعــات و ارتباطات وزارت 
آموزش وپــرورش اعــلام کــرد کــه ثبت نــام دوره 
پیش دبستانی ۱۴۰۰ - ۱۴۰۱ به صورت الکترونیکی و از 

طریق مراجعه به سایت پادا صورت می گیرد.
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی وزارت آموزش وپرورش، 
محمود حبیبی اظهار کرد: ثبت نام دوره پیش دبستانی 
۱۴۰۰ - ۱۴۰۱ به صورت الکترونیکی و از طریق مراجعه 
به سایت پادا به نشانی Pada.MEdu.Ir انجام می شود. 
او افزود: جهت ثبت نام نوآموزان دوره پیش دبستانی در 
سال تحصیلی ۱۴۰۰-۱۴۰۱، والدین می توانند پس از 
تکمیل مراحل سنجش ســلامت نوآموزان به سامانه 
ثبت نام مدارس پادا به آدرس Pada.MEdu.Ir مراجعه 

کرده و ثبت نام فرزند خود را تکمیل کنند.

قطع برق اتاق عمل شایعه 
بوده است

ســخنگوی ملی مقابله با کرونا با بیان اینکه ویروس 
کرونا دلتا در کل کشور در حال چرخ است، از آغاز تزریق 
واکسن کرونا به افراد ۶8 ســال به بالا از روز دوشنبه 

هفته جاری خبر داد.
به گزارش ایرنا، علیرضا رئیســی با بیان اینکه برزیل 
بیشترین موارد ابتلا و مرگ ومیر دلتا کرونا را دارد، گفت: 
هند، اندونزی و روسیه نیز بیشترین درگیری را در ابتلا 
بــه کرونا دارند و در ایران نیز در اســتان های مختلف 
رد پــای ویروس دلتا کرونا وجــود دارد و با قدرت بالا 
ســرایت می کند. او افزود:  در حال حاضر ۱۴۳ شــهر 
کشور در وضعیت قرمز، ۱8۶ شهر نارنجی و ۱۱۹ شهر 
زرد قرار دارند  و بیشــترین شــهرهای درگیر کرونا در 
استان های کرمان ۱۶ شهر، فارس ۱۳ شهر، تهران ۱۳ 
شهر، مازندران ۱۳ شهر، هرمزگان ۱2 شهر، سیستان 
و بلوچســتان ۱۰ شهر، بوشهر هشت شهر، یزد هشت 
شهر، گلستان، گیلان و اصفهان پنج تا ۶ شهر و برخی 
از استان ها نیز یک یا 2 شهر هستند. رئیسی ادامه داد: 
رعایت پروتکل های بهداشتی اکنون به ۶۶ درصد رسیده 
و بسیار جای تأسف دارد و اگر رعایت این پروتکل های 
به 85 درصد نرسد، اقدامات برای مقابله با کرونا کارساز 
نخواهد بود، نه تنها شاهد افزایش پروتکل های بهداشتی 
نیســتم بلکه هر روز نیز پایین می آید. او تصریح کرد: 
عادی انگاری و ساده انگاری در جامعه زیاد شده، مردم 
کمتر ماســک می زنند و تجمع افراد بیشتر است در از 
افراد جامعه می خواهیم رعایت پروتکل های بهداشتی 
را جدی بگیرند. رئیسی تأکید کرد:  موضوعاتی که در 
ستاد ملی مقابله با کرونا تأکید شد آن است که مردم از 
حضور در تجمعاتی که بیشترین شانس انتقال ویروس 
کرونا را دارند باید پرهیز کنند و در شهرهای قرمز این 
مراکز تعطیل شــوند، اصناف، نیروی انتظامی و وزارت 
کشــور باید نظارت بیشتری داشته باشــند. او افزود: 
رستوران ها، قهوه خانه ها، تالارهای پذیرایی، سینماها، 
پاساژها، استخرهای سرپوشیده و نمایشگاه های عمومی 
که در فضاهای سربسته هستند به شدت باعث انتقال 
بیماری کرونا می شوند و نظارت و کنترل بر این مراکز 
ضروری بوده و باید بیشتر موردتوجه قرار گیرند. معاون 
وزیر بهداشــت گفت: کنترل مرزها نیز از موضوعات 
مهم ستاد ملی مقابله با کرونا بود که مرزهای شرقی و 
گذرگاه های که خیلی رسمی نیستند باید بیشتر کنترل 
شــوند و اکنون حجم مهاجران بویژه از افغانستان زیاد 
می شــود  باید کنترل و دقت بیشــتری در این مرزها 
انجام شــود. رئیسی ادامه داد: در مورد نظارت بر مرزها 
آبی نیز در دو هفته گذشــته 2۶ کشتی و شناور که از 
کشــورهای برزیل، آلمان، مالزی، عراق و غیره بودند 
نظارت شــده و ۶5 نفر از افراد این کشــتی ها ابتلا به 
ویروس کرونا مثبت داشــتند و ایزوله شده و اقداماتی 
مراقبتی بری آنها انجام شده است. او خاطرنشان کرد: 
باید شــایعات در مورد قطعی برق در سی ســی یو، آی 
ســی یو، اورژانس را کنار بگذاریم در بیمارســتان ها از 
برق اضطراری اســتفاده می شود و این موضوع که در 
اتاق عمل برق قطع می شــود، شایعه بوده و نباید برای 
مردم تشویش ایجاد شود. رئیسی گفت: قطعی برق در 
بیمارستان ها به هیچ وجه درست نبوده و اینکه بیماران 
در این مکان ها خفه می شوند اشتباه است. ما مدیریت 
حوزه سلامت را بر عهده داریم و تاکنون مشکلی بوجود 
نیامده است. سخنگوی ستاد ملی مقابله با کرونا تصریح 
کرد: به همه مردم قول می دهیم واکســن هایی که از 
کشوری بارگیری می شــود و تا زمانی که به دورترین 
نقطه روستا می رسد زنجیره سرد را طی کرده و ربطی 
به قطعی برق ندارد و تاکنون برای واکسن ها مشکلی 
بوجود نیامده اســت. رئیسی اظهار داشت: نباید با اخبار 
منفی اضطراب را در مردم ایجاد شود. او با بیان اینکه از 
این هفته روند واکسیناسیون بهتر می شود، افزود: میزان 
قابل توجهی واکســن به دست ما رســیده و این هفته 
هم می رسد و ســرعت واکسیناسیون افزایش می یابد. 
رئیســی اظهار داشت: از روز دوشنبه واکسیناسیون ۶8 
سال به بالا انجام می شود و به افراد واجد شرایط پیامک 
ارسال خواهد شد، از مردم می خواهیم بدون نوبت دهی 
مراجعه نکنند و حتی این موضوع که ساعات اولیه صبح 
اسم نویسی روی کاغذ در مراکز مربوطه انجام می شود، 
کذب است. رئیسی خاطرنشان کرد: یکسری کندی ها 
در تأمین واکسن داشتیم که با ورود واکسن های جدید 
و تولید داخل جبران می شــود. او با بیان اینکه بیش از 
8۰ مرکز تجمیع در تهران ایجاد شــده، گفت: فیلم ها 
و عکس هایی که از شــلوغی برای تزریق واکسن بود، 
مربوط به تهران است که بدون نوبت مراجعه کرده بودند 
و از مردم می خواهیم فقط با ارسال پیامک به آنها برای 

انجام واکسیناسیون مراجعه کنند.

رئیس سازمان داوطلبان جمعیت هلال احمر نحوه مشارکت 
مردم در طرح تأمین آب برای مناطق دارای تنش آبی در کشور 
را تشریح کرد.محمد نصیری با اشاره به اجرای چهارمین مرحله از 
طرح نذر آب از مردادماه به ایسنا گفت: طرح نذر آب چهار در سه 
محور سلامت و بهداشت، معیشت و خدمات عمرانی در چهار استان 
جنوب و جنوب شرقی کشور، اجرا خواهد شد. او با بیان اینکه امسال 
اجرای این طرح با پیک کرونا و نگرانی بابت سلامت ساکنان این 

مناطق نیز همراه است، گفت: در همین راستا حساسیت ویژه ای 
در رعایت پروتکل های بهداشتی و نیز ارائه خدمات بهداشتی و 
پیشگیری از کرونا وجود دارد و در کنار اجرای طرح نذر آب اقلام 
بهداشتی نظیر ماسک و ... نیز در میان ساکنان این شهرها توزیع 
خواهد شد. البته روند توزیع این اقلام از حالا نیز آغاز شده است. 
رئیس سازمان داوطلبان جمعیت هلال احمر با بیان اینکه این 
طرح در ۱5 شهرستان دارای تنش آبی و با هدف تأمین آب پایدار 

برگزار می شود گفت: هشت شهرستان در سیستان و بلوچستان، 
سه شهرستان در خراسان جنوبی، دو شهرستان هرمزگان و دو 
شهرستان در جنوب کرمان قرار دارند. به گفته او، تحویل بسته های 
بهداشتی، اعزام تیم های تخصصی و پزشکی، توزیع بسته های 
و  ساخت  شامل  عمرانی  زیرساخت های  ایجاد  و  غذایی  مواد 
تجهیز تأسیسات آبی به منظور ایجاد دسترسی پایدار به آب شرب، 
شیرین سازی و قابل شرب کردن آب موجود در مناطق و لایروبی 

قنات ها و رودها از جمله اقدامات این طرح کشوری است. نصیری با 
بیان اینکه مردم همواره در کنار جمعیت هلال احمر بوده اند، گفت: 
در اجرای این طرح علاوه بر اعتبارات جمعیت هلال احمر و نیز 
استفاده از همراهی خیرین، از مشارکت ریالی مردم نیز بهره خواهیم 
 گرفت و در همین راستا نیز شهروندان می توانند برای مشارکت در
با تلفن همراه خود   طرح نذر آب ۴ کد دستوری #۷2۴* را 

شماره گیری کنند. 

ایران در دو دهه آینده با بحران ســالمندی جمعیت مواجه 
خواهد شــد و در رأس آن، بحران »سالمندان تنها« است 
تا حدی که در این موضــوع ایران به یکی از منحصر به 
فردترین کشورها در شتاب پدیده سالمندی جمعیت است.

به گزارش ایمنا، افزایش جمعیت ســالمندان جهان یک 
واقعیت انکارناپذیر برای بیشــتر کشــورها است و اغلب 
کشورهای توسعه یافته و یا در حال توسعه از جمله کشور 
ما را در بر خواهد گرفت. طبق اعلام ســازمان بهداشــت 
جهانی، در ســال ۲۰۵۰ جمعیت سالمندان کشورهای در 
حال توسعه ۸۰ درصد جمعیت سالمندان جهان را تشکیل 
خواهد داد و این رقم قابل توجهی است و اگرچه در کشور 
ما بحران های اقتصادی وجود دارد اما نباید موضوع بحران 
افزایش »ســالمندان تنها« را نادیده گرفت و باید به این 
موضوع نگاه ویژه ای داشت چرا که برآورد می شود در آینده 
نزدیک، سالمندان، بیشترین جمعیت کشور باشند. مطالعات 
نشــان داده اســت بیش از ۸۰ درصد سالمندان به یک یا 
چند اختلال یا بیماری مزمن مبتلا می شــوند و به دنبال 
آن، مشــکلات مختلف جسمی، روحی، روانی و اجتماعی 
برای این گروه آسیب پذیر ایجاد می شود و این تمام مشکل 
نیست چرا که علاوه بر مبتلا بودن به بیماری های مزمن 
مختلف، این افراد بسیاری از بحران های دیگر را نیز تجربه 
می کنند که از آن جمله می توان به از دست دادن همسر، 
فرزند، دوستان، تنها شدن در خانواده، بازنشستگی، کاهش 
توانایی های عملکرد، تغییــرات ظاهری، کاهش درآمد و 
امنیت اجتماعی و نگرش منفی جامعه اشاره کرد که همه 

اینها کیفیت زندگی سالمندان را تحت تأثیر قرار می دهد.
Á  تلاش های گذشــته عامل معنادار شدن

دوران سالمندی
فاطمه فدکی روانشناس و مشاور خانواده با اشاره به اهمیت 
دوران سالمندی اظهار می کند: با توجه به اینکه کشور ما 
امروز جزو کشــورهای جوان دنیاست و در سال های آتی 
بیشترین درصد نسبی ســالمندان را خواهیم داشت پس 
لازم است از هم اکنون برای سلامت جسم و روان دوران 
سالمندی تدابیری بیندیشــیم. سالخوردگی مرحله نهایی 
رشد برای معنا بخشــیدن و بازنگری سال های گذشته از 
زندگی اســت آنچه اهمیت دارد فرد سالخورده محصول 
زندگی خود را در وجــود فرزندان و روابطی که با دیگران 
دارد جســتجو می کند. او می افزاید: خدمات و تلاش های 
گذشته ســالمندان سبب می شــود زندگی خود را معنادار 
ببینند، اریکســون در مرحله پایانی رشد دوران سالمندی 
از رشــد یافتگی در برابر ناامیدی یاد می کند، این افراد در 
گذشته از جایگاه اجتماعی و خانوادگی برخوردار بوده اند و 
در حال حاضر رابطه با فرزندان و اطرافیان سبب می شود 

به جای حس ناامیدی، حس کمال داشته باشند.
Á  باخته رنگ  به سالمندان  احترام  فرهنگ 

است

این روانشناس و مشاور خانواده تصریح می کند: در کشور 
ما فرهنــگ احترام به ســالمندان از دیربــاز مورد توجه 
بوده اســت اما در ســال های اخیر تا حدودی رنگ باخته 
است، رفتارهایی که حاکی از بی احترامی باشد احساسات 
ناخوشایند دوران سالمندی را افزایش می دهد احساساتی 
مانند تنهایی، طرد شــدن، احســاس اندوه به خاطر توجه 
نداشتن فرزندان و اطرافیان که عمری برای تأمین آسایش 
و رفــاه آنان تلاش کرده اند افراد مســن را آزار می دهد و 
یاس و ناامیدی، اضطراب و نگرانی و بیهوده بودن را تجربه 
می کنند، ســالمندی تنها یک مسئله جسمی نیست بلکه 
یک عارضه روانی و اجتماعی است. او خاطرنشان می کند: 
در دنیای کنونی افراد مایل نیستند با سالمندان زندگی کنند 
کــه علت این موضوع تغییر در ملاک ارزش ها و ســبک 
زندگی است جایگزین شدن فرهنگ نادرست مراحم نبودن 
سالمندان و اینکه مانعی برای خوش گذرانی تلقی شوند در 
رواج بی حرمتی مؤثر اســت. رفتار فرزندان در این جریان 
بی تأثیر نیست و این امر نیازمند آموزش غیرمستقیم است 
چرا که نوه ها رفتار والدینشــان را یاد می گیرند و در زمان 
ســالمندی همان رفتار را با پدر و مادرشان تکرار می کنند 
بنابراین پرستاری، مراقبت و رعایت ادب و احترام می تواند 
در آینده بازخوردهای درســتی به همراه داشته باشد و از 
بی احترامی جلوگیری کند. فدکــی اظهار می کند: دوران 
ســالمندی دوران تثبیت خلقیات است، پس تغییر رفتار و 
اخلاق فردی در این دوران تقریباً بعید است، راهکاری که 
در این زمان فرزندان و مراقبان باید انجام دهند این است 
کــه از تنش دوری کنند و اصرار به ثابت کردن موضوعی 

نداشته باشند. بســیاری از ســالمندان در دوران کهولت 
بهانه گیر و زودرنج می شوند و حساسیت بیشتری نسبت به 
مسائل پیرامون خود نشان می دهند بنابراین اطرافیان فشار 
روانی بیشتری را تجربه می کنند زیرا هر روز تحلیل رفتن 

فرد سالمند را شاهد هستند.
Á سالمندان ترحم نمی خواهند

او از تبعات ناآگاهی فرزندان در مورد نحوه رفتار با سالمندان 
می گوید: ناآگاهی در مورد چگونگی تعامل با ســالمندان 
مشکلات را دو چندان می کند. شناخت بیشتر از این دوران 
و دریافت آموزش های لازم و کافی سبب می شود سلامت 
روانی اطرافیان حفظ شود و رضایت بیشتری داشته باشند 
و به فرد ســالمند هم کمک می شــود که بتواند در کمال 
آرامش و بدون دغدغه این دوران را طی کند. این مشــاور 
خانواده تصریح می کند: مهارت هایی مانند صبر و همدلی، 
درخواســت کردن به جای دستور دادن و دید بالا به پایین 
نداشتن نسبت به سالمند سبب می شود نگرانی ها کمرنگ 
شــود و فرد ســالخورده به آرامش برسد. سالمندان ترحم 
نمی خواهند و تنها احترام را طلب می کنند بنابراین آموزش 
و مهارت های لازم برای برخورد با ســالمندان تنها برای 
افراد خانواده نیست بلکه تمام آحاد مردم باید آموزش ببینند 

تا مشکلات کمتر شود.
Á  فردگرایــی عامل کاهــش حمایت های

اجتماعی
وحید احسانی، جامعه شناس اظهار می کند: عصر مدرنیته 
پدیده های بیشماری با خود به همراه دارد که برخی زندگی 
را آســان کرده و رفاه بیشــتری به ارمغان آورده است اما 

تمام دستاوردها کمک کننده نیســت، فردگرایی از تبعات 
این عصر اســت که حمایت اجتماعی را کاهش می دهد، 
وقتی حمایت اجتماعی رنگ ببازد همبســتگی اجتماعی 
هم کاهش می یابد. او می افزاید: فرد سالخورده احساسات 
متعدد و ناگواری را تجربه می کند، حس ناامیدی، افسردگی، 
نداشــتن امید به زندگی و مشکلات ناشی از بیماری رنج 
سالمندان را دو چندان می کند، این احساسات به نسل پیش 
سالمندی هم منتقل می شود و نگرانی از فرارسیدن دوران 

سالخوردگی را برای این نسل ایجاد می کند.
Á دنیایی با آسایش قوی و آرامشی ضعیف

این جامعه شــناس اضافه می کند: ارزش ها و هنجارهای 
اجتماعی به علت تغییر سبک زندگی، سالمندان را به سوی 
زندگی در تنهایی سوق داده است، سالمندان سرمایه های 
عاطفی و اجتماعی هســتند، در واقع ریشه های سنت ها و 
باورها هســتند و می توانند این موضوعات را به نسل های 
بعــدی منتقل کنند و روابط عاطفی خوبی با نســل آینده 
داشته باشــند وقتی این ارتباط وجود داشته باشد شکاف 
نســلی ایجاد نمی شود. او تأکید می کند: زمانی که سالمند 
طرد می شود و به تنهایی گرایش پیدا می کند شکاف نسلی 
اتفاق می افتد و این سرمایه عظیم از دست می رود و الگویی 
که برای شــکل گیری باورهای یک جامعه و ریشــه های 
هویتی و اصالتی محســوب می شــود به دست فراموشی 
سپرده می شود بنابراین با دنیای جدیدی روبه رو می شویم 
که آسایش قوی دارد اما از آرامش ضعیفی برخوردار است، 
در واقع ســالمندان نمادی از آرامش در زندگی هستند که 

متأسفانه هر روز بیشتر از آنها فاصله گرفته می شود.

به گفته معاون پیشــگیری بهزیســتی استان اصفهان 
غربالگری در ایران اجباری نیست و بهترین زمان برای رجوع 
خانــواده به مراکز غربالگری، همان لحظه تولد بوده و لازم 
است برای پیشگیری از مشکلات بزرگ تر، از همان بدو تولد 
کودک را به مراکز غربالگری برده تا با هزینه اندک از وقوع 

عوارض بیشتر پیشگیری شود.
علی اکبر ابراهیمی در رابطه با اهمیت غربالگری کودکان، 
به ایمنا گفت: حس شــنوایی بعــد از تولد به صورت کامل 
شکل گرفته است و حتما باید پس از تولد غربالگری شنوایی 
انجام شــود تا اگر عیوبی وجود دارد، تشــخیص داده شود. 
او ادامه داد: با توجه به قانون یک-سه-شــش نوزاد باید تا 

یک ماهگی غربالگری شنوایی شود، اگر عیوبی وجود داشته 
باشــد حداکثر تا سه ماهگی تشــخیص داده و در نهایت تا 
شــش ماهگی درمان شود، حس شــنوایی، حسی است که 
اگر کودک در این حس مشــکلی داشته باشد بر روی تکلم 
کودک هم اثر خواهد گذاشت. معاون پیشگیری بهزیستی 
اســتان اصفهان، افزود: با مشارکت ســازمان بهزیستی و 
معاونت بهداشتی استان دستگاه های مخصوص خریداری 
و متخصصان لازم برای طرح غربالگری اســتخدام شده اند 
تا آماده غربال نوزادان و کودکان باشــند. معاونت بهداشتی 
استان، حتی در مراکز تست های تیروئیدی، دستگاه های لازم 
و متخصصان را به کار گرفته تا در آن مراکز هم غربالگری 

انجام شــود. او در خصوص تشخیص کودکان مشکوک به 
عیوب شنوایی و بینایی، خاطرنشــان کرد: به خانواده های 
دارای کودکان مشــکوک به عیوب شنوایی یا بینایی یک 
کارت داده می شود تا به وسیله آن کارت به مراکز درمان مانند 
دانشگاه ها، مرکز تکامل مراجعه کنند. ابراهیمی با تأکید بر 
اینکه غربالگری بینایی کودکان از سه تا شش سالگی انجام 
می شود، گفت: در سال گذشــته 5۰ هزار و 25 غربالگری 
شنوایی و 8۴ هزار و 8۶5 غربالگری بینایی، با توجه به وجود 
شرایط کرونایی و عدم همکاری خانواده ها انجام شد که از 
این تعداد هشت هزار و ۳8۳ مورد مشکوک گزارش شد که 
برای رسیدگی و درمان به مراکز معاینات تخصصی و درمان 

مراجعه کردنــد. او در خصوص تعداد پایگاه های غربالگری 
 در ســطح اســتان اصفهان، اظهار کــرد: 5۴ پایگاه ثابت
 و 2۱2 پایگاه غیر ثابت در استان برپاست که چهار پایگاه ثابت 
در شهر اصفهان و در هر شهرستان هم یک پایگاه غربالگری 
وجود دارد. معاون پیشگیری بهزیستی استان اصفهان ادامه 
داد: اگر خانواده کودکی پس از تشــخیص اختلال بینایی و 
شنوایی کودک به کمک مالی نیاز داشته باشند با تشخیص 
مددکار، هزینه لازم برای مراحل درمانی توســط ســازمان 
بهزیســتی در اختیار آنها قرار داده خواهد شد. او در توصیه 
به خانواده ها تأکید کرد: غربالگری در ایران اجباری نیست و 
بهترین زمان برای رجوع خانواده به مراکز غربالگری، همان 
لحظه تولد بوده و لازم اســت برای پیشگیری از مشکلات 
بزرگ تر، از همان بدو تولد کــودک را به مراکز غربالگری 
 برده تا با هزینه اندک از وقوع عوارض بیشــتر پیشــگیری

 شود.

پیشگیری از مشکلات بزرگتر با هزینه کمتر

بهترین زمان غربالگری بدو تولد است

طرح نذر آب هلال احمر در چهار استان جنوب و جنوب شرقی کشور انجام خواهد شد

اجرای نذر آب در سه محور بهداشت، معیشت و خدمات عمرانی

8۰ درصد سالمندان به یک یا چند اختلال یا بیماری مزمن مبتلا می شوند



 

i n f o @ e s f a h a n e m r o o z . i r
w w w . e s f a h a n e m r o o z . i r ۵ برای پیــگیری جدیدتـــرین اخبار 

در سایت اصفهان امروز اسکن کنید
4117 شـــمــاره   | هفدهم  ســـال   |  1400 تیر   20  | یکشنبه 
شماره ارسـال پـیامک:30007446   | تلفن ارتـباط خوانندگان : 36293750

۵ فرهنگ وهنر
  کوک فرهنگ 

شروع طوفانی بیوه سیاه در گیشه آمریکا

آگهی تحدید حدود اختصاصی
۷2۱-۱- شماره نامه : ۱۴۰۰85۶۰2۰۳۳۰۰۱52۰ نظر به این که تمامی ششدانگ یکدرب باغ 
محصور و مشجر پلاک ثبتی 2۳۰۹ فرعی از ۱- اصلی واقع در روستای اوره جزء بخش ۹ حوزه 
ثبتی نطنز که طبق سوابق و پرونده ثبتی به نام محمود روحانی اوره فرزند غلامحسین در جریان 
ثبت اســت و عملیات تحدید حدود قانونی آن به عمل نیامده است. اینک بنا به دستور قسمت 
اخیر ماده ۱5 قانون ثبت و طبق تقاضای نامبرده تحدید حدود پلاک مرقوم در روز دوشنبه مورخ 
۱۴۰۰/۰5/۱8 ســاعت ۱۰ صبح در محل شروع و به عمل خواهد آمد، لذا به موجب این آگهی 
به کلیه مجاورین اخطار می گردد که در روز و ساعت مقرر در این آگهی در محل حضور یابند و 

اعتراضات مالكین یا مجاورین مطابق ماده 2۰ قانون ثبت از تاریخ تنظیم صورت مجلس تحدیدی 
تا ۳۰ روز پذیرفته خواهد شد . تاریخ انتشار: ۱۴۰۰/۰۴/2۰ علی جوانی- مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت 

ملک نطنز ۱۱۶۱۷25/ م الف
ابلاغ اجرائیه

۷22-۱- آقای امیرحســین فریدمهر فرزند عیدی نظر به اینکه همسر شما سرکار خانم فاطمه 
فروغی دهنوی با ارائه دادنامه طلاق کلاسه پرونده ۹۹۰۰5۰۷ مورخه ۹۹/۱۱/۹ صادره از شعبه 
اول دادگاه عمومی حقوقی شهرستان مبارکه که در مورخه ۱۴۰۰/2/۱ نیز قطعی گردیده است قصد 
اجرای دادنامه مذکور را دارد و بدین وسیله به شما ابلاغ می گردد ظرف یک هفته از تاریخ نشر 

این آگهی با در دست داشتن شناسنامه  و کارت ملی جهت اجرا و ثبت طلاق به دفتر طلاق ۱۳۴ 
واقع در مبارکه خیابان بسیج شمالی بن بست یکم حضور یابید. دفتر طلاق ۱۳۴ مبارکه سردفتر: 

ابراهیم ضیائی ۱۱۶۱۴۶۱/م الف
آگهی تحدید حدود اختصاصی

۷۱8-۱- شــماره نامه: ۱۴۰۰85۶۰2۰۳۱۰۰۰۷8۹ چون تحدید حدود عمومی شش دانگ یک 
باب خانه پلاک ثبتی شماره ۱۰۹22 - اصلی واقع در بنوید سفلی بخش دو نائین که طبق پرونده 
ثبتی به نام آقای حسن اسماعیلی فرزند ابولقاسم در جریان ثبت است به علت عدم حضور متقاضی 
ثبت بعمل نیامده اینک بنا به دستور قسمت اخیر از ماده ۱5 قانون ثبت و بر طبق تقاضای نامبرده 

تحدید حدود ملک مرقوم در روز چهارشنبه مورخ ۱۴۰۰/5/۱۳ ساعت ۹ صبح در محل شروع و 
به عمل خواهد آمد. لذا به موجب این آگهی به کلیه مالكین و مجاورین اخطار می گردد که در روز 
و ساعت مقرر در محل حضور یابند اعتراضات مجاورین و صاحبان املاک مطابق ماده 2۰ قانون 
ثبت از تاریخ تنظیم صورتمجلس تحدیدی تا ۳۰ روز پذیرفته خواهد شد و طبق تبصره 2 ماده 
واحده قانون تعیین تکلیف پرونده های معترضی ثبت معترض ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض به این اداره بایستی با تقدیم دادخواست به مرجع ذیصلاح قضائی گواهی تقدیم دادخواست 
را اخذ و به این اداره تسلیم نماید.تاریخ انتشار: ۱۴۰۰/۰۴/2۰ اباذر مهیمن- مدیر واحد ثبتی حوزه 

ثبت ملک نایین ۱۱۶۱۷۰۹/م الف

در پی تغییر رنگ بندی برخی اســتان ها ازجمله پایتخت؛ 
ســینما ها همچنان در شــرایط قرمز کرونایی باز هســتند. 
مرتضی شایسته دبیر و سخنگوی شورای صنفی نمایش خبر 
از تشکیل جلســه با استاندار تهران و غلامرضا فرجی عضو 
هیئت مدیره انجمن سینماداران نیز از تصمیم گیری ستاد ملی 
مبارزه با کرونای هر استان مبنی بر باز یا بسته بودن سینما ها 

خبر داد.
مرتضی شایســته پیرامون جلسه شورای صنفی نمایش 
با اســتاندار تهران گفت: روز پنجشــنبه ۱۷ تیرماه؛ اعضای 
شورای صنفی نمایش، دبیر و سخنگوی انجمن سینماداران 
و رئیس کانون پخش کنندگان با انوشیروان محسنی بندپی 
استاندار تهران جلسه ای داشتیم که درباره وضعیت سینما ها و 
سینماداران و رعایت پروتکل های بهداشتی و امنیت سینما ها 

صحبت شد.
وی در همین راســتا اظهار کرد: اســتاندار تهران تمامی 
مباحــث مطرح شــده در خصوص شــرایط ســینمادارن، 
تعطیلی های مکرر و ضرر و زیان های ناشی از آن و .. را شنید 
و قرار بر این شــد تا شورای صنفی نمایش در نامه ای موارد 

عنوان شده را مکتوب و ارسال کنند.
شایســته خاطرنشــان کرد: روند و نتیجه جلسه دو روز 
گذشته با استاندار مثبت است و امیدواریم اتفاق خوبی بیفتد. 
فردا نیز جلسه شــورای صنفی نمایش برگزار می شود و در 
این جلسه راجع به فیلم های جدیدی که قرار است به اکران 

اضافه شود صحبت خواهیم کرد.همچنین غلامرضا فرجی 
عضو هیئت مدیره انجمن ســینماداران در گفت وگو با میزان 
نیز در پاسخ این سؤال که باوجود مصوبه ستاد ملی مبارزه با 
کرونا مبنی بر تعطیلی ســینما ها در وضعیت قرمز و علت باز 

بودن سینما ها بیان کرد: سینما های هر شهر تابع رنگ بندی 
کرونایی هستند و وضعیت فعالیت سینما های سراسر کشور بنا 

بر وضعیت کرونایی هر استان و شهر مشخص خواهد شد.
وی در همین راســتا خاطرنشــان کرد: به تازگی روابط 

عمومی سازمان سینمایی در مصاحبه ای تصویری اعلام کرده 
که ستاد کرونای هر استانی بنا بر رنگ بندی هر شهر و استان 
می تواند راجع به فعالیت سینما های استان خود تصمیم گیری 

کند.

  فریدون شهبازیان در 
بیمارستان بستری شد

حساب اینستاگرام فریدون شــهبازیان _ آهنگساز و رهبر 
ارکستر _ که توسط دختر او شیوا شهبازیان اداره می شود، از 

بستری شدن این هنرمند در بیمارستان خبر داد.
در خبر اعلام شده درباره بستری شدن شهبازیان در بیمارستان 

درباره علت این امر توضیحی داده نشده است.
فریدون شــهبازیان پیشــتر در فروردین ماه در حین ضبط 
موسیقی یک ســریال، از دو ناحیه دست راست و لگن دچار 
شکستگی استخوان شد و 2۱ فروردین زیر تیغ جراحی رفت.

او که پس از انصراف از رهبری ارکســتر ملی ایران در اسفند 
۹8، بیشتر زمانش را به آهنگسازی گذرانده بود، در اوایل امسال 
به صورت فشرده مشغول ساخت موسیقی تیتراژ سریال ماه 
رمضانی »یاور« برای پخش از شبکه سه سیما بود.فریدون 
شهبازیان از اواسط دهه 5۰ ساخت موسیقی فیلم را آغاز کرد. 
پس از انقلاب اسلامی شــهبازیان بیشتر تمرکز خود را بر 
ساخت موسیقی متن فیلم ها و سریال های تلویزیونی معطوف 
کرد که البته ســهم فیلم ها به مراتب بیش از سریال هاست.

ساخت موسیقی سریال هایی همچون کلاه پهلوی، بخش 
چهار جراحی، باغ گیلاس، آوای فاخته، باران عشق، بازگشت 
به خانــه و معصومیت ازدســت رفته در کارنامه هنری این 

آهنگساز دیده می شود.

»پوست« هم به سینماها 
می آید

فیلم سینمایی »پوســت« به کارگردانی بهمن و بهرام ارک 
و تهیه کنندگی محمدرضا مصباح باحال و هوایی متفاوت از 

فیلم های در حال اکران، روانه پرده سینماها می شود.
امیرحســین مهر مجری طرح فیلم سینمایی »پوست« به 
کارگردانی بهمن و بهــرام ارک و تهیه کنندگی محمدرضا 
مصباح در گفتگو با مهر عنوان کرد: در شرایط فعلی و با توجه 
به اینکه سینما نیاز به سرپا ماندن دارد تصمیم گرفتیم با همه 
سختی ها فیلم سینمایی پوست را اکران سراسری کنیم تا به 
چرخش سینمای ایران کمکی کرده باشیم. ما این آمادگی را 
داریم که فیلم را به سرعت اکران کنیم. امیدواریم با حضور و 
استقبال سینمادوستان این فیلم بتواند به رشد و ارتقای سینمای 

ایران در شرایط فعلی کمک کنند.
»پوست« که اولین فیلم بلند سینمایی برادران ارک و برداشتی 
از افسانه عاشقانه ای گره خورده با سحر جادوست در جشنواره 
سی و هشتم فجر خوش درخشید و توجه مخاطبان و منتقدان 

را به خود جلب کرد.
برادران ارک که با فیلم کوتاه »حیوان« جوایز جشنواره کن و 
جشنواره فجر را در کارنامه هنری شان داشتند، موفق شدند با 
فیلم »پوست« 8 نامزدی و 2 سیمرغ بلورین را در جشنواره 

فجر به دست آورند.

اهداف ناشران بر پایه میزان 
فالوور های سلبریتی ها

یک نویسنده کتاب گفت: اهداف ناشران بر پایه میزان فالوور ها 
و دنبال کنندگان سلبریتی ها تنظیم می شود تا بر اساس آن 
کتاب منتشر شده به چاپ دوم برسد، در این شرایط ناشر بر 
آورد می کند اگر سلبریتی کتاب را در معرض دید عمومی در 
فضای مجازی قرار دهند در بد ترین شرایط نیمی از علاقمندان 

به سلبریتی کتاب مورد نظر را خریداری می کنند.
احسان رضایی در گفت وگو با میزان پیرامون حضور سلبریتی ها 
در کسوت نویسندگان گفت: چه ایرادی دارد سلبریتی ها هم 
بیایند؟ این زیبایی ادبیات است که همه دوست دارند در قالب 
نویســنده در عرصه جامعه ادبی حضور داشته باشند، اما در 
نهایت این مخاطبان هستند که دست به انتخاب می زنند.وی 
در همین راستا ادامه داد: با نگاهی به عرصه نویسندگی خواهیم 
دید که سلبریتی ها و یا هنرمندان بزرگ دیگری هستند که 
توانســته اند کتاب های موفقی را به جامعه ارائه کنند؛ مانند 
تام هنکس که اخیراً مجموعه داستان های خوب و خواندنی 
تدوین کرده و در عین حال همه او را به عنوان یک بازیگر و 

سلبریتی می شناسند.
رضایی گلوگاه شناسایی کتاب های ارزشمند از کتاب های بی 
ارزش را مورد توجه قرار داد و اظهار کرد: این ناشران هستند 
که با شناســایی آثار خوب می توانند به نشر یک اثر بپردازند 
و یک محتوای ارزشمند را وارد عرصه مطالعه کنند؛ ناشران 
می دانند محتوا یی که به آنان عرضه می شود فراتر از حرف های 
روزمره اســت یا خیر و آیا توانایی انتشار و ارائه به مخاطب را 
دارد یا نه؛ لذا گذراندن دور ه های خاص برای رسیدن به درجه 
نویسندگی نمی تواند ملاکی برای انتشار مطالب باشد.وی در 
همین راستا اظهار کرد: نویسندگان هم علاقه دارند همانند 
سلبریتی ها دیده شوند و تصویری زیبا از آنان در ذهن اذهان 
عمومی نقش ببندد لذا نمی توان به سلبریتی ها خرده گرفت که 
چرا وارد عرصه نویسندگی شده اند.نویسنده کتاب »باغ وحش 
اساطیر« نقش ویراستاران انتشاراتی ها را مورد ارزیابی قرار داد 
و تاکید کرد: متاســفانه امروز در نشر ما، ویراستاری به نمونه 
خوانی تنزل یافته تا به ویراســتاری حرفه ای؛ این در حالی 
اســت که ویراستاران نقش مهمی در تولید کتاب ها دارند به 
عبارت دیگر گذرگاه نشر یا عدم نشر یک محتوا یا کتاب به 

ویراستاران باز می گردد. 

     نمایش خانگی   چهرها

زخم کاریِ سانسور صدای 
مهدویان را درآورد

محمدحسین مهدویان ـ کارگردان »زخم کاری« ـ با انتقاد 
صریح از رویه سازمان زیرمجموعه صداوسیما ـ ساترا ـ در 
خصوص سانسورهای اعمال شده بر این مجموعه، تأکید کرد 
که در صورت ادامه این روند، از انتشار این سریال معذور است.

مهدویان که با »زخم کاری« برای نخستین بار ساخت سریال 
در شبکه نمایش خانگی را تجربه می کند، با انتشار یادداشتی 
انتقادی درباره سانسورهای اعمال شده بر این مجموعه از 
سوی سازمان تنظیم مقررات صوت و تصویر فراگیر )ساترا(، 
خطاب به مخاطبانش چنین نوشت: نمی دانم چه داوری ای 
خواهید داشت و متن پیش رو را چگونه تحلیل خواهید کرد؛ اما 
من دل سوزانه و درنهایت مسئولیت پذیری نسبت به مخاطبان 
پرشمار سریال »زخم کاری« و تمامی محصولات فرهنگی و 
هنری اعلام می کنم در هفته های گذشته با رویکردی سازنده 
و مبتنی بر تعامل به سانسورهای عموما غیرمنطقی و غیرعرفی 
ساز و کار سانسور صداوسیما و زیرمجموعه ی آن یعنی ساترا 
تن دادم تا اختلالی در روند پخش سریال پیش نیاید و انتظار 
هفتگی شما را برای تماشای قسمت های جدید ارج نهاده 
باشم. تعاملی که من و همه هم حرفه ای هایم همیشه از سر 
جبر و ناچاری و نه از سر رضایت به آن تن داده ایم تا بتوانیم 
آثارمان را در مملکت عزیزمان و برای مردم نازنین خودمان 
به نمایش درآوریم. ولی این بار سطح سخت گیری ها به جایی 

رسیده که از حد طاقت و تحمل من خارج شده است.
در قسمت ششم سریال زخم کاری به نقطه ای رسیده ام که 
می بینم تن دادن به سانسورهای غیرعقلانی، غیرحرفه ای و 
دور از واقع بینی اجتماعی به وضوح موجب تأثیرات مخرب بر 
داستان و تضییع حقوق ما به عنوان سازنده و شما به عنوان 
مخاطب شده است. پس اجازه بدهید در قسمت های پیش 
رو در صورت ادامه ی این رفتار، میان حق مسلم شما برای 
دیگرتان  حق   احقاق  و  جدید  قسمت  سروقت  تماشای 
که تماشای نسخه ای در شأن  شماست، دومی را انتخاب 
کنم. قطعا می پذیرید که مسئولیت تضییع حق اولتان نه بر 
عهده ی ما که بر گرده ی آن هاست که از دایره ی منطق و 
عقل خارج شده اند و مسیر زور پیش گرفته اند. شاید به زودی 
سیاهه ی این سانسورها را برای داوری درست مردم و مدیران 
خردمند باقی مانده بر مسند منتشر کنم تا خودتان قضاوت کنید 
و تصویری واقعی از میزان رفتارهای تنگ نظرانه و سلیقه ای 
پیش روی تان داشته  باشید. رفتاری که جراحت هایی سنگین 
و زخم هایی کاری بر پیکر فرهنگ و هنر این سرزمین وارد 
آورده است. با سیطره ی این نگاه سخت گیرانه مطمئن باشید 
بسیاری از سریال های سال های دور همین تلویزیون مثل »در 
پناه تو« و یا »میوه ی ممنوعه« دیگر قابلیت تولید و پخش 
نخواهند داشت. روی سخنم نه با صاحبان این نگاه که با مردم 
و مدیران فرهنگی دل سوزی  است که هنوز روح مسئولیت در 
وجودشان زنده مانده است و به خردورزی و تدبیر باور دارند. 
عزیزان، آگاه باشید. دردمندانه و با نگرانی بسیار عرض می کنم. 
ما گرفتار مدیرانی شده ایم که چنان از درک واقعیات حاکم بر 
جامعه عاجزند که گویی بر چشم ها و گوش هایشان مهر زده اند 

و نمی بینند آنچه ما می بینیم.«

باید بین بیکاری و مرگ یکی را 
انتخاب کنیم

یک فعال تئاتر، تعطیلی سالن های نمایش را در شرایط فعلی، 
عاقلانه خواند و گفت: می دانم بیکاری به اهالی تئاتر فشار 
آورده و شرایط خوب نیست اما اکنون باید بین بیکاری و مرگ 
یکی را انتخاب کرد. این نگاهی عوامانه است که بگوییم چون 

فلان کافه باز است،  تئاتر هم باید باز باشد.
خیرالله تقیانی پور در گفتگویی با ایسنا درباره تعطیلی سالن های 
نمایش همزمان با موج پنجم کرونا، گفت: به هرحال وقتی ما 
ادعا می کنیم تئاتری و هنرمندیم و بالاتر از عموم مردم فکر 
می کنیم باید خودمان را ملزم به قانون بدانیم. سوای این امر 
نیز ما باید از خود بپرسیم آیا تعطیلی تئاتر درست است یا 
مرگ افراد؟وی با تأکید بر اینکه باید بین مرگ و تعطیلی تئاتر 
یکی را انتخاب کرد، ادامه داد: عقل سلیم به شما می گوید 
کدام یک از این دو را انتخاب کنید. کدام هنرمندی است 
که راضی شود یکی از اعضای گروهش دچار کرونا شود یا 
مخاطبی برای دیدن نمایش او بیاید و کرونا بگیرد یا کرونا 
داشته باشد و مخاطبان دیگر را آلوده به این ویروس کند؟ و 
خدای نکرده کسی در این میان از ابتلا به ویروس کرونا که 
در تئاتر برایش رخ داده، از دنیا برود.این نویسنده و کارگردان 
تئاتر در ادامه افزود: نه تنها هنرمندان بلکه هیچ کس در شرایط 
کنونی راضی به مرگ کسی نیست. شخصا بین تعطیلی تئاتر 
و مرگ، تعطیلی را انتخاب می کنم. نه تنها من بلکه هر عقل 

سلیمی بین بیکاری و مرگ، بیکاری را انتخاب می کند.
تقیانی پور ادامه داد: می دانم فشار زیادی روی تئاتری ها بوده و 
بیکاری خانواده تئاتر را اذیت می کند ولی اکنون بحث مرگ و 
زندگی هم برای خودمان و هم برای دیگران است. درنتیجه 
بهترین تصمیم در شرایط فعلی تعطیلی است.وی بابیان اینکه 
تئاتر از بخش های مختلفی ضربه خورده و کرونا تنها یکی 
کرده ایم  اعلام  تئاتر  خانواده  به عنوان  افزود:  آن هاست،  از 
قانون مندیم؛ بنابراین نمی توان همه مشکلاتی را که در این 
چندساله در تئاتر آوار شده، با این پرسش که چرا سالن ها را 
تعطیل کردید، تقصیر کسی بیاندازیم. در این مدت عزیزان 
کمی را از دست ندادیم، پس باید بدانیم که این موضوع 

شوخی بردار نیست و نمی توان سرسری از کنار آن گذشت.

کمپانی سینه آرت حق نمایش فیلم »قهرمان« اصغر 
فرهادی را در هلند و بلژیک پیش خرید کرد.

شرکت پرآوازه سینه آرت که در بروکسل و آمستردام 
فعالیت می کند، حق اکــران ۱۷ فیلم حاضر در هفتاد و 
چهارمین جشنواره فیلم کن را پیش خرید کرده است. از 
این ۱۷ فیلم، شش فیلم در بخش رقابتی جشنواره امسال 
حضور دارد: فیلم قهرمان ساخته اصغر فرهادی )ایران(، 
ســه طبقه به کارگردانی نانی مورتی )ایتالیا(، کازابلانکا 
بیــت از نبیل آیوش )مراکش(، بی قرار ســاخته خواکیم 
لافوسه )بلژیک(، بدترین آدم روی زمین از یواخیم تریه 
)نروژ( و پاریس منطقه ۱۳ کاری از ژاک اودیار )فرانسه(.
ایــن اولیــن همکاری فرهــادی با کمپانی ســینه 
آرت نیست، این شــرکت پیش تر حق نمایش و توزیع 
شــاهکارهای بین المللی ســینمای فرهــادی از جمله 
فروشنده، گذشته، همه می دانند و جدایی نادر از سیمین 

را تصاحب کرده بود.
از دیگر مشــتریان خارجی فیلم قهرمان می توان به 
آمازون استودیوز و ممنتو پیکچرز اشاره کرد که به ترتیب 
حق نمایش و پخش این فیلم فارسی زبان را در آمریکا و 

فرانسه برعهده دارند.

فیلم قهرمان درباره شــخصیتی به نام احمد اســت 
که به دلیل ناتوانــی در پرداخت بدهی اش در زندان به 
ســر می برد، اما طی دو روز مرخصی در تلاش اســت، 
شاکی خود را با پرداخت بخشی از بدهی متقاعد به پس 
گرفتن شــکایت خود کند، هرچند اتفاقات آن گونه که 

برنامه ریزی شده پیش نمی رود.
جدیدترین ساخته فرهادی که به نمایندگی از ایران 
بــرای دریافت نخل طلای امســال بــا کارگردانانی از 
فرانسه، هلند، فنلاند، ژاپن، آمریکا، چاد، تایلند، استرالیا، 

روسیه، بلژیک، مجارستان، ایتالیا و نروژ رقابت می کند، 
اولین بار سه شنبه ۱۳ ژوئن )22 تیر( در سالن گرند لومیر 

کاخ جشنواره کن به نمایش درخواهد آمد.
این فیلم چهارشنبه ۱۴ ژوئیه )2۳ تیر( ابتدا در ساعت 
 lE ۹:۳۰ صبح در ســالن آیمکس پردیس ســینمایی
cInEuM به نمایش گذاشــته می شود و ساعت ۱۱:۳۰ 

برای دومین بار در ســالن گرند لومیر اکران خواهد شد. 
قهرمان با دو نمایش دیگر به کار خود در جشــنواره کن 
امســال پایان می دهد؛ این فیلم یک بار پنجشــنبه ۱5 

ژوئیه )2۴ تیر( ســاعت ۱2:۳۰ در سالن اسکرین ایکس 
پردیس lE cInEuM روی پرده خواهد رفت و یک بار 
جمعه ۱۶ ژوئیه )25 تیر( ســاعت 8:۳۰ در سینمایی در 

کاخ جشنواره و کنگره کن.
اواخر هفته گذشــته دیوید رونی  منتقد ارشد نشریه 
آمریکایــی هالیــوود ریپورتر فیلم قهرمــان را در کنار 
فیلم هایی چــون آنت به کارگردانی لئــوس کاراکس، 
بندتا ســاخته پُل ورهوفن، جزیره برگمان به کارگردانی 
میا هانســن لوو، محفظه شــماره ۶ از یوهو کوسمانن، 
همه چیز خــوب پیش رفت از فرانســوا اوزون، مموریا 
ساخته آپیچاتپونگ ویراستاکول، نیترام ساخته جاستین 
کورزل و موشک ســرخ از شأن بیکر، به عنوان یکی از 
موردانتظارترین و دیدنی ترین فیلم های جشــنواره کن 

امسال معرفی کرد.
امیر جدیدی، محســن تنابنده، فرشته صدر عرفایی، 
احسان گودرزی، سارینا فرهادی و جمعی از چهره های 
جدید در این فیلــم به ایفای نقش می پردازند. این فیلم 
اولین بار در بخش رقابتی هفتاد و چهارمین جشنواره کن 
نمایش داده می شــود و قرار است پاییز امسال در داخل 

کشور اکران شود.

مســتند »صفر تا ســکو« بــه کارگردانی ســحر 
مصیبــی که طی نمایش عمومی در ایران و حضور در 
جشنواره های داخلی و خارجی با استقبال خوبی مواجه 

شد، در سینماهای آمریکا اکران شد.
به گزارش روز شنبه خبرنگار فرهنگی ایرنا، مستند 
 VEnEra صفر تا ســکو که پخش بین المللــی آن را
fIlMS برعهــده دارد، از ۹ جــولای نمایــش خود را 

در ســینماهای شــهرهایی چون لس آنجلس، سان 
فرانسیســکو، شــیکاگو، کلمبیا، دیترویت میشیگان، 

دورهام و... آغاز کرده است.
این مستند به تهیه کنندگی  مشترک مهتاب کرامتی 
و طهورا ابوالقاســمی در حال حاضــر در آمریکا به دو 

صورت فیزیکال و آنلاین اکران شده است.
با آغاز اکران صفر تا ســکو در اولین واکنش ها به 
این فیلم مستند، رکســانا حدادی منتقد ساکن آمریکا 

با تمجید از آن در ســایت rOgErEBrEt نوشت:  در 
مستند صفر تا سکو به شکلی  صمیمی و آشکار کننده 
تنشی نشان داده می شود میان نجابتی که جامعه ایران 
از زن ها طلب می کند و سرکشــی و عزم راسخی که 
برای رقابت کردن و رسیدن به جایگاه ممتاز لازم است.

 fIlM همچنین آلن نگ منتقد آمریکایی در سایت
thrEat نوشــت: مســتند صفر تا سکو ساخته سحر 

مصیبی بواســطه نشان دادن عزم راسخ و انگیزه قوی 
سه خواهر و نمایش توأمان شانس و بدشانسی در این 

مسیر، خودش را از نمونه های مشابه  جدا می کند.
صفر تــا ســکو مســتندی از زندگــی خواهران 
منصوریان، قهرمانان ووشوی ایرانی است که تاکنون 
موفــق به دریافت جوایزی از جشــنواره های ریندنس 
لندن، کویین پالم آمریکا، فســتیوال فیلم زنان ایتالیا، 

سینما حقیقت و... شده است.

»قهرمان« اصغر فرهادی پیش خرید شد

نمایش مستند زندگی خواهران منصوریان در آمریکا

پیش نمایــش فیلم ابرقهرمانی »بیوه ســیاه« با بیش 
از ۱۳ میلیون دلار فروش، در گیشــه پساکرونایی آمریکا 
طوفان به پا کرد.به گزارش ورایتی، اکران فیلم بیوه سیاه با 
بازی اسکارلت جوهانسون مصادف است با بازگشت دنیای 
سینمای مارول پس از یک دوره طولانی و طاقت فرسا از 
غیبت کرونایی. پیش نمایش این فیلم روز پنجشــنبه )۱۷ 
تیر( در سینماهای آمریکا با اقبال بی نظیر طرفداران چشم 
به راه روبه رو شــد و ۱۳ میلیون و 2۰۰ هزار دلار فروش 
کرد. پیش بینی می شود این فیلم امروز و فردا هم در صدر 

فهرست بلیت فروشی سینماها باشد.
براســاس برآوردهــای تحلیل گــران، بیوه ســیاه به 
کارگردانی کیت شــورتلند پس از اکران در ســینماهای 
آمریکای شمالی 8۰ میلیون دلار فروش می کند و با سبقت 
گرفتن از ســریع و خشــن ۹ رکورد جدیدی برای فروش 

افتتاحیه در دوران پساکرونا به جا خواهد گذاشت.
موفقیت پیش بینی شده برای این فیلم تجاری محرکی 
خواهد بود برای سالن های ســینمایی که با هدف فرار از 
بحران مالی ناشــی از تعطیلی ها و دیگر محدودیت های 

کرونایی به دنبال اکران تابستانی فیلم های بزرگ بودند.
بیوه ســیاه همزمان روی ســرویس  پخش اینترنتی 
دیزنی پلاس هم اکران می شــود و علاقه مندان می توانند 
با پرداخت ۳۰ دلار آن را در خانه تماشــا کنند. این عامل 
می تواند میزان فروش این فیلم در سینماها را تحت تاثیر 
قرار دهد و همزمان به نفع دیزنی تمام شــود چون مجبور 

نیست درآمدش از فروش فیلم را با سینماها قسمت کند.
بیوه سیاه داســتان ماموریتی است که ناتاشا رومانوف 
)با بازی اسکارلت جوهانسون( در فاصله رویدادهای فیلم 
کاپیتان آمریکا: جنگ داخلی و انتقام جویان: جنگ ابدیت، 

به انجام می رساند. رومانوف در این فیلم پس از آن که به 
یک توطئه خطرناک پی می برد، باید با بخش های تاریک 
گذشته اش روبه رو شود. فلورنس پیو، دیوید هاربر و راشل 

ویسز از دیگر بازیگران این فیلم هستند.

بیوه سیاه روز پنجشنبه گذشته در چند کشور جهان از 
جمله آلمان، روسیه، استرالیا، ژاپن، کره، برزیل و مکزیک 
نیز اکران شد و در دو روز ابتدایی نمایش 22 میلیون و ۴۰۰ 

هزار دلار در گیشه جهانی فروش کرد.

    تئاتر

   اکران

   قفسه

دبیر و سخنگوی شورای صنفی نمایش: 

در مورد باز بودن سینماها ستاد کرونای هر استان تصمیم می گیرد
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  خبر  خبر

در انتخابات هیئت مدیره شــرکت بورس کالای ایران که 
در مجمع عمومی عادی سالیانه این شرکت انجام شد، شرکت 
فولاد مبارکه با کســب اکثریت آرا به یکی از کرســی های 
ارزشــمند هیئت مدیره بورس کالای ایران تا ۲ ســال آینده 

دست یافت.
شــرکت فولاد مبارکه از بدو تأسیس بورس کالا حضور 
پررنگی در این ســازمان داشته و به منظور حفظ و صیانت از 
حقوق خود، شــفافیت قیمت گذاری و عرضه بخش عمده ای 
از محصولاتش از طریق بورس کالا، همواره سعی بر داشتن 
نماینده در هیئت مدیره این سازمان داشته است. این شرکت 
در آخرین انتخابات هیئت مدیره شرکت بورس کالای ایران با 
کسب اکثریت آرا موفق به دست یابی به یکی از کرسی های 
ارزشمند هیئت مدیره بورس کالای ایران تا ۲ سال آینده شد.

به گزارش اصفهــان امروز، غلامرضــا طاهری، معاون 
سرمایه گذاری و امور شــرکت های شرکت فولاد مبارکه در 
این خصوص گفت: بورس کالا یکی از شــرکت هایی است 
که عملیات عرضه بسیاری از محصولات تولیدی در کشور از 
جمله محصولات فولادی در آن انجام می شود؛ حال با توجه 
به اینکه کشف قیمت محصولات فولادی در بورس کالای 
ایران انجام می گیرد و بخشی از محصولات به صورت عرضه 
مســتقیم و بخش عمده دیگر براساس قیمت کشف شده از 
طریق مچینگ به فروش می رســد، داشــتن یک کرســی 
متناسب با این امر در هیئت مدیره بورس کالای ایران بسیار 

حائز اهمیت است.
وی دربــاره اینکه آیا بــورس کالا توانســته در عرضه 
محصولات و روند قیمت گذاری عملکرد شفافی داشته باشد 
افزود: بورس کالا محلی برای عرضه و تقاضاســت و به طور 
طبیعی بهترین و مهم ترین فاکتور فعالیت در آن شفافیت است 
کــه به یقین این مهم رقم خورده و در بورس کالا متناســب 
با مکانیســم عرضه و تقاضا، قیمت برای خریدار و فروشنده 
مشخص می شود تا شرایط رقابتی برای عرضه کنندگان کالا 
در بورس ارائه گردد؛ بنابراین می توان گفت شــفافیت کافی 

در عرضه و قیمت گذاری محصولات محقق گردیده است.
Á شفافیت قیمت شاخص کلیدی برای بورس

معاون ســرمایه گذاری و امور شرکت های شرکت فولاد 
مبارکــه با تأکید بــر اینکه یکی از شــاخص های کلیدی 
مکانیســم عرضه و تقاضا در بورس بحث شــفافیت قیمت 
اســت، خاطرنشــان کرد: موضوع بورس کالا برای شرکت 
فولاد مبارکه مانند دیگر شــرکت های تولیدکننده، یکی از 
مباحث کلیدی است؛ چراکه بخش عمده محصولات شرکت 
فولاد مبارکه از طریق بورس به فروش رسیده و این شرکت 
نقــش کلیدی در فرایند قیمت گذاری محصولات شــرکت 
فولاد مبارکه داراست؛ خوشــبختانه نگاه سازمان بورس از 
شفافیت کامل برخوردار بوده و این امر یک موضوع کلیدی 
و مشترک بین شرکت بورس کالای ایران و شرکت فولاد 

مبارکه است.
مرتضی شــبانی، مدیر امور مجامع و ارزیابی شرکت های 
گروه فولاد مبارکه نیز درخصوص روند شــکل گیری بورس 
کالا و حضور فولاد مبارکه اذعان داشت: بورس کالای ایران 
حاصل ادغام دو بورس فلزات و کشــاورزی در ســال ۱3۸۷ 
است؛ در همین مســیر نیز با توجه به اهمیتی که بورس در 
روند و مکانیســم قیمت گذاری محصولات شــرکت فولاد 
مبارکه داشته، این شرکت با دوراندیشی ضمن سهام دار شدن 
در بورس کالا، بخشــی از سهام بورس کالا را برای کارکنان 
فولاد مبارکه پذیره نویســی کــرد و ۸۰۰ نفر از کارکنان این 

شرکت سهام دار بورس کالای ایران شدند.
وی ادامه داد: اهمیت بورس کالا از این جهت اســت که 
مکانیسم قیمت گذاری محصولات و کشف قیمت در آن انجام 
می شود و بر اساس آن، صورت حساب برای مشتریان ارسال 
می شود؛ بنابراین لازم است شرکت هایی که محصولاتشان 
در بورس کالا عرضه می شود در هیئت مدیره بورس کالا نیز 
نماینده ای داشته باشند تا بتوانند از حقوق شرکت دفاع کنند.

Á ایجاد شفافیت اطلاعاتی از طریق بورس کالا
مدیر امور مجامع و ارزیابی شرکت های گروه فولاد مبارکه 
تأکید کرد: علی رغم مخالفت های برخی نهادها با بورس کالا، 
یکی از کارکردهای بورس ایجاد شــفافیت اطلاعاتی است؛ 
چراکــه عرضه کنندگان و تقاضاکننــدگان زیادی در بورس 
حضــور دارند؛ بنابراین از طریق بورس، قیمت ها با ســرعت 

بیشــتری به ســمت نرخ عادلانه و منصفانه حرکت می کند 
و مزایای وجــود بورس کالا به مراتب بیشــتر از معایب آن 
اســت. به طور قطع اگر بورس کالا وجود نداشت، ممکن بود 
قیمت گذاری به سمت وسوی دیگری برود و واسطه ها قیمت 

را تعیین کنند.
شــبانی با بیان اینکه در سال گذشته سنگ آهن و گندله 
به عنــوان دو محصول مهم برای صنعــت فولاد وارد بورس 
کالا شــدند، عنوان داشــت: تا پیش از این اقدام، مکانیسم 
قیمت گذاری توسط وزارت خانه و براساس درصدی از شمش 
فولاد خوزستان مشخص می شد که اکنون نیز قیمت پایه بر 
همین اصل است؛ اما براساس عرضه و تقاضا ممکن است از 

قیمت پایه نیز بیشتر شود.
وی تصریح کرد: به تازگی ســیمان نیز بــه بورس کالا 
اضافه شده و فرایند قیمت گذاری آن در بورس انجام می شود؛ 
در واقع هدف این اســت که فرایند قیمت گذاری بسیاری از 
کالاهای اساسی ازجمله مسکن و خودرو در بورس کالا انجام 

شود.
مدیر امور مجامع و ارزیابی شرکت های گروه فولاد مبارکه 
بیان داشت: قیمت محصولات معدنی نسبت به سال گذشته 
رشــد چشم گیری داشته اســت؛ برای مثال قیمت گندله که 
۲3.۵ درصد شمش فولاد خوزستان بود، امسال به حدود 3۰ 
درصد قیمت شمش فولاد رسیده و ورود آن ها به بورس کالا 
بر قیمت بی تأثیر نبوده و باعث شــده بهای تمام شــده تولید 

فولاد در کشــور افزایش پیدا کند؛ چراکه گندله و سنگ آهن 
از اساسی ترین مواد اولیه برای فولادسازان به شمار می آیند.

Á  تأمین بخشی از برق موردنیاز فولاد مبارکه از
بورس انرژی

وی با اشــاره به بورس انرژی یادآور شــد: شرکت فولاد 
مبارکه بخشی از برق موردنیاز خود را با فرایندی شبیه بورس 
کالا، از بورس انرژی تأمین می کند؛ ناگفته نماند که بسیاری 
از شرکت های خصوصی تولیدکننده برق تمایل دارند تا برق 
تولیدی خــود را به جای فروش به دولت، در بورس انرژی به 

فروش برسانند و بهای آن را نقدا دریافت کنند.
شبانی اضافه کرد: شرکت فولاد مبارکه نیز طی سال های 
اخیر موفق به تأمین بخشــی از برق موردنیاز خود از طریق 
بورس انرژی با قیمتی مناسب نسبت به نرخ مصوب گردیده 
و بهــای آن را نیز به صورت نقــدی پرداخت می کند که این 
موضــوع هم به نفع تولیدکننده و هــم به نفع مصرف کننده 
اســت. فروش محصولات شــرکت فولاد مبارکه در بورس 
کالا که مطابق با قوانین تعریف شــده کشــور است، یکی از 
راهکارهای مناســب جهت حفظ شــفافیت کالا و همچنین 
ایجــاد فضای رقابتی برای تولید اســت؛ بــه عبارت دیگر، 
حذف واســطه ها و دسترسی مستقیم مصرف کننده واقعی به 
مــواد اولیه که از طریق بورس، کشــف قیمت و پس از آن 
عرضه می شود، از دلایل مهم افزایش حضور تولیدکنندگان و 

مصرف کنندگان بیش از گذشته در بورس است.

مدیرکل پست استان اصفهان با بیان اینکه از ابتدای شیوع 
کرونا تاکنون با افزایش ۲۰۰ درصدی ترافیک مرسولات خرید و 
فروش اینترنتی مواجه شده ایم، گفت: ثبت نام غیرحضوری دانش 
آموزان در مقاطع اول، ثبت نام کارگران فصلی در سامانه فنی و 
حرفه ای و ارائه خدمات امور مالیاتی و باجه های عصرگاهی نمونه 

ای از خدمات نیابتی پست است.
حمید باقری در گفت وگو با ایسنا، درباره نقش اداره پست از 
زمان شیوع کرونا تاکنون، اظهار کرد: در بحران ناشی از شیوع و 
همه گیری کرونا و به ویژه از آن هنگام که محدودیت های مختلف 
سایه بر زندگی مردم انداخت و با توجه به لزوم کاهش ترددهای 
غیرضروری نقش پست بسیار پررنگ شد و به مرور شاهد تغییراتی 

در سبک زندگی افراد هستیم.
وی با بیان اینکه پست با دارا بودن شبکه مویرگی توزیع، 
و  کامل  را  اینترنتی  های  فروش  و  خریدها  تامین  زنجیره 
فروشندگان و خریداران کالاها را در بستر اینترنت به یکدیگر 
متصل می کرد و فروشگاه های اینترنتی نیز رشد قابل توجهی را 
نشان داده و همین عامل سبب شده که نیاز فزاینده ای به استفاده از 
شبکه پستی کشور ایجاد شود، افزود: طی یک سال گذشته، مردم 

اقبال زیادی به خریدهای غیرحضوری نشان داده اند و حتی برخی 
از مردم برای خریدهای روزانه شان از پست کمک می گیرند.

مدیرکل پست استان اصفهان تاکید کرد: افزایش بالغ بر ۲۰۰ 
درصدی ترافیک مرسولات خرید و فروش اینترنتی نیز صحه ای 
بر این ادعاست که با وجود تمام فراز و فرودها، کاهش خریدهای 
حضوری را شاهد هستیم. وی تصریح کرد: با توجه به کاهش 
نیروهای تمام سازمان ها همکاران پست در ایام محدودیت ها 
حضور ۱۰۰ درصدی داشته اند و فرآیندهای پستی را بر ده ها 
هزار مرسوله به صورت روزانه انجام می دادند و نامه رسان های 
با پشتکار وارد عمل شده تا خدمت رسانی به شهروندان در اسرع 
وقت انجام شود.باقری افزود: به همین منظور تمام دستگاه ها 
خدمات قابل توجهی از سرویس های قابل برون سپاری خود را به 
منظور جلوگیری از ترددهای غیر ضروری به شبکه پستی برون 
سپاری کردند و به جای تجمع متقاضی در یک واحد متقاضیان 
در فرصت مناسب به نزدیک ترین واحد پستی محل سکونت 
خود مراجعه و خدمت را دریافت می کردند که ارائه خدمات نیابتی 
حجم زیادی از ترددهای غیر ضرور را کاهش داده است.وی افزود: 
در این مدت خدمات الکترونیکی قابل توجهی در اختیار مردم قرار 

گرفته از جمله دریافت کدپستی شهروندان، سازمان ها و نهادهای 
Gnaf.( دولتی و بنگاه های اقتصادی که می توانند با مراجعه به

post.ir( این سامانه و طی چند مرحله ساده خدمات مربوط به 
کدپستی را بدون مراجعه حضوری دریافت کنند.مدیرکل پست 
استان اصفهان گفت: از جمله خدمات ارائه شده در این مدت توزیع 
دفترچه های درمانی، کارت سلامت، گواهینامه های فنی و حرفه 

ای، شناسنامه، سیم کارت های سرپرست خانواده که نمونه ای 
از توزیع مرسولات به آدرس متقاضیان بوده است. وی، ثبت نام 
غیرحضوری دانش آموزان در مقاطع اول، ثبت نام کارگران فصلی 
در سامانه فنی و حرفه ای و ارائه خدمات امور مالیاتی و باجه های 
عصرگاهی که نمونه ای از خدمات نیابتی است را از دیگر خدمات 

پست در این مدت اعلام کرد.

لزوم انطباق مجوزها با 
استانداردهای جهانی

رئیـس سـازمان فنـاوری اطلاعـات انطبـاق مجوزهـا بـا 
اسـتانداردهای جهانـی را از عوامـل مهمـی دانسـت کـه 
بایـد در زمـان صـدور مجـوز مدنظـر قـرار داد و گفت: ما 
تمهیداتـی در نظـر گرفتیم که چهـار اسـتاندارد جهانی را 
در رتبه بنـدی مراکـز داده پوشـش بدهیم تا کسـب وکارها 
بـرای اعـلام جهانـی توانایی هایـی خـود نیـاز دوبـاره به 
دریافـت مجـوز جهانی نداشـته باشـند. به گزارش ایسـنا، 
امیـر ناظمـی در مراسـم اعطـای گواهی نامـه »رتبه بندی 
بـه اولیـن مرکـز داده ممیزی شـده کشـور« گفـت: برای 
این کـه مجوزهـا دارای کاربردهـای درسـت باشـند، بایـد 
چنـد ویژگی را مدنظر قـرار داد. مجوز باید از حالت صفر و 
یـک خـارج و به یک طیف تبدیل شـود. باید مجـوز را در 
زمـره رتبه بنـدی قـرار دهیم تا فرصت ارتقا داشـته باشـد، 
بـا ایـن کار مسـیر توسـعه را به فعالین بخـش خصوصی 
اهـدا خواهیـم کـرد. ویژگـی دیگـری کـه بایـد در حوزه 
صـدور مجوز به آن دقت کنیم، نگاه سیسـتمی اسـت. ما 
مجـوز را صرفا یـک برگه کاغذ گواهینامه نمی بینیم بلکه 
سیسـتمی از مجموعـه بازیگـران بخـش هسـتند که هر 
کـدام نقـش خود را ایفـا می کنند. وی افـزود: مجوز زمانی 
کاربـردی می شـود کـه نهـادی کـه کسـب وکار را مـورد 
سـنجش قرار می دهد، یک نهاد دولتی نباشـد و از فعالین 
بخش خصوصی تشـکیل شـوند، به این ترتیـب هر کدام 
از بازیگـران بـازی و اهمیـت خـود را دارند. اگر قرار اسـت 
بـه بخـش خصوصـی مجـوز داده شـود باید تعـداد رای و 
صندلی بخش خصوصی بیشتر باشـد و فرآیند امتیازدهی 
مشـخص شود. مسـاله دیگر که باعث می شـود، مجوزها 
کاربـردی باشـند، بحـث مشـوق محور بـودن اسـت. در 
سـازمان فنـاوری اطلاعـات مـا بـه کسـب وکارها  اعلام 
نکرده ایـم کـه اگـر دارای مجـوز نباشـند، حـق فعالیـت 
ندارنـد. اما در ادامه یادآور شـدیم اگر مجوز داشـته باشـند 
می تواننـد از تسـهیلات و مشـوق هایی کـه برای شـان 
در نظـر گرفته ایـم اسـتفاده کنند. معـاون وزیـر ارتباطات 
و فنـاوری اطلاعـات انطبـاق مجوزهـا بـا اسـتانداردهای 
جهانـی را از دیگر عوامل مهمی دانسـت کـه باید در زمان 
صـدور مجـوز آن  را مدنظـر قـرار داد و افـزود: مجوزهای 
بسـیاری صادر می شـوند اما هیچکـدام اسـتاندارد جهانی 
را ندارنـد امـا مـا تمهیداتـی در نظـر گرفتیـم کـه چهـار 
اسـتاندارد جهانـی را نیـز در رتبه بندی مراکز داده پوشـش 
بدهیم تا کسـب وکارها بـرای اعلام جهانـی توانایی هایی 
خـود نیـاز دوباره به دریافت مجوز جهانی نداشـته باشـند. 
رتبه بنـدی دیگر مانند یـک جزیره دورافتـاده از چیزی که 
در دنیـا رخ می دهـد نخواهد بـود و اسـتانداردهای جهانی 
را در نظـر خواهـد گرفـت. ناظمـی بـا تاکیـد بر اسـتفاده 
از بازیگـران قدیمـی حوزه هـای مختلـف تصریـح کـرد: 
معمـولا بازیگـران حوزه فناوری، توسـعه نـوآوری را پیش 
از دولت هـا آغـاز می کننـد. زمانـی کـه دولـت تصمیم به 
مداخلـه می گیـرد معمـولا بـه جـای اسـتفاده از بازیگران 
قدیمـی، بـازی جدیـدی می چینـد کـه بازیگـران قدیمی 
حـذف شـوند و بازیگـران جدیدتر جـای آن هـا را بگیرند. 
تـلاش مـا این اسـت که فعالیـت بازیگران قدیمـی حوزه 
فنـاوری را به رسـمیت بشناسـیم. بـه همین دلیـل برای 
رتبه بنـدی مراکـز داده، ابتـدا مجوزی را برای ۹ دیتاسـنتر 
)مرکـز داده( کـه ترافیـک آن هـا از حـد تعیین شـده گـذر 
کـرده بـود، در نظـر گرفتیم و پـس از آن گواهـی موقت، 
شـرکت ها دریافـت گواهی نامـه اصلـی و دائمـی را دنبال 
کردنـد و امـروز آسـیاتک اولیـن شـرکتی اسـت کـه این 
اولیـن گواهینامـه رتبه بندی مرکـز داده را دریافت می کند.

سهم ماینرها در قطعی برق 
کمتر از یک درصد است

رئیـس کمیسـیون اقتصادی مجلس شـورای اسـلامی با 
بیان این که سـهم ماینرها در قطعی شـبکه بـرق کمتر از 
یک درصد اسـت از سیاسـت نیرو در حوزه سرمایه گذاری 
در بخـش نیروگاهـی انتقـاد کـرد و گفت کـه صحبت از 
تاثیـر ماینرهـا در قطعـی بـرق بهانـه ای بـرای سـرپوش 
گذاشـتن بر بی کفایتی ها اسـت. محمدرضـا پورابراهیمی 
در گفت وگـو با ایسـنا، گفت: صحبـت از ماینرها به عنوان 
عامـل قطعی بـرق بهانه ای بـرای بی کفایتـی وزارت نیرو 
و سیاسـت گـذاری اشـتباه ایـن وزارتخانه اسـت. در طول 
هشـت سـال دولت آقای روحانی مسـیر سـرمایه گذاری 
در اقتصـاد کشـور در حـوزه نیروگاهی کور شـده اسـت و 
موضـوع اسـتخراج ارزهـای دیجیتال به بهانـه ای تبدیل 
شـده کـه قابل قبـول نیسـت. وی بـا بیـان این که بیش 
از 55 درصـد ظرفیـت تولیـد برق توسـط بـرق خصوصی 
انجـام می شـود یـادآور شـد: وزارت نیـرو سیاسـت های 
اشـتباهی در حوزه تصمیمات سـرمایه گـذاری در صنعت 
بـرق داشـته و اگر قـرار باشـد ظرفیت بخـش خصوصی 
اسـتمرار و افزایـش یابـد باید از بخـش خصوصی حمایت 
کنیـم. یکـی از سیاسـت هـای وزارت نیرو طی این سـال 
ها قیمت گذاری دسـتوری اسـت. وقتی بهای تمام شـده 
از قیمتی که می خرند بالاتر باشـد هیـچ نیروگاهی امکان 
ادامـه فعالیت نـدارد. وقتی نیـروگاه موجـود نمی تواند کار 
کنـد شـما انتظـار دارید نیـروگاه جدیـد ایجاد شـود که با 
کسـری برق و خاموشی ایجاد نشـویم؟ رئیس کمیسیون 
اقتصـادی مجلس شـورای اسـلامی با بیـان این که بیش 
از ۳5 هـزار میلیـارد تومان تعهدات دولت بـه نیروگاه های 
بخـش خصوصـی اسـت، گفـت: ایـن مبلغ سال هاسـت 
پرداخـت نشـده ایـن شـرکت ها چه طـور می تواننـد روی 
پـای خودشـان بایسـتند. نکتـه دیگر عـدم امـکان مجوز 
بـرای صـادرات بـرق اسـت. اگـر امـکان صـادرات وجود 
داشـت ظرفیـت جدیـد اضافـه می شـد چـرا که ایـن امر 
در پرتـوی مشـوق های صادراتی انجام می شـود، بنابراین 
خطـای فاحش وزارت نیرو سـرکوب سـرمایه گـذاری در 

صنعـت نیروی کشـور بوده اسـت. 

خودکفایی در تعمیر 
دستگاه های کالیبراتور فشار 

در نیروگاه اصفهان
موفق  اصفهان  نیروگاه  دقیق  ابزار  بخش  متخصصین 
به تعمیر دستگاههای کالیبراتور فشار شدند. به گزارش 
اصفهان،  برق  تولید  مدیریت  شرکت  عمومی  روابط 
متخصصین این شرکت در بخش تعمیرات ابزار دقیق با 
تلاش و پشتکار خود، موفق به تعمیر دستگاه هایی شدند 
که نوسازی آن مستلزم هزینه ارزی بسیار بالایی بود و با 
این اقدام صرفه جویی ارزی قابل توجهی صورت گرفت. به 
گفته سیاوش گل محمدی رئیس گروه ابزار دقیق نیروگاه 
اصفهان، جهت کالیبراسیون تجهیزات اندازه گیری فشار 
 dEad wEIght در نیروگاه ها و صنایع دیگر از دستگاه
tEStEr استفاده می گردد. ایشان در ادامه گفت: در نیروگاه 

اصفهان سه دستگاه از این تجهیر وجود دارد که جهت 
کالیبراسیون تجهیزات اندازه گیری فشار از مقادیر کم تا 
فشار ۴۰۰Bar مورد استفاده قرار می گیرد. وی ادامه داد: 
دو دستگاه از این تجهیزات به علت نشتی روغن و اشکال 
در عملکرد مکانیزم های بخش مکانیکی و الکتریکی، غیر 
قابل استفاده شده بود و جهت رفع عیب از این تجهیزات 
این دو دستگاه دمونتاژ شد و قطعات مکانیکی آسیب دیده 
آن در داخل نیروگاه ساخته شد. همچنین مدار الکتریکی 
آن رفع اشکال گردید. سیاوش گل محمدی با بیان این 
مطلب افزود: متخصصین بخش تعمیرات ابزار دقیق موفق 
شدند پس از رفع عیب و برطرف کردن این اشکالات و 
تست دستگاه ها در فشارهای مختلف، تجهیزات مذکور را 
در کارگاه کالیبراسیون و کارگاه تنظیم تجهیزات ابزار دقیق 
مستقر کنند. هم اکنون این تجهیزات با همت و دانش 
کارکنان بومی شرکت در بخش ابزار دقیق کمک به چرخه 

تولید می کند.

پرونده مسکن مهر بدون 
معارض در دولت دوازدهم 

بسته می شود
معاون وزیر راه و شهرسازی با اشاره به اینکه پرونده مسکن 
از  بسته می شود  دوازدهم  دولت  در  معارض  بدون  مهر 
کمک های 2 هزار و 5۷ میلیارد ریالی سازمان ملی برای 
تکمیل واحدها و خدمات زیربنایی و روبنایی مسکن مهر 
احمد  ایسنا،  گزارش  به  داد.  خبر  گذشته  ماه های  طی 
اصغری مهرآبادی، معاون وزیر راه و شهرسازی و مدیرعامل 
سازمان ملی زمین و مسکن تازه ترین آمار تکمیل و تحویل 
واحدهای مسکن مهر تحت مسئولیت سازمان ملی را 
برشمرد. معاون وزیر راه و شهرسازی با اشاره به اینکه 
پرژوه های مسکن مهر بدون معارض طبق وعده دولت 
تا قبل از اتمام دولت دوازدهم تکمیل می شود، گفت: در 
ماه های گذشته با توجه به تاکید وزیر راه و شهرسازی 
و همچنین تعهد دولت برای اتمام مسکن مهر، سازمان 
برای اتمام پروژه های مسکن مهر ۴۴۹ میلیارد ریال برای 
روبنایی،  خدمات  برای  ریال  میلیارد   25۶ آماده سازی، 
تکمیل  در  زیربنایی  خدمات  برای  ریال  میلیارد   2۶۹
مسکن مهر هزینه کرد. مدیرعامل سازمان ملی زمین و 
مسکن ادامه داد: در مجموع سازمان با کمک هایی که 
برای احداث مسکن مهر انجام داده 2 هزار و 5۷ میلیارد 
ریال برای تکمیل و آماده سازی واحدهای مسکونی مهر 
با ارایه خدمات زیربنایی و روبنایی هزینه کرد تا علاوه بر 
تکمیل واحدها، زندگی در سایت های مسکن مهر جریان 
یابد و آن مناطق قابلیت سکونت و زندگی را پیدا کنند. 
مهرآبادی توضیح داد: پروژه های مسکن مهر باقی مانده 
تحت مسئولیت سازمان ملی زمین و مسکن طبق تازه ترین 
آمار ۱۶ هزار و ۷۰۰ واحد است که هنوز تحویل متقاضیان 
نشده است که از این میزان نیز ساخت حدود ۱۰ هزار واحد 
به اتمام رسیده است و از آنجایی که در مرحله نصبیات 
هستند و پایان کار، تاییدیه استاندارد، آسانسور و یا اطفای 
حریق را نگرفته اند، هنوز تحویل متقاضیان نشده است. 
کرد:  تصریح  مسکن  و  زمین  ملی  سازمان  مدیرعامل 
مسکن مهر تا اواسط مرداد و قبل از اتمام دولت در ۱۳ 
اداره کل در ۱2 استان که شامل استان های البرز، تهران، 
کرمانشاه، هرمزگان، قزوین، همدان، کردستان، بوشهر، 
سمنان، شرق سمنان، آذربایجان شرقی، ایرانشهر و فارس 
به اتمام می رسد. مهرآبادی استان های آذربایجان غربی و 
لرستان را از استان هایی برشمرد که در تکمیل مسکن مهر 
با مشکلاتی روبه رو بودند که با تلاش های سازمان بخش 
عمده مشکلات آن ها برطرف شده است. وی از جمله 
اقدامات سازمان ملی زمین و مسکن را برای سال جاری در 
سایت های مسکن مهر که در حال انجام است، تکمیل ۳۴ 
مدرسه قدیمی و احداث 22 مدرسه، تکمیل ۱2 کلانتری 
قدیمی و احداث 8 کلانتری، سایر موارد )شامل کتابخانه، 
پروژه  احداث ۱8  و  پروژه  تکمیل 25  غیره(  و  تجاری 
جدید برشمرد و رقمی که برای برای آن در نظر گرفته 
شده را معادل ۱۴۰ میلیارد تومان عنوان کرد. وی میزان 
کمک های انجام شده سازمان را برای خدمات زیربنایی در 
حدود ۱۴۳ میلیارد تومان عنوان کرد و گفت: برای آماده 
سازی و محوطه سازی نیز ۴۰۰ میلیاردتومان بودجه در 
نظر گرفته شده است. مهرآبادی تصریح کرد: سازمان در 
حدود ۹۳۰۰ میلیارد ریال برای تکمیل واحدهای مسکن 
مهر و ارایه خدمات روبنایی و زیربنایی و آماده سازی طرح 
اقدام ملی مسکن برنامه ریزی کرده است. براساس گزارش 
وزارت راه و شهرسازی، وی همچنین از آماده سازی 8۰۰ 
هکتار زمین برای آماده سازی مسکن مهر خبر داد. به گفته 
مدیرعامل سازمان ملی زمین و مسکن، تعاونی های دارای 
مشکل 8 هزار و ۶۳8 واحد، زیر ۳۰ درصد پیشرفت فیزیکی 
۴ هزار و ۷۴8 واحد و فاقد متقاضی نیز 2۱ هزار و ۱۳۰ واحد 
است که از آمار مسکن مهر خارج شدند. مهرآبادی همچنین 
اعلام کرد: تعداد واحدهای مسکن مهری دارای پرونده 

حقوقی و اغلب نیز تعاونی  ۱5 هزار و ۴5۴ واحد است.

سخنگوی شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان گفت: 
طی روزهای پایانی هفته گذشــته ۴۰ دســتگاه تانکر با 
ظرفیت ۶ تا 2۶ هزار لیتر و در مجموع با حجم ۶۰۰ هزار 

لیتر در سطح شهر اصفهان آبرسانی سیار شد.
مهرداد خورسندی در گفت وگو با ایسنا درباره افزایش 
آبرسانی سیار در اصفهان روز پایانی هفته گذشته )پنجشنبه 
و جمعــه(، اظهار کرد: یکی از مهمتریــن دلایل افزایش 
آبرسانی سیار در اصفهان، افزایش دمای هوا به بالای ۴۰ 

درجه بود.
وی درباره گلایه اصفهانی از قطعی آب، افزود: در حال 
حاضر تصفیه خانه باباشــیخعلی با حداکثر ظرفیت در مدار 
است و ۱۱.5 مترمکعب بر ثانیه تولید آب دارد و همچنین 

چاه های متفرقه در مدار هستند.
سخنگوی شــرکت آب و فاضلاب اســتان اصفهان 
تصریــح کرد: در حالیکه حجم تولید آب اصفهان ۱۳ هزار 

و 8۰۰ لیتر بر ثانیه اســت، اما مصرف آب استان حدود ۱۷ 
هزار و 5۰۰ لیتر بر ثانیه اســت و به نوعی امروز با بیش از 

۴.۳ مترمکعب بر ثانیه با کمبود آب مواجه هستیم.

به گفته خورسندی، در صورتیکه سامانه دوم آبرسانی 
اصفهان وارد مدار شــود، بخشــی از این کمبود آب قابل 

جبران خواهد بود.

وی همچنین گفت: حتی اگر در بازگشــایی زاینده رود 
مقــداری از چاه های فلمن آبگیری کند، این آب گل آلود 
خواهد بود و به نوعی شــاید ایــن آب قابل بهره برداری 

نباشد.
سخنگوی شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان تاکید 
کرد: طی روزهای پایانی هفته گذشته ۴۰ دستگاه تانکر با 
ظرفیت ۶ تا 2۶ هزار لیتر و در مجموع با حجم ۶۰۰ هزار 

لیتر در سطح شهر اصفهان آبرسانی سیار شد.
وی افزود: در این دو روز آبرســانی سیار به بیمارستان 
امین، امید، آزمایشگاه نوبل و همچنین محله های آتشگاه، 
کهندژ، دشتســتان، آل خجند، مولوی، پروین، ســروش، 
قهجاورســتان، ملک شــهر، بلوار ارتش، حکیم نظامی و 
... انجام شد.خورســندی تاکید کرد: آبرسانی سیار بیشتر 
از مناطقی که دچار افت شــدید فشار و قطعی آب بودند، 

انجام شد.

سخنگوی شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان:

۶۰۰ هزار لیتر آبرسانی سیار در اصفهان انجام شد

مدیرکل پست استان اصفهان عنوان کرد؛

افزایش خدمات نیابتی پست در دوران کرونا

فولاد مبارکه عضو هیئت مدیره بورس کالای ایران شد

 تأمین بخشی از برق موردنیاز فولاد مبارکه 
از بورس انرژی
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ورزش
    خبر کوتاه   منهای فوتبال

رادو قصد پیوستن به سپاهان 
را ندارد

بوژیدار رادوشویچ دروازه بان کروات پرسپولیس که قصد 
جدایی از این باشگاه را دارد با انتقاد شدید از رفتارهای معاون 
اجرایی ســرخ ها عنوان کرد که دلیل جدایی اش رفتارهای 
همین فرد بوده است. بوژیدار رادوشویچ درباره آخرین وضعیت 
اختلافش با پرسپولیس توضیح داد. او همچنین درباره اینکه 
گفته می شود قصد دارد به سپاهان بپیوندد، اظهار کرد: اینکه 
می خواهم به سپاهان بپیوندم درست نیست و هیچ وقت به 
سپاهان نمی روم. من هیچ ارتباطی با سپاهانی ها نداشته ام. 
این شــایعه ای است که ابراهیم شــکوری به افرادی گفته 
اســت. بوژیدار رادوشویچ دربار دلایل مشکلاتش با باشگاه 
پرسپولیس گفت: در سپتامبر )آبان( سال قبل که ما به فینال 
لیگ قهرمانان آسیا رسیده بودیم، پولی از قراردادم را به من 
نداده بودند. در آن زمان نامه ای با امضای آقای ســمیعی به 
من دادند که تا ماه دسامبر )اواسط دی( بخشی از مطالباتم و 
تا ماه مارچ )اواسط اسفند( بخش دوم مطالباتم را می پردازند 
اما آن ها به این نامه احترام نگذاشــتند و پول ندادند. بارها و 
بارها به باشــگاه رفتم و با آقای شکوری درباره جزئیات این 
موضوع و اینکه چرا سر موقع پرداخت نکرده بودند صحبت 
کردم اما هر بار که به باشــگاه می رفتم او به دنبال بهانه ای 
بود که به من پول ندهند. در آخر هم گفتند تو باید مثل بقیه 
بازیکنان دریافتی داشته باشی و باوجوداینکه من این موضوع 
را هم قبول می کردم، مثل ســایر بازیکنان به من پرداخت 
نمی کردند. از فصل گذشته طلب دارم و به من گفتند اگر ۱۰ 
درصد تخفیف بدهی، مطالبات فصل گذشته ات را می دهیم. 
من قبول کردم که ۱۰ درصد تخفیف بدهم اما وقتی موعد 

پرداخت رسید، گفتند باید ۳۰ درصد تخفیف بدهی. 

واکنش آذری به انتقادات از 
سبک بازی فولاد

جواد نکونام در دومین سال حضورش در اهواز، شرایط 
بســیار دشــواری برای تکرار موفقیت فصل گذشته دارد. 
هفته های پایانی لیگ نوزدهم طوری رقم خورد که سپاهان 
ناباورانــه در میان چهار تیم بالایی جــدول رده بندی قرار 
نگرفت و این تیم های فولاد خوزستان و تراکتور بودند که 
پایین تر از پرسپولیس و استقلال رتبه های سوم و چهارم را 
از آن خودشــان کردند. با این نتایج برای فولاد خوزستان 
که مدتی از رقابت های آســیایی دورمانده بود، اولین سالِ 
حضــور نکونام رویایــی پیش رفــت و او در هفته پایانی 
توانست سهمیه حضور در رقابت های لیگ قهرمانان آسیا 
را کســب کند. فولاد خوزستان اما در لیگ بیستم آن طور 
که می خواست شرایط بر وفق مرادش نبوده است و حالا در 
فاصله چهار هفته تا پایان مسابقات، رقابت بسیار سختی را 
با هفت تیم برای تکرار موفقیت سال گذشته در پیش دارد. 
آینده جواد نکونام با فولاد خوزســتان؛ این احتمالا سوالی 
اســت که در محافل فوتبالی اهواز زیاد در موردش حرف 
زده می شود. بحثی که این روزها با کلیدواژه فوتبال دفاعی 
نیز گره خورده است؛ اما یک نکته را نیز نباید فراموش کرد 
که فولاد خوزســتان چند وقتی می شود حق جذب بازیکن 
جدید را ندارد و دست سرمربی تیم برای اتخاذ تاکتیک های 
متنوع بسته شده است. ســعید آذری در رابطه با نارضایتی 
هواداران از شــیوه بازی فولاد خوزستان این طور واکنش 
نشان داده است: »فولاد در چند سال گذشته چه جایگاهی 
در جدول لیگ داشــته؟ این تیم نهــم جدول بود و هفت 
ســال به لیگ قهرمانان راه نیافته بــود اما امروز در قامت 
یک تیم مدعی ظاهر می شود. البته به هرحال هر مربی یک 
سبکی دارد و من نمی توانم با هواداران مخالفت کنم. آن ها 
ســبک هجومی دوست دارند اما برای پیاده کردن سیستم  
هجومی باید ابزارش را هم در دست داشته باشید. اگر پنجره 
نقل و انتقالاتی فولاد باز بــود، تیم نکونام هجومی بازی 
نمی کرد؟ هر مربی ســبک خاص خودش را دارد و نکونام 
تنها یک مربی نبوده و یک رهبر بوده که ســاختار فولاد 
را درســت کرده است.  یک سری صحبت ها را برای پایان 
لیگ می گــذارم. حرف های زیادی وجود دارد و پایان لیگ 
خواهم گفت. من باید از آقای نکونام و تیمش تشکر کنم. 
هیچ جای دنیا همه مردم از نحوه مبارزه تیمشــان ممکن 
است راضی نباشند و اگر هم کسی بتواند همه را راضی نگه 
دارد، نشان می دهد مسیر اشتباهی را رفته است. چیزی که 
می بینم این است که اصول نکونام نظم، انضباط، دوستی و 
از همه مهم تر ســاختن یک ساختار قوی است که در تمام 

این ها موفق بوده است.«

خلوت ترین کادر فنی لیگ 
متعلق به استقلال

کادر فنی اســتقلال تنها چهار مربی را به خود می بیند. 
مشکلات استقلال در هفته ها و ماه های گذشته باعث شده 
تا هرروز خبر عجیبی را درباره این تیم بشنویم. جدایی فرشاد 
ماجدی از جمع مربیان تیم استقلال در شرایطی اتفاق افتاد 
که چند روز قبل یوسف دانشــیار آنالیزور فرهاد مجیدی و 
اســتقلال با درخواست اســتراماچونی به الغرافه قطر رفت. 
همچنین چند ماه قبل هم فراز کمالوند مدیرفنی و به نوعی 
مغز متفکر نیمکت اســتقلال از این تیم جداشده بود. حالا 
کار به جایی رســیده که ســه عضو کادر فنی استقلال طی 
دو ماه از این تیم جداشــده اند و هیچ فرد دیگری جایگزین 
نشده است. در شرایط کنونی نیمکت استقلال خلوت ترین 
کادر فنی لیگ برتــر را به خود می بیند. حالا به غیراز فرهاد 
مجیدی فقط صالح مصطفوی، بهزاد غلامپور و نوشادی مربی 
بدنســاز در این کادر فنی باقی مانده اند تا شاهد صندلی های 
خالی پرتعداد روی نیمکت آبی ها باشــیم. این در شرایطی 
است که درخواست فرهاد مجیدی برای اضافه شده گابریله 
پین به عنوان مشاور فنی هم اجابت نشده و با وضعیت کنونی 
بعید اســت تا پایان فصل هم مربی دیگــری به کادر فنی 
 استقلال اضافه شود تا آبی ها با یک کادر فنی بسیار خلوت 

کارشان را ادامه بدهند.

وضعیت مبهم قرارداد ارسلان 
کاظمی با ذوب آهن

سرپرست تیم بســکتبال در مورد وضعیت قرارداد دو 
بازیکن ملی پوش خود توضیحاتی را ارائه کرد. ارســلان 
کاظمی که فصل قبل در شــیمیدر حضور داشت، برای 
فصل آینده با مهرام توافق کرد و گفته می شــود قرارداد 
چهار نسخه ای فدراسیون را هم امضا کرده، اما مدتی قبل 
با ذوب آهن هم قرارداد بســت و حتی با پیراهن این تیم 
هم عکس یادگاری گرفت، اما فعلا تکلیف او برای فصل 
بعد مشخص نیســت که در کدام تیم بازی خواهد کرد. 
بر همین اســاس همایون ایزدپناه، مدیر و سرپرست تیم 
بســکتبال مهرام دراین باره به فارس گفت: ارسلان پس 
از پایان فصل قبل با ما قرارداد چهار نسخه ای فدراسیون 
را امضا و به ثبت رساند و قانونا بازیکن مهرام است، حالا 
اینکه چطور بــا ذوب آهن هم قرارداد امضا کرده خودش 
می داند. وی در مورد اینکه آیا رقم قرارداد ذوب آهن بیشتر 
از مهرام بوده یا خیر، عنوان کرد: طبیعتا بازیکنان به دنبال 
پول بیشتر هستند و شاید هم ذوب آهن بیشتر پیشنهاد داده 
باشد که ما اطلاع نداریم، اما چیزی که مسلم است اینکه 
او بازیکن مهرام اســت و اگر هم مشکلی به وجود بیاید، 
فدراسیون باید تکلیف را مشخص کنند. ایزدپناه در مورد 
جذب بازیکنان جدید گفت: سعید داورپناه، محمد حسن زاده 
و آرن داودی با مهرام قرارداد بســته اند. سرپرســت تیم 
بسکتبال مهرام در مورد وضعیت صمد نیکخواه بهرامی 
تاکید کرد: او ســرجهازی مهرام است، اما قرار است بعد 
از بازی های تیم ملی مدتی اســتراحت کند و احتمالا در 
دور رفت حضور نخواهد داشت و پس ازآن به تیم اضافه 

می شود.

سرمایه سوزی به سبک 
فدراسیون هندبال ایران

درحالی که تنها پنج ماه دیگر به زمان برگزاری انتخابات 
کنفدراسیون هندبال آسیا باقی مانده فدراسیون هندبال با 
عدم اطلاع رسانی به نایب رئیس ایرانی آن مانع از حضور 
او در این انتخابات شد. آبان ماه سال ۹۶ علیرضا رحیمی 
چهره شناخته شده هندبال ایران که در آن مقطع ریاست 
فدراســیون را هم برعهده داشــت، به عنوان نایب رئیس 
کنفدراســیون هندبال آسیا برای چهار سال انتخاب شد. 
هم اکنون انتخابات کنفدراســیون هندبال آســیا برای 
پســت های رئیس، نایب رئیس و ... پنج ماه دیگر برگزار 
می شود و حدودا دو ماه پیش از سوی کنفدراسیون هندبال 
آسیا، نامه ای به فدراســیون های عضو ارسال شد مبنی 
بر اینکه نامزدهای پســت های مختلف برای حضور در 
انتخابات کنفدراسیون هندبال آسیا معرفی شوند. درحالی که 
از نایب رئیسی علیرضا رحیمی در کنفدراسیون هندبال آسیا 
پنج ماه دیگر زمان باقی مانده اما فدراسیون هندبال این 
موضوع را به اطلاع رحیمی نرساند و او هم زمان ثبت نام 
در انتخابات کنفدراسیون هندبال آسیا را از دست داد. حال 
سوال اصلی اینجاست درحالی که به گفته صالحی امیری 
رئیس کمیته ملی المپیک تنها ۱۰ درصد کرسی های ایران 
تاثیرگذار هستند و حالا که هندبال ایران کرسی مهمی 
در اختیــار دارد چرا باید چنیــن کوتاهی صورت بگیرد؟ 
چرا این موضوع به رحیمی اطلاع داده نشــده تا نام او از 
طریق فدراسیون به کنفدراسیون هندبال آسیا ارسال شود 
و به راحتی این کرســی تاثیرگذار از دست نرود؟ این یک 
واقعیت است که کرسی های بین المللی در سطح آسیا و 
جهان در شــرایطی به یک فرد داده می شود که اولا آن 
فرد چهره شناخته شــده ای در آن رشته باشد و دوم اینکه 
فدراسیون مربوطه برای حفظ، ارتقا و یا کسب یک کرسی 
رایزنی کرده باشد، حال چطور در فدراسیون هندبال این 
کوتاهی صورت گرفته است؟ موضوعی که باید متولیان 
ورزش به آن ورود کنند. قطعا داشتن یک کرسی در سطح 
بین المللی آسیا و جهان یک ســرمایه برای آن کشور و 
رشته مربوطه محسوب می شود اما چطور به این راحتی 
این سرمایه سوزی در هندبال ایران صورت می گیرد؟ البته 
به نظر می رسد مســئولان فدراسیون هندبال برای این 
پنهان کاری هدفی دیگری داشتند و آن هم این بوده که 
خودشان چنین کرسی را در اختیار بگیرند اما راه اشتباهی 
را در پیش گرفته اند؛ چراکه کســب کرسی بین المللی در 
صورتی محقق می شود که فرد چهره شناخته شده در آن 
رشته باشد و از همه مهم تر با رایزنی های که انجام می دهد 
بتواند مسئولان کنفدراسیون هندبال آسیا و سایر کشورها 

را برای کسب این کرسی مجاب کند.

اتفاق عجیب برای تکواندوکار 
المپیکی ایران

فدراســیون جهانی تکواندو به دلیــل اصابت ضربه 
به سر میرهاشم حســینی در رقابت های قهرمانی آسیا 
2۰ امتیاز قهرمانــی او در تورنمنت لبنان را در رنکینگ 
محاســبه نکــرد. آرش فرهادیان دربــاره اقدام عجیب 
فدراســیون جهانی تکواندو در اعمال نکردن 2۰ امتیاز 
کسب مدال طلای میرهاشم حسینی در تورنمنت لبنان، 
برای رنکینگ المپیک، اظهار کرد: میرهاشم حسینی در 
جریان رقابت های قهرمانی آســیا که 2۶ خرداد برگزار 
شد، توسط حریف کره ای از ناحیه صورت ضربه خورد و 
قانون فدراسیون جهانی می گوید، ورزشکاری که از ناحیه 
ســر ضربه بخورد تا یک ماه نباید در رویدادی شــرکت 
کند. رئیس سازمان تیم های ملی تکواندو، تصریح کرد: 
ازآنجاکه میرهاشــم حسینی بلافاصله بعد از رقابت های 
قهرمانی آســیا در تورنمنت لبنان به میــدان رفت و با 
شکست تمامی رقبا به مدال طلا رسید، فدراسیون جهانی 
اعلام کرده وی به دلیل اصابت ضربه به سرش در جریان 
رقابت های قهرمانی آسیا، نباید در تورنمنت لبنان به میدان 
 می رفت. به همین دلیل نیــز 2۰ امتیاز او را در رنکینگ 

محاسبه نکرده اند. 

لیگ برتر به روزهای آخرش نزدیک می شــود و تیم ها 
برای قهرمانی، کســب سهمیه و فرار از سقوط با یکدیگر 
رقابت می کنند. در بالای جدول پرســپولیس و سپاهان 
شــانس قهرمانی دارند و همچنین اســتقلال، گل گهر، 
آلومینیوم و حتی فولاد برای کســب ســهمیه آســیایی 
تلاش می کنند. در پایین جدول هم تیم های ماشین سازی، 
ذوب آهن و نساجی در محدوده خطر قرار دارند و هر یک 
می خواهند هر طوری شــده در لیگ برتر بمانند. فرشید 
طالبی بازیکن اســبق ذوب آهن، سپاهان و تراکتور درباره 
شــرایط این ســه تیم در جدول رده بندی با خبرآنلاین 

صحبت کرده که در ادامه می خوانید.
Á  .تراکتور بازهم فصلی ناموفق را سپری کرد

بااینکه این تیم بازیکنان گران قیمت در اول فصل 
جذب کرد و حتی در طول بازی ها هم دو بار مربی 

خود را تغییر داد. دلیل ناکامی این تیم چه بود؟
شرایط تراکتور مشخص شده است، یعنی به رغم همه 
هزینه هایــی که انجام شــده و اتفاقات، تراکتور شــرایط 
فوق العاده خاصی را داشــت. همیشــه به رغم اقداماتش 
در این دو، سه ســال متاسفانه، عملا مدیریتش مدیریت 
خوبی نداشت. نه اینکه به شخص برگردد، نه به سیستم 
باشــگاه برمی گردد. اینکه چرا ثبات باشگاه در نیم فصل 
دوم دچار تزلزل و حاشیه می شود. وقتی قرار است درباره 
تراکتور این دو، ســه سال صحبت کنیم، باید درباره ده ها 
مدیرعامل، مربی و سرپرست صحبت کنیم. عملا تراکتور 
نشان می دهد که دارای ثبات مدیریتی و دیسیپلین نیست. 
این اتفاقات بی نهایت به باشــگاه تراکتــور ضربه زده و 
بازهــم ضربه خواهد زد. تراکتور بایــد خیلی فراتر از این 
کار می کرد و حالا باید جایــگاه فوق العاده، فوق العاده ای 

بهتری می داشــت. البته این مشخص است و روی کاغذ 
هم بیاوری هم همه حواشی نشان می دهد.

*در طول این ســال ها بازیکنان بزرگی جذب این تیم 
شدند اما باز تراکتور نتوانست قهرمان لیگ برتر شود.

سو مدیریت ها کاملا به تیم ضربه می زند. من پیشنهاد 
می کنم به مسئولان تراکتور تاز مانی که هزینه ها جهت دار 
نباشد و صرفا برای بزرگ کردن یکسری افراد باشد، فایده 
ندارد. وقتی ستاره می گیری، باید مدیریت شود، مثل کی 
روش که یک دهه به فوتبال ما آمد، اما ما هیچ جوره از او 
اســتفاده نکردیم. چه اتفاقی بعد از رفتن او برای تیم ملی 
فوتبال ما افتاد؟ شــش ماه بعد از رفتن او تیم ملی ما به 
فلاکت کشیده شد. چون ما از او تنها یک چیز می خواستیم 
و آن نتیجه گرایی بود. این قضیه حســاب دو، دو تا چهار 
تا اســت، ولاسکو به والیبال آمد و از وقتی ولاسکو رفت، 
والیبال ما هنوز نان چند ســال حضور او را می خورد. کی 
روش از تیم ملی رفت، شــش ماه نشــده ما نابود شدیم. 

چون فقط نگاهمان به نتیجه بود.
Á  یعنی بر این عقیده هستید که نگاه تراکتور*

افق های دوردست نیست؟
 نــگاه تراکتور، باید بزرگ باشــد. مــدام کی روش 
را می زننــد، ما اگر کار با این آدم ها را بلد بودیم شــرایط 
خیلی فرق می کرد. تراکتــور دارد ضربه می خورد، آن هم 
به دلیل ضعف زیاد در مدیریت اســت. من پیشنهاد دارم؛ 
ای کاش تراکتور به جای این همه هزینه گزاف بابت آوردن 
بازیکن، مربی و… یک مدیر قوی اجرایی از باشگاه های 
خوب بیاورد تا برنامه ریز آکادمی قوی شود، مثل لاماسیا. 
تراکتور چون پول خرج می کند. باید مدیریت اجرایی اش 
را قوی کند. وقتی شــما نگاه می کنید بعضی ها هستند، 

چرا باید باشــند؟ وقتی شما پول داری، نمی توانی مدیریت 
کنی، هدف، هدر مــی رود اما وقتی پول داری و هزینه ای 
را به کســی بدهی تا پولت را هدف دار خرج کند او به تو 
نظم و ســاختار می دهد. تراکتور از نبود ساختار و نقصان 
شــرایط فوتبالی و باشگاهی ضربه می خورد. هرسال هم 
همین اســت. تراکتور چه بهتر اســت که کار را از ریشه 
درســت کند، اگر مسئولانش می خواهند باشگاه پیشرفت 
کند. دو مدیر اجرایی از اســپانیا یا آلمان بیاورند تا با تمام 
فضاهای کامل و بدون دخالت کار کنند و بعد ثمره اش را 
می بیند. ببینید آن ها ستاره می آورند اما نمی داند چطور با 
آن ستاره برخورد کنند. هر بازیکن بزرگی با تنش و مشکل 
از تراکتور جداشده اســت. این نشان می دهد که تراکتور 
می گوید من نمی توانم گام های بزرگ بردارم و تنها قدرت 
خریدهای بزرگ دارم، اما قدرت مدیریت ستاره ها را ندارم. 
تراکتور در حال عقب گرد اســت. این باشگاه از روزی که 
آقای خطیبی مربی شد، بسیار اشتباه کرد. چرا؟ خطیبی در 
آلومینیوم داشت موفق می شد، هم خطیبی آن جایگاه را از 
دســت داد و هم تراکتور. اشتباه پشت اشتباه بی نهایت به 
تراکتور ضربه می زند و تا وقتی باشــگاه، ساختار درست و 
آگاهی کامل پیدا نکند، شک نکنید روند همین است. اگر 
تراکتور به موفقیت هم برسد، موفقیت لحظه ای و نتیجه 

گرایی خواهد بود.
Á  ،شما سابقه حضور در سپاهان را هم دارید*

این تیم شرایطش ۱8۰ درجه با تراکتور فرق دارد، 
تیمی که بعد از چند سال ناکامی، با مربیگری نوید 
کیا در کورس قهرمانی است. چطور تیمی که دو 
فصل پیش در جدول رده بندی چهاردهم شده 

بود حالا به کورس برگشته؟

ســپاهان، امســال فوق العاده کارکرده اســت، ورود 
محمدرضا ســاکت که به نظــرم موفق تریــن مدیران 
باشــگاهی ایران اســت و حضور محرم، خون تازه ای به 
رگ های ســپاهان تزریق کرده اســت. انصافا محرم که 
برای اولین سال مربیگری حرفه ای را تجربه می کند، کنار 
ساکت که شــک نکنید تکیه گاه محکمی برای او است، 
شــرایط فوق العاده ای برای سپاهان رقم زده اند. این نشان 
می دهد ســپاهان می تواند قطعــا روزهای خوب خودش 
را تکــرار کند. چیزی که چندین و چند ســال آن هم به 
دلیل ســو مدیریت رقم خورده بود. درواقع تعداد مدیران 
و مربیان به باشگاه ها ضربه می زند و سپاهان  هم با همه 
ســاختار قوی اش، از این مسئله مستثنا نبود، اما دوباره به 
شرایط خوب برگشته و ســپاهان امسال فوق العاده بود و 
قطعا می تواند در سیر صعودی خودش قرار بگیرد. با این 
وضعیت از این به بعد همه سپاهان  همیشگی را می بینند و 

فکر نمی کنم دیگر این تیم از مسیرش خارج شود.
Á  برخلاف سپاهان، دیگر تیم اصفهانی یعنی*

ذوب آهن شرایط مطلوبی ندارد و این تیم خطر 
سقوط به لیگ یک را حس می کند.

مــن روزی از ذوب آهن بیرون آمــدم، همه می گفتند 
فرشید طالبی چون بعد از هشت تا ۹ سال می خواهد برود 
ســپاهان این طور داد می زند، اما من گفتم شــما ذوب را 
نابود می کنید. حالا که بوی سقوط ذوب آهن به لیگ یک 
به مشــام رسیده، همه به حرف من رسیدند. سو مدیریت 
بیچاره می کنــد. هواداران نباید بازیچه مدیریت شــوند. 
مدیران حرف هایی را می زنند که به نفع خودشــان است. 
ذوب آهن برایش این اتفاق افتاد، همان طور که یک روزی 
برای ســپاهان پیش آمد، یک روز خوب ندید، ولی دوباره 
به دهه قبل خودش برگشته است. به نظرم حالا سپاهان 
به معنای واقعی جزو ســه تیم برتر تاکتیکی، دیسیپلین و 

انضباطی شده است.
Á به نظر شما چه تیمی قهرمان لیگ می شود؟*

لیگ امسال خیلی خوب شده است. بالای جدول چند 
تا تیم برای ســهمیه می جنگند و پایین جدول هم چند تا 
تیم برای فرار از ســقوط. من هفته قبل هم گفتم، شک 
نکنید پرسپولیس و سپاهان امتیاز از دست می دهند. تیمی 
موفق تر اســت که باتجربه، هوش و فــداکاری بالا جلو 
برود. سپاهان هفته قبل بد بازی کرد، درصورتی که پیکان 
جوری جنگید که باید از سپاهان این تلاش را می دیدیم. 
برای پرســپولیس هم این اتفاق پیش می آید. نمی شــود 
گفت چه تیمی قهرمان اســت. تیمی موفق تر است که از 
همه تجاربش و ســاختارش به نحو احسن استفاده کند. 
انصافا هیچ کسی نمی تواند قهرمان را پیش بینی کند فکر 
می کنم امسال خاص ترین لیگ و شرایطش راداریم. هیچ 

لیگی به این حساسی نبوده است.

فرشید طالبی از شرایط مطلوب این روزهای طلایی پوشان اصفهانی می گوید

خون تازه در رگ های سپاهان با محرم و ساکت

تیم فوتبال ذوب آهن که این روزها برای بقا در لیگ 
برتر تلاش می کند، در هفته بیست و ششم رقابت های 
لیگ برتر تا یک قدمی شکســت خانگی در یک دیدار 
حساس و شش امتیازی مقابل ســایپا هم رفت؛ و اگر 
نبود گل دقیقه ۹2 این تیم، شــاید امروز کار ذوب آهن 
برای بقا در لیگ برتر بســیار مشــکل تر از چیزی بود 
که امروز هســت. مهرداد قنبری هافبک تیم ذوب آهن 
که در دقیقــه ۹2 با پاس خوبش وحید محمدزاده را در 
موقعیت گلزنی قرارداد تا نقش فرشته نجات را برای سبز 
پوشان بازی کرده و باعث شود تیمش از یک شکست 
خانگی نجات یابد، در گفتگویی اظهار داشــت: از اینکه 
توانستم پاس گل به این مهمی در چنین دیداری ارسال 
کنم بســیار خوشحالم. این یکی از مهم ترین بازی های 
تاریــخ فوتبال ذوب آهن بود که شکســت در این بازی 
می توانســت پیامدهای بســیار زیادی برای ما داشته 
باشــد. گلی که پاس آن را من ارســال کردم می تواند 
در تاریخ باشــگاه ذوب آهن تاثیرگذار باشد. مدافع سبز 
پوشــان تصریح کرد: این دیدار به لحاظ جدولی بسیار 
مهم بود. ذوب آهن و ســایپا هر دو از تیم های سابقه دار 

لیگ برتر هستند که هرکدام به لیگ یک سقوط کنند 
باعث تاســف است. من حتی برای ســایپا هم ناراحتم 
چون این تیم هم مثل ذوب آهن حیف اســت ســقوط 
کند. قنبری تاکید کرد: ما بازی های دشــواری تا پایان 
فصل پیش روداریم، امــا درعین حال اطمینان می دهم 
ذوب آهن سقوط نخواهد کرد. ما بازیکنان در کنار کادر 
فنی همه تلاشمان را برای حفظ سهمیه این تیم همه 
تلاشــمان را انجام می دهیم. بازیکــن ذوب آهن بیان 
داشت: بازی های ساده ای تا پایان فصل در پیش نداریم 
 و باید در تک تک این بازی ها تلاش مضاعفی داشــته 

باشیم. 
هر یک از امتیازات این بازی ها برای ما مهم اســت 
و می تواند در سرنوشــت تیم بزرگ ذوب آهن تاثیرگذار 
باشــد. وی دیدار با نفت مسجدسلیمان در هفته آینده 
را هم دیداری مهم دانســت و گفت: اتفاقا حریف هفته 
بیســت و هشــتم ما انگیزه های زیــادی دارد. چراکه 
آن ها نیز تا حدودی با خطر ســقوط مواجه هستند، اما 
یک پیروزی می تواند ضامن بقای آن ها باشــد و قطعا 
باانگیزه های مضاعف در خانه خودشان به میدان می آیند. 

هافبک سبزپوشــان بیان داشت: ما ناچاریم از تیم های 
مسجدسلیمان و نساجی امتیازات لازم را بگیریم چراکه 
در دو هفته پایانی و دیدار با سپاهان استقلال قطعا کار 
دشــوارتری داریم. قنبری در خاتمه بــا تاکید بر اینکه 
تمام تلاششــان را برای کسب نتایج لازم دربازی های 

پیش رو انجام می دهند، اضافه کرد: امیدوارم با حمایت 
هواداران و مدیران ارشد باشگاه و زحماتی که کادر فنی 
و بازیکنان در کنار تیم های پزشکی، تدارکات و خدمات 
متحمل می شوند، از سهمیه اصفهان در بالاترین سطح 
فوتبال ایران مراقبت های لازم را به عمل خواهیم آورد.

ذوب آهن هرگز سقوط نمی کند

تعـدادی از هواداران تیـم فوتبال ذوب آهن در اعتراض 
به اشـتباهات داوری مقابل سـاختمان فدراسـیون فوتبال 
تجمـع کردنـد. ذوب آهـن یکـی از تیم های لیگ بیسـتم 
به شـمار می رود که یکی از دلایل شـرایط نامسـاعد این 
روزهـای خـود را، عملکـرد داوری می دانـد و مدیران این 
باشـگاه معتقدنـد اگـر ایـن اشـتباهات رخ نمـی داد، حالا 
تیمشـان بـرای سـهمیه آسـیایی می جنگیـد. بااین حـال 
واقعیـت در حـال حاضر چیز دیگری اسـت و سبزپوشـان 
اصفهانـی کـه در لیگ نوزدهـم هم اصلا شـرایط خوبی 
نداشـتند و در ادامـه در میانه هـای لیـگ بیسـتم بـرای 
تغییـر شـرایط دسـت بـه تغییر سـرمربی زدنـد و مجتبی 
حسـینی را به عنـوان جانشـین رحمـان رضایـی انتخـاب 
کردنـد، 2۳ امتیـازی هسـتند و بالاتـر از ماشین سـازی و 

سـایپا بـرای رسـیدن بـه رقابت های لیـگ برتـر در دوره 
بیسـت و یکـم، رقابـت بسـیار شـدیدی دارنـد. در همین 
حیـن امـا تعـدادی از هـواداران تیم فوتبـال ذوب آهن که 
یکـی از قدیمی تریـن تیم هـای فوتبال در ایران به شـمار 
مـی رود و بیـش از نیم قـرن سـابقه  دارد، بـا پرچم هایـی 
مقابـل سـاختمان فدراسـیون فوتبـال حاضرشـده اند و از 
مسـئولان فدراسـیون و به ویـژه افشـاریان رئیـس کمیته 
داوران کـه دریکـی از مصاحبه های اخیـرش نیز در رابطه 
بـا ایـن موضوع صحبت کرده بود، خواسـتار دقتِ بیشـتر 
در چینـش داوران بـرای چهـار هفتـه باقی مانده شـده اند. 
تیـم فوتبـال ذوب آهـن روز سه شـنبه در چارچـوب هفته 
بیسـت و هفتم رقابت هـای لیگ برتر در مسجدسـلیمان 

بـه مصاف شـاگردان محمـود فکری خواهـد رفت.

تجمع اعتراضی هواداران ذوب آهن مقابل فدراسیون
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اداره کل امور اتباع و مهاجرین خارجی استانداری اصفهان در چهارچوب وظایف محوله 
در نظر دارد امور اداری و مالی نیروی بدرقه اتباع خارجی از اردوگاه مراقبتی اســتان به سمت 
 نقاط مرزی و ســایر امور جانبی آن را به شــرکت های توانمند واگذار نماید، بدینوســیله از 
شرکت های دارای گواهینامه صلاحیت کار پیمانکاری و گواهینامه تایید صلاحیت ایمنی )مورد 
تایید و صادره از سوی وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی( دارای حداقل 2 سال سابقه کار مرتبط 
)طبق مستندات( در زمینه تامین نیروی انسانی دعوت به عمل می آید از تاریخ 1400/04/20 تا 
1400/04/27 در ساعات اداری با ارائه سوابق کار جهت اخذ اسناد مربوطه به آدرس خیابان 
امام خمینی- ضلع شرقی میدان استقلال- اداره کل امور اتباع و مهاجرین خارجی استانداری- 

اتاق 20 مراجعه نمایند. تلفن: 33864242-031 داخلی: 128-12۹
م الف: 1162672

اطلاعيه دعوت به همکاری در انجام امور اداری 
و مالی نيروی بدرقه اتباع خارجی

اداره كل امور اتباع و مهاجرین خارجی استانداری اصفهان

م الف: 862030

 بنياد مسکن انقلاب اسلامی استان اصفهان در 
نظر دارد تعداد پنج پلاک مســکونی واقع در 
بلوكهای 233 و 234 شهر جدید بهارستان را از طریق 

فراخوان عمومی بفروش برساند.
متقاضيان برای كسب اطلاعات بيشتر می توانند از تاریخ 

دوشنبه 1400/04/21 به آدرس اینترنتی
www.bonyadmaskan-isf.ir مراجعه نمایند . 

آگهی فراخوان عمومی )نوبت اول(   

اداره كل بنياد مسکن انقلاب اسلامی استان اصفهان

          چاپ اول

 

نشانی: اصفهان ،میدان آزادی، خیابان دانشگاه
  نرسیده به حکیم نظامی،کوچه شهید روحانی ، شماره ۵

تلفن : ۳۶۲۹۳7۵۰-۰۳۱)ده خط( فـاکس : ۳۶۲۹۳۳۹۲ - ۰۳۱ 
چاپ: شاخه سبز

@esfahanemrooz esfahanemrooz esfahanemrooz @esfahanemrouz

 رتبه نخست روزنامه های محلی و استانی 
سراسر کشور

 رتبه 8 روزنامه های خصوصی 
و رتبه 1۶ در بین 18۰ روزنامه کشور

آیین نامه اخلاق حرفه ای در لینک »درباره ما«
 سایت اصفهان امروز منتشر شده است.

www.esfahanemrooz.ir

گروه نشریات  

عضو تعاونی مطبوعات، انجمن مدیران رسانه

روزنامه فرهنگی، اجتماعی با روش خبری - تحلیلی- اطلاع رسانی 
بنیانگذار:  عبدالمحمد اکبری | تاسیس:  1383
صاحب امتیاز: شرکت رسانه رویداد پارسی 

مدیر مسئول و سردبیر: امیر اکبری 
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 قابل توجه کلیه مجاورین محترم حاشیه مسیل های  شهرستان اردستان 
به اســتناد تبصره یک ماده دوم قانون توزیع عادلانه آب و همچنين ماده سوم 
آیين نامه مربوط به بستر و حریم رودخانه ها، انهار، مسيل ها و ... به اطلاع می 
رساند ميزان بستر و حریم مسيل های آونج، بغم، بلوار ریاست جمهوری، گله 
انجيله و كهنگ تعيين گردیده است، لذا لازم است برای كسب اطلاع از حدود 
تعيين شــده و رعایت آن در اسرع وقت به امور منابع آب شهرستان اردستان 
مراجعه نموده و در صورت اعتراض ظرف مدت یک ماه از تاریخ این اطلاعيه، 
اعتراض خود را جهت رســيدگی به امور آب تسليم و رسيد دریافت نمایيد. 
بدیهی است پس از پایان مهلت اعلام شده، رسيدگی به اعتراض ها مقدور نبوده 
 و نظر شــركت آب منطقه ای اصفهان كه در حکم نظر وزارت نيرو محسوب 

می گردد، قطعی خواهد بود.
م الف :1162686

اطلاعيه

شركت آب منطقه ای اصفهان

خرما نتوان خورد از این خار که کشتیم 
دیبا نتوان بافت از این پشم که رشتیم

سعدی

شهادت امام جواد علیه السلام هر گاه خداوند بنده اى را برگزیند دیندارى رادردل او اندازد
امام علی)ع(
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رئیس اداره توســعه فرهنگ شــهروندی سازمان 
فرهنگی اجتماعی ورزشــی شهرداری اصفهان از نقش 
بســتن دیالوگ های خاص فیلم هــای مطرح کودک و 

نوجوان بر روی 3۰۰ تابلوی تبلیغاتی در شهر خبر داد.
احمدرضایی با اشــاره به طرح تابلوها اظهار داشت: 
با توجــه به نام گذاری ۱۸ تیرماه به عنــوان روز ادبیات 
کودک و نوجــوان و میزبانی اصفهان برای جشــنواره 
فیلم کــودک و نوجوان و همچنین اســتفاده از ادبیات 
برای ســاخت فیلم های کودک و نوجوانان، اداره توسعه 
فرهنگ شهروندی تصمیم بر آن گرفت تا پیام های این 
دوره از گالری تبلیغات شــهری را بر اســاس فیلم های 
به نمایــش درآمــده در ادوار مختلف جشــنواره فیلم 
کودک و نوجــوان اصفهان تهیه کنــد. او افزود: پس 
از گزینش فیلم هــای موردنظــر، دیالوگ های خاص 
استخراج و تبدیل به شعارهایی بر اساس مفاهیم اخلاق 
شــهروندی گردید که از آن جمله می توان به دیالوگ 
فیلم های ســفر جادوئــی، کلاه قرمزی و پســرخاله، 

پشــت پرده مه، پدرِ آن دیگری، خواهران غریب، جعبه 
موســیقی، تنهای تنهای تنها، بچه های آسمان، کیسه 
برنج و قصه های مجید اشــاره کرد. رئیس اداره توسعه 
فرهنگ شهروندی سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی 
شــهرداری اصفهان ادامه داد: آموختن انسانیت، وقت 
گذاشــتن برای کودکان، پرهیز از خشونت، عذرخواهی 
کردن، تهمت نزدن، احترام بــه مادر، فراموش نکردن 
آرزوها و... ازجمله مفاهیم اخلاق شــهروندی بوده که 
در قالب دیالوگ آمده اســت. رضایی بابیان اینکه این 
طرح ها در 3۰۰ تابلو تبلیغات شهری تا 3۰ تیر به نمایش 
درمی آید، تصریح کرد: با توجه به تصاویر شخصیت های 
اصلی ۱4 فیلم، پوسترهایی آماده شده که عنوان فیلم و 
کارگردان نیز در پوستر درج شده و با دیدن این پوسترها 
و دیالوگ هایش، خاطره آن فیلم برای شــهروندان زنده 
می شود. گفتنی است؛ علاقه مندان برای دریافت هریک 
از این طرح ها می توانند به بخش تبلیغات شهری سایت 

esfahanfarhang.ir مراجعه کنند.

صنعت هتلداری که به نحــوی اولین قربانی وقایع 
بحرانی حوزه گردشــگری اســت، این روزها با کمبود 
نیروی متخصص نیز مواجه اســت.به گــزارش ایمنا، 
ایــن روزها هتلداران بــا چالش های جدیــدی مواجه 
هســتند. هتل های شــهر هــرروز بیشــتر در معرض 
طوفان بدبیاری های صنعت گردشگری قرار می گیرند، 
بدبیاری هایــی که از هزار و یک دلیل نشــأت می گیرد 
و به هزار و یک آســیب منجر می شود. چه کسی یا چه 
چیزی می تواند دست صنعت گردشگری و هتلدارانش را 
بگیرد و آن ها را از این وضعیت نجات بدهد؟ آیا کسی به 
فکر خالی ماندن اتاق های هتل ها هست؟ اتاق هایی که 
تقریباً دو سال است روزهای نیمه تعطیل و بدون مسافر 
را تحمل می کند. مشــخص نیست این وضعیت تا چه 
زمانی طول بکشد! از آن گذشته، این روزها دیگر نیروی 
کاری هــم برای این هتل ها باقی نمانده و این معضلی 

جدیدی در صنعت گردشگری محسوب می شود.
Á بحرانی بی سابقه در صنعت گردشگری

کریم بیگی، رئیس جامعه حرفه ای هتلداران اصفهان 

به خبرنگار ایمنا، می گوید: باید به داد این صنعت رسید 
کــه از جنبه های مختلف رو به نابودی اســت. اگر این 
ضعف از بعد اقتصادی بررسی شود باید بگویم که کشور 
حدود دو ســال اســت با بحران نبود گردشگر روبه رو 
است و این بحران به حدی است که امروزه بسیاری از 
هتل ها رو به ورشکستی است از طرفی هیچ گونه اقدام 
حمایتی قابل توجهی نیز انجام نشده است. او می افزاید: 
این صنعت بزرگ نیاز به حمایت بسیار قوی دارد چراکه 
گردشــگری هم به دلیل محدودیت های ناشی از شیوع 
کرونا و هم به خاطر تحریم ها آســیب دیده است علاوه 
بر این به دلیل شــرایط اقتصادی موجود، اولین چیزی 
که از ســبد خانوارها حذف می شود سفرها است. رئیس 
جامعه حرفه ای هتلــداران اصفهان ادامه می دهد: تعداد 
بســیاری ســرمایه گذار وجود دارد که با هزاران امید در 
این صنعت سرمایه گذاری کرده اند و بعد با چنین بازاری 
روبه رو شــده اند. این موارد همگی دست به دســت هم 
داده اند و بحران بی ســابقه ای را در صنعت گردشگری 

به وجود آورده اند.

سرکنسول فدراسیون روســیه در اصفهان گفت: 
برنامه اقدام مشترک لغو روادید گروهی ایران و روسیه 
گام بزرگی در توسعه گردشگری و تسهیل مسافرت 

شهروندان به ۲ کشور مذکور است.
بوریس بورمیســتروف در گفت وگو با ایرنا افزود: 
امســال برنامه اقدام مشترک ۲ جانبه ایران و روسیه 
درباره لغو روادید برای گروه های گردشــگری پنج تا 
۵۰ نفر اجرایی شــد که به اســتفاده کامل و بهتر از 
ظرفیت گردشــگری و فرهنگی کشور منجر خواهد 
شد. بر اساس برنامه اقدام مشترک لغو روادید گروهی 
میان تهران و مســکو که اواخر خرداد امسال اجرایی 
شــد، گروه های گردشــگر پنج تا ۵۰ نفره ایرانی و 
روســی می توانند بدون روادید به ایران و روسیه سفر 
کننــد. او با تأکید بر اینکه ما از ایــن ابتکار و برنامه 
مشــترک حمایت می کنیم، تصریح کرد: توافق های 
مهمی در ســطح دولت های ایران و روســیه برای 
توسعه گردشگری در ســال های اخیر صورت گرفته 
است که مسافرت شهروندان آن ها را هموار می سازد. 
سرکنسول فدراسیون روسیه در اصفهان اضافه کرد: 
اکنون نوبت آژانس های گردشــگری ایران و روسیه 
اســت که در این زمینــه برنامه ریزی و فعالیت کنند 
هرچند باید شرایط ناشی از شیوع ویروس کرونا را نیز 
در نظر گرفت. بورمیستروف با اشاره به اینکه برخی از 
برنامه های حضوری مشــترک بین روسیه و ایران در 
دوران کرونا متوقف شــده است، اظهار امیدواری کرد 
که هرچه زودتر و با فروکش کردن شرایط همه گیری 
بیماری کووید ۱۹، این برنامه ها از سر گرفته شود. او 
همچنین با اشــاره به روابط فرهنگی و ورزشی ایران 
و روســیه، تأکید کرد: آموزش زبان روسی و فارسی 
به طور متقابل در ۲ کشور کمک زیادی به توسعه این 
روابــط می کند. او به راه اندازی مرکز آموزشــی زبان 
روسی » روسکی میر در اصفهان اشاره و اضافه کرد: 
ایرانیانی که علاقه به شناخت بیشتر از کشور روسیه 
و ادبیات آن دارند می تواننــد از این فرصت به خوبی 
استفاده کنند. سرکنسول فدراسیون روسیه در اصفهان 
به علاقه مردم ۲ کشــور به ورزش به ویژه فوتبال نیز 
اشاره کرد و گفت: روابط خوبی در این زمینه ایجادشده 
است به طوری که گروهی از تیم فوتبال زنیت از سن 
پترزبورگ برای توافق و اجرای طرح های مشترک با 
باشگاه ســپاهان به اصفهان سفر کرد. او با تأکید بر 
اینکــه ورزش می تواند یک عامل مهم و محرک در 
گسترش روابط ایران و روسیه باشد، افزود: اقدام های 
خوب و مهمی در این زمینه انجام شــده و امید است 
توسعه یابد. بورمیستروف همچنین با اشاره به فعالیت 
کنسول فدراسیون روسیه در اصفهان، خاطرنشان کرد: 
مهمترین وظایف این مرکز کمک به برقراری روابط 
تجاری بین فعالان اقتصادی اصفهان و روسیه، صدور 
انواع روادید و حمایت از حقوق شهروندان روسی است.

روســای ســازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداری 
اصفهان و پژوهشــگاه فقه معاصر، چندی پیش در شــهر قم 
تفاهم نامه همکاری امضا کردند و مســئولان این پژوهشگاه 
نیز با حضور در اصفهان از سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی 

شهرداری بازدید کردند.
قائم مقام پژوهشگاه فقه معاصر درباره مفاد این تفاهم نامه 
اظهار داشــت: در پی حضور معاون فرهنگی شهردار و رئیس 
ســازمان فرهنگی اجتماعی ورزشــی شــهرداری اصفهان و 
همراهان ایشان در پژوهشگاه فقه معاصر، تفاهم نامه ای برای 
انجام همکاری های پژوهشی متقابل به امضای دو طرف رسید. 
حجت الاسلام والمسلمین مصطفی دُری افزود: در پژوهشگاه 
فقه معاصر از منظر فقهی و حقوقی به مســائل نوپدید جامعه 
در ســطح ملی و بین المللی می پردازیم که یکی از این مسائل 
که توســط یک گروه بررسی می شــود، موضوعات مربوط به 
شهر و شهرنشینی است که شامل مسائل فرهنگی، عمران و 
شهرسازی، حمل ونقل و ترافیک، خدمات شهری و سایر مسائلی 
است که مدیریت شــهری و عموم شهروندان با آن ها مواجه 
هستند. او ادامه داد: چهار سال گذشته نیز تجربه مشابهی داشتیم 
و باهمکاری مرکز مطالعات شــهرداری تهران پژوهشی انجام 
دادیم که در مجموعه هفت جلدی فقه مدیریت شهری منتشر 
شد که نشان داد میان مراکز اجرایی مانند شهرداری ها و مراکز 
حوزوی مانند پژوهشگاه فقه معاصر امکان انجام همکاری های 
متقابل و مطلوبی وجود دارد. در تفاهم نامه اخیر نیز مقرر شــد 
در پژوهشگاه فقه معاصر درباره مسائلی که شهرداری اصفهان 
در حوزه حقوقی و فقهی با آن ها مواجه می شود پژوهش انجام 
دهیم و شهرداری اصفهان نیز در حوزه موضوع شناسی یاری گر 
پژوهشــگاه فقه معاصر باشد. قائم مقام پژوهشگاه فقه معاصر 
درباره ضرورت پژوهش در حوزه فقه حقوق شهروندی گفت: 
کلان پروژه ای تحت عنوان »فقه حقوق و تکالیف شهروندی« 
داریم که در این پژوهش حدود ۵۰۰ مســئله ذیل ۸۰ عنوان 
کلی شناسایی کرده ایم که به صورت برون سپاری در حال انجام 
است. دری تصریح کرد: آنچه شهرداری با آن مواجه بوده حقوق 
شــهروندی نیست بلکه حقوق شهرنشینی است، چون حقوق 
شهروندی حقوقی است که حاکمیت باید در قبال شهروندان 
رعایت کند اما حاکمیت محدود به مدیریت شــهری نیست و 

شامل تمام دستگاه های دولتی و اجرایی می شود؛ بنابراین آنچه 
از نهاد شهرداری انتظار می رود رعایت حقوق شهرنشینی است. 
او افزود: از طرفی دیگر حقوق شهروندی منوط به تابعیت است 
یعنی افرادی که تابعیت کشور ایران را دارند از حقوق شهروندی 
ایران برخوردارند درحالی که ممکن اســت اصلًا ساکن ایران 
نباشند یا روستانشین یا جزء عشایر باشند، اما حقوق شهرنشینی 
منوط به ســکونت اســت و افراد ساکن در شــهرها از حقوق 
شهرنشینی برخوردارند حتی اگر تابعیت جمهوری اسلامی ایران 
را نداشته باشند؛ بنابراین آنچه بر عهده شهرداری ها بوده رعایت 
حقوق شهرنشــینی است و البته به عنوان یکی از دستگاه های 
مدیریتی کشور باید حقوق شهروندی را نیز رعایت کند. او درباره 
فعالیت های پژوهشگاه فقه معاصر تصریح کرد: این پژوهشگاه 
از چند ســال پیش کار طراحی و برنامه ریزی را آغاز و از سال 
گذشته با اخذ مجوز از مرکز مدیریت حوزه علمیه قم به صورت 
رسمی آغاز به کارکرد. قائم مقام پژوهشگاه فقه معاصر گفت: 
این پژوهشگاه دارای سه پژوهشکده و ۹ گروه پژوهشی است 
که وجه اشــتراک آن ها، پرداختن به مباحث فقه های معاصر و 
مســائل جدیدی است که فرا روی انسان و جامعه معاصر قرار 
دارد. همچنین در کنار پژوهشــکده ها چند مرکز شامل مرکز 
دانشــنامه فقه معاصر، کتابخانه دیجیتــال فقه های معاصر و 
مرکز آموزش های آزاد را داریم. مرکز دانشنامه فقه معاصر که 
به صورت آنلاین است مدخل های فقه های معاصر را بر اساس 

استانداردهای دانشنامه نویسی موردبررســی قرار می دهد. در 
کتابخانه دیجیتال فقه های معاصر نیز قرار است تمام کتاب ها، 
مقالات، پایان نامه  ها، پادکســت، کلیپ، یادداشت و گزارش و 
تولیدات چندرســانه ای درباره فقه های معاصر قرار داده شود. 
دری فقه تربیت و فرهنگ، محیط زیست، منابع طبیعی و انرژی، 
شهرنشینی و گردشگری، سیاســت و حکومت، هنر و رسانه، 
خانواده، تربیت و زنــان و اقتصاد و مدیریت را ازجمله عناوین 
گروه های پژوهشی این پژوهشــگاه دانست که وظیفه تولید 
محتوا در حوزه فقه های معاصر را بر عهده دارند. او خاطرنشان 
کرد: گروه فقه حقوق شــهروندی کلان پــروژه  فقه حقوق و 
تکالیف شهروندی را از سال گذشته آغاز کرده که به صورت ریز 
پروژه هایی در حال انجام است و نتیجه آن مجموعه کتاب های 
فقه حقوق شهروندی خواهد بود که برای نخستین بار به صورت 
فقهی و حقوقی به مباحث حقوق شهروندی می پردازد. گفتنی 
است؛ آیت الله سید کاظم نورمفیدی نماینده ولی فقیه در استان 
گلستان و امام جمعه گرگان مؤسس پژوهشگاه و آیت الله سید 
مجتبی نورمفیدی ریاست آن را بر عهده دارد. آیت الله ابوالقاسم 
علیدوست مدیر انجمن فقه و حقوق حوزه علمیه قم، آیت الله 
سیدهاشم حسینی بوشهری رئیس جامعه مدرسین حوزه علمیه 
قم، آیت الله محمدجواد فاضل لنکرانی رئیس مرکز فقهی ائمه 
 اطهار )ع( و آیت الله احمد مبلغی عضو مجلس خبرگان رهبری 

نیز اعضای هیئت امنای این پژوهشگاه هستند.

دیالوگ فیلم های کودک و نوجوان به روی 
گالری شهری نقش بست

روایت کوچ هتلداران از صنعت گردشگری

سرکنسول فدراسیون روسیه در 
اصفهان:

لغو روادید ایران و 
روسیه گام بزرگی در 
توسعه گردشگری ۲ 

کشور است

حقوق شهرنشینی؛ موضوع تفاهم نامه  شهرداری اصفهان و 
پژوهشگاه فقه معاصر قم

اطلاعـيه قطع فروش و تعليق خدمات پس از فروش نمايندگي
به اطلاع مشتریان محترم می رساند، به استناد ابلاغيه کميسيون 
اعطاء و لغو گروه صنعتي ایـران خودرو در سال 1400، نمایندگی 
اعلام شده در جدول زیر؛ امتياز فروش آن قطع و خدمات پس از 
فروش آن تعليق شده است و هرگونه فعاليت این مرکز به عنوان 
نماینده ایـران خودرو یا شرکت ایساکو تا صدور اطلاعيه جدید 

غيرقانوني و غير مجاز است. 

w w w . i s a c o . i r

ایساکو
تامین قطعات   |  تضمین خدمات

صاحب امتيازشهركد نمايندگيرديف
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